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Po nestalnem vremenu 
z nevihtami v petek in 
soboto bo nedelja 
večinoma sončna. 

Člani Prostovoljnega 
gasilskega društva 
Gaberke so minulo nedeljo 
pripravili 3. praznik žetve 
in kruha. Tudi tokrat so s 
programom privabili v svoj 
kraj veliko takih, ki so si 
hoteli ogledati stare 
običaje, ki so spremljali 
enega najpomembnejših 
opravil na kmetija. Pšeni-
co je bilo potrebno požeti, 
nato narediti snope, te 
povezniti v kopico, po dva 
snopa pa zložiti še »v 
štant«. Več na 20. strani. 
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Pri Zoharjevih v Zavodnjah 

Evropa - naš skupni dom 
VELENJE - Počitniška zveza Kažipot iz Velenja, ki 
že vrsto let aktivno organizira in se vključuje v med-
narodne izmenjave mladih, bo v Velenju in na ra-
zličnih mestih v Sloveniji v času med 31. julijem in 
12. avgustom organizirala mednarodno srečanje 
mladine Evrope, partnerskih in prijateljskih mest. 
Srečanje se odvija vsako leto v drugem mestu, 
poudarek pa je na ustvarjalnosti mladih in skupnih 
aktivnostih udeležencev. Na srečanju bodo 
potekale različne delavnice: likovna, plesna, 
gledališka, video, glasbena, novinarska in ekološka. 

Občinski praznik 
LJUBNO OB SAVINJI - Na Ljubnem ob Savinji 
bodo v soboto pričeli splet devetdnevnih prired-
itev, s katerimi bodo obeležili 750-letnico prve 
omembe Ljubnega v pisnih virih, jih nadalje-
vali s slavjem ob prazniku občine Ljubno in 
vsakoletnim flosarskim baloni konec prihod-
njega tedna. 
Od sobote naprej se bodo vsak dan vrstile zanimive 
kulturne in ostale prireditve, omeniti pa velja 
ponedeljek, ko bodo na poseben način predstavili 

Delovne skupine pa bodo obravnavale prob-
lematiko evropske prihodnjosti, politike miru v 
Evropi, ekologijo, kulturne razlike med evropski-
mi narodi in podobno. Moto tokratnega druženja 
je »Evropa - naš skupni dom«. 
V času srečanja mladine iz evropskih mest bodo 
udeleženci svoje projekte predstavili na razstavi, ki 
jo bodo postavili v kulturnem domu in odprli v pe-
tek, 1. avgusta, ob 20. uri. 

• mkp 

in 750-letnica 
obširen zbornik ob 750-letnici. V torek bodo med os-
talim odkrili spominska kamna, ki obeležujeta višino 
vode ob katastrofalnih poplavah v letih 1730 in 1990, 
obenem pa še spominsko ploščo celjski legiji 
Maistrovih borcev. 
V četrtek, 31.julija, na predpraznični dan, bodo 

izvedli veliko kresovanje, v petek pa bo najprej 
svečana občinskega sveta, za njo pa osrednja sloves-
nost ob 750-letnici. 

• iP 

Spomin na prebeg 
posadke helikopterja 

Na Žoharjevi domačiji v 
Zavodnjah je slovensko min-
istrstvo za obrambo pripravi-
lo slovesnost v spomin na pre-
beg helikopterja nekdanje ju-
goslovanske armade v sloven-
sko teritorialno obrambo. 
Na poslopju, v katerem so v 

času zadnje vojne skrili he-
likopter, so odkrili spominsko 
ploščo. Po pogumnem dejan-
ju pilota in tehnika so seveda 
helikopter »gazella« prebar-
vali in mu dali novo oznako, na 
ploščo pa so zapisali: » na tem 
mestu je bil od 16.7.1991 do 

13.11.1991 skrit helikopter TO 
001 Velenje, s katerim sta 
28.6.1991 iz JLA preletela na 
stran T O pilot Jože Kalan in 
tehnik Bogomir Šuštar.« 
(Dalje na 2. strani) 

• J P 

Analize odvzetih vzorcev vodotokov in jezer za rekreacijsko kopanje, ki so jih odvzeli delav-
ci Zavoda za zdravstveno varstvo Celje prejšnji mesec, so pokazale, da so jezerske vode 
in vodotok Savinja letos primernejši za kopanje kot minula leta. Kljub temu strokovn-
jaki priporočajo, da se po kopanju temeljito oprhate! Več na 4. strani. 

• (tp, foto:vos) 

Nov dosežek iz Gorenja 
Vprašanje, kako poenostaviti 
upravljanje gospodinjskih 
aparatov je v Gorenju 
Gospodinjski aparati prisotno 
ves čas. Uporabniki želijo 
izdelek, ki bo izpolnil vsa nji-
hova pričakovanja in čimbolje 
razumel njegov jezik. Da je 
problematična prav komu-
nikacija med uporabnikom in 
štedilnikom pričajo rezultati 
uporabniških preizkusov. Ti so 
na primeru vgradnih pečic 
pokazali, da uporabniki večsis-
temskih pečic v večini primerov 
uporabljajo le funkcije, ki jim 
jih omogočajo tudi najenos-
tavnejše pečice, medtem ko 
drugih funkcij, zaradi katerih 
so boljše pečice boljše, ne 
uporabljajo. 

Prejšnji teden so v programu 
Kuhalni aparati Gorenja GA 
prvič v proizvodnji izdelali vgrad-
no pečico in vgradni štedilnik lin-
ije SIMPLE & LOGICAL. 
Osnovna značilnost je serija 
znakov, ki predstavljajo vrsto 

V proizvodnji Gorenja je prvi kuhalni aparat s »pametjo«. 

hrane, ki jo kupci najpogosteje saj je namenjen lažjemu čiščenju 
pripravljajo. Prek znakov na čelni 
plošči poteka izbira enega od os-
mih možnih načinov delovanja. 
Zadnji, osmi, predstavlja novost, 

pečice. Ta funkcija se imenuje 
Aqua clean. 
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V E L E B L A G O V N I C A V E L E N J E 

Praznik žetve 
in kruha 

Kakšne so naše vode? 
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Občina Luče ob Savinji Občinski svet Mozirje 

Nova cesta v Krnico 
Med večje letošnje naloge v občini Luče sodi posodobitev ces-

te v zaselek Krnica. Dela na štirih kilometrih te ceste so že pričeli, 
potrebnih 47 milijonov tolarjev pa bodo zagotovili krajani sami 
in občinski proračun, utemeljeno pa pričakujejo tudi sredstva 
državnega proračuna. Izvajalec del je ljubljanski SCT, na katere-
ga računajo tudi pri predvideni gradnji prvega dela ceste od 
Logarske doline do mejnega p rehoda na Pavličevem sedlu. 
Priprava dokumentaci je za ta projekt je skoraj sklenjena, na 
podlagi zagotovil pa v občini Luče upajo, da bodo dela pričeli še 
letos. Enako naj bi veljalo tudi za nadaljevanje gradnje ceste od 
Ljubnega proti Lučam. 

Gasilski dom še letos? 
V Lučah so že dolgo nameravali posodobiti gasilski dom, ki 

v sedanji »podobi« nikakor ni služil potrebam gasilcev in krajanov. 
Letos pomladi je občinski svet po temeljiti presoji hitro ukrepal 
in se odločil za odstranitev sedanje stavbe in g radn jo nove. 
Dokumentacija je pripravljena, na podlagi javnega razpisa bodo 
izbrali izvajalca, na vsak način pa bi dela radi pričeli še letos. 

Lastno komunalno podjetje »Okolje 
Sredi prejšnjega tedna so se 

pred počitnicami na redni seji 
zbrali mozirski občinski svetni-
ki, tokrat v lepem okolju tur-
istične kmetije Atelšek v Šmi-
helu in imeli pred prijetnim 
slovesom še obilo dela. Za 
začetek so se malo sporekli pri 
imenovanju nadomestnih članov 
v odbore, komisije in druge or-
gane sveta; na strankarski os-
novi seveda, pa po pravni razla-
gi seveda ni bilo nič hujšega. 

V nadaljevanju so določili 
vrednost točke za določitev letne-
ga nadomestila za uporabo stavb-

nega zemljišča (0,190537), spre-
jeli sklep o odkupu treh stanovanj 
po pogojih, ki jih je določal 
stanovanjski zakon, še nekaj skle-
pov glede odkupa zemljišč in de-
nacionalizacijskih postopkov, 
sprejeli pa so tudi osnove za pod-
pis zakupne pogodbe med občino 
Mozirje in Ekološko-hortikul-
turnim društvom Savinjski gaj. 

Kljub temu so temeljni del 
seje posvetili komunali, v zvezi s 
tem pa po temeljitih pripravah in 
obravnavah v zadnjem času spre-
jeli dva pomembna odloka. Prvi je 
odlok o ravnanju s komunalnimi 

odpadki v občini Mozirje, drugi 
pa odlok o ustanovitvi lastnega 
podjetja. Ustanovili so torej 
Javno komunalno podjetje 
»Okolje,« njegov ustanovitelj in 
edini družabnik je občina 
Mozirje, osnovni kapital pa znaša 
1,5 milijona tolarjev. Jasno je, da 
z dnem ustanovitev novega pod-
jetja preneha veljati podedovana 
ustanovitvena obveznost do 
dosedanjega Javnega podjetja 
Komunala Mozirje, pravice do 
premoženja na podlagi delitvene 
bilance za to podjetje pa seveda 
ostajajo do skupnega dogovora 

« 
vseh petih občin ustanoviteljic JP 
Komunala. Precej so se pogovar-
jali o sestavi skupščine in nad-
zornega sveta novega podjetja. 
Pri tem so zavrnili možnost, da bi 
skupščino podjetja predstavljal 
kar občinski svet, ta seveda 
skupščino imenuje, za direktoija 
Javnega komunalnega podjetja 
Okolje pa so za dobo enega leta 
imenovali Jožeta Kumra, sicer di-
rektorja dosedanjega JP 
Komunala Mozirje. 

Mjp 

Občinski svet Nazarje 

Koncesija PUP-u, vodovod občini 
Nazarski občinski svetniki so 

se na zadnji redni seji pred po-
letnim odmorom zbrali v lovskem 
domu v Lačji vasi in si za 
uspešno dosedanje in še boljše 
prihodnje delo ob koncu tudi 
nazdravili, še prej pa so se dobro 
namučili s smetmi in odpadki; 
tej problematiki so namreč na-
menili pretežni del seje. 

Najprej so obravnavali in spre-
jeli koncept ravnanja s komunal-
nimi odpadki v občini Nazarje, v 
nadaljevanju sprejeli tarifni sis-
tem za obračun storitev ločenega 
zbiranja in odstranjevanja odpad-

kov, prav tako odlok o ravnanju s 
komunalnimi odpadki in v zvezi s 
to problematiko spremenili še od-
lok o določitvi gospodarskih javnih 
služb v občini Nazarje. 

Vse te točke so seveda pogo-
jevale obravnavo in sprejem 
posebnega odloka o podelitvi kon-
cesije za ravnanje z odpadki. 
Glede tega so svetniki sprejeli 
sklep in z njim pooblastili župana, 
da podpiše koncesijsko pogodbo s 
podjetjem PUP Velenje. Župan 
bo pogodbo podpisal do konca 
julija, velenjski izvajalec pa naj bi 
delo pričel s prvim avgustom. 

Ob obravnavanju že (pre)dol-
go pereče komunalne prob-
lematike so se nazarski svetniki 
pogovorili tudi o nadaljnjem up-
ravljanju vodovodnega sistema 
Letošč, ki s pitno vodo oskrbuje 
nazarsko in večji del mozirske 
občine, izvir in zajetje pa sta seve-
da na področju občine Nazarje. 
Sklenili so torej, da bodo storili vse 

potrebno, da bo upravljanje sis-
tema Letošč prevzela občina 
Nazarje. Podlaga za takšno 
odločitev je tudi aprilski dogovor 
županov in predsednikov svetov 
vseh petih občin, ki med ostalim 
opredeljuje, katere dejavnosti naj 
bi upravljala posamezna občina. 

MjP 

Občinski svet Ljubno 
Namesto starega gasilskega doma bo zraslo novo, lepo in 

večnamensko poslopje 

To bo za gasilce in Luče v celoti zelo pomembna in zahtevna 
naložba. V novem poslopju bodo v spodnjem nadst ropju tri 
gasilske garaže, nove prostore bo dobila pošta, v srednjem delu 
bo nova dvorana za kulturne in ostale prireditve, v zgornjem 
nadstropju pa bodo uredili štiri občinska neprofi tna stanovanja. 

Novi učilnici za devetletko 
Med poletnimi počitnicami bodo na lučki osnovni šoli skušali 

rešiti prostorsko stisko, predvsem pa je pomembno, da bodo z 
nadzidavo dveh učilnic zagotovili pogoje za devetletno osnovno 
šolo, izvajalca pa naj bi izbrali že v teh dneh. 

MjP 

Gornji Grad 

Most za praznik 
V petek so v Gorn jem Gradu proslavili letošnji občinski 

praznik in bili veseli. Popoldne so namreč tudi uradno odprli most 
preko Drete v smeri proti Ljubljani. Okrog 80 milijonov tolarjev 
za to p o m e m b n o naložbo je prispevala Direkci ja za ceste 
Republike Slovenije, z deli na zahtevnem projektu pa se je izkaza-
lo celjsko cestno podjet je . 

Priložnostne slovesnosti so se udeležili številni krajani in gosti, 
trak pa sta prerezala gornjegrajski župan Toni Rifelj in poslanec 
v Državnem zboru in predsednik njegovega odbora za infra-
strukturo in okolje Jakob Presečnik. Ob traku sta si s stiskom rok 
dobrodošlico in namero o dobrem sodelovanju izrekla gornjegrajski 
župan Toni Rifelj in župan občine Kamnik Tone Smolnikar. 

Praznično slovesnost so kasneje izvedli v dvorani gornjegra-
jskega kulturnega doma, sklenili pa s čudovito predstavo gorn-
jegrajskih gledališčinkov na prostoru pred katedralo, ko so zno-
va prikazali zahtevno zgodovinsko igro Mrtvi menih. 

MJP 

Se brez odločitve 
o odpadkih 

Ljubenski občinski svetniki so redno sejo prejšnji četrtek skoraj v 
celoti namenili problematiki ravnanja s komunalnimi odpadki in se tudi 
tokrat še niso odločili komu bodo podelili koncesijo. Oba ponudnika, 
velenjski PUP in mozirsko JP Komunala sta temeljito predstavila svo-
ji ponudbi, svetniki pa kljub vsemu še niso sprejeli dokončne odločitve. 
O tej pereči problematiki bodo v kratkem še enkrat spregovorili na 
posebni seji, morda celo skupaj s svetom občine Luče, ki čaka na 
odločitev občine Ljubno. Ne bi bilo namreč razumno, da bi se v Lučah 
odločili za velenjskega izvajalca, če bi na Ljubnem izbrali mozirskega. 

Mjp 

Mladinski center Velenje 

Snovalci ne mirujejo 
Večina mladih najbrž že ve, da se na severni strani Rdeče dvorane skri-

va prostor z imenom Mladinski center Velenje. Žal bodo prostori preko 
poletja zaprti, kar pa še ne pomeni, da mirujejo tudi snovalci in izvajal-
ci projekta MCV Le-ta ima od preteklega meseca uradno izvoljen up-
ravni odbor in programski svet. Se pred jesenjo naj bi preko javnega razpisa 
izbrali tudi upravnika zavoda, hkrati pa opremili prostore z ozvočenjem, 
kar bo bistveno zmanjšalo stroške organizacije predstav in koncertov. 

Starovascani 
Starovaščanom 

VELENJE - Že tradicionalno poletno srečanje Starovaščani 
Starovaščanom bo letos v soboto, 9. avgusta. Po uspeli in odmevni 
razstavi »Kako in kaj so kuhale naše mame in stare mame« ter 
likovni delavnici »Belokranjske pisanice«, organizirali so ju 
marca, bodo tokrat iz zakladnice slovenskih ljudskih običajev 
predstavili »Belokranjsko jurjevanje«. 

Spomnili se bodo najstarejših krajank in krajanov Stare vasi, 
podelili priznanja udeležencem razstave »Kako in kaj so kuhale 
naše mame in stare mame« ter organizirali »Starovaške karaoke 
za mlade in stare«. 

Z letošnjim srečanjem »Starovaščani Starovaščanom«, ki bo 
na prireditvenem prostoru ob Domu krajanov Stara vas, pa bodo 
simbolično obeležili zaključek urejanja in funkcionalnega uspos-
abljanja Doma krajanov Stara vas. Tako bodo naposled ustvar-
jene možnosti, da v tem mestnem predelu Velenja še bolj zaživijo 
prostočasne aktivnosti krajank in krajanov ter organizirajo še več 
prireditev, ki privabljajo v Staro vas tudi druge prebivalce Velenja 
in Šaleške doline. • an 

Poleg glasbene in gledališke ustvarjalnosti naj bi v prostorih klu-
ba potekale tudi likovne delavnice in razstave. Slednje smo imeli pri-
ložnost videvati že v tem letu, žal pa je bila njihova obiskanost sla-
ba, saj se jih je dalo videti le na njihovi otvoritvi, ter ob redkih 
večerih, ko so v dvorani centra potekali koncerti. 

V sklopu redne ponudbe zavoda naj bi bila še informacijska pis-
arna, kjer bodo imeli mladi prost dostop do interneta in do omejene 
količine literature. Zavod naj bi izdajal tudi svoj časopis, kjer bodo na-
javljeni in recenzirani dogodki v centru in izven njega. 

Upajmo, da se bodo napovedi snovalcev tega izjemnega projek-
ta čim prej uresničile in bodo mladi v Velenju tako dobili še več pri-
ložnosti za bolj polno preživljanje prostega časa. • Peter Lojen 

Trak v zadovoljstvo vseh v Gornjem Gradu in mnogo širše, 
predvsem pa za prometno varnost 

Čistiti je treba začeti na vrhu 
To reklo, uporabno na različnih področjih, ni novo. Včasih 

nanj pozabimo, dnigič ga radi poudarjeno uporabljamo. Odvisno 
seveda od razmer in okoliščin, pa ljudi tudi. Da je treba začeti či-
sto na vrhu oziroma od zgoraj navzdol, smo pred dnevi slišali tudi 
od ljudi, ki se ukvarjajo s planinami in vodarstvom. Pomeni pa, da 
je treba ekološko urediti planinske postojanke. Ustrezno ekološko 
osvestiti pa tudi ljudi, ki se podajajo v gore. 

V zadnjih letih so se tudi planinci pogospodili in predvsem tisti, 
ki se podajajo v gore, ker je to moderno, pričakujejo v planinskih 
kočah enak standard, kot je v dolinskih hotelih. Tam, kjer so temu 
popustili, so seveda "proizvajali" tudi veliko najrazličnejših od-
padkov. V gorskem mim pa so brneli agregati in z izpušnimi plini 
"meščanih" gorski zrak. Dokaj pozno smo se zavedli, da večina gor-
skih postojank leži nad izviri rek. Ali proti njim teče voda. Lep tak 
primer je seveda Okrešelj, ki "napaja" Savinjo. Res je, da pravimo, 
da je Savinja ob izvini kristalno čista. To pa ne pomeni, da že v mla-
dem toku nima nekaterih nepotrebnih primesi. Te se kasneje mno-
žijo. Mimo več krajev ko teče, gostejša je. In potem ni čudno, da de-
lavci ustreznih služb iz leta v leto opozarjajo, da je predvsem v 
spodnjem toku voda te reke že tako zasvinjana, da kopanje v njej 
ni več vamo. Podobno je pri izvirih in med tekom ostalih rek pri nas. 

Sedanja akcija ekološke sanacije gorskih postojank ni prva. Kar 

nekaj smo jih v zadnjem letu že uredili, vse pa še zdaleč niso priš-
le na vrsto. Z denarjem sosednje Avstrije naj bi že prihodnje leto 
ustrezno ekološko sanirali tri take koče in naredili načrte še za mno-
ge druge. Kot je pri nas že navada, so nekateri takoj vprašali: za-
kaj pa nam morajo pomagati Avstrijci. Ce smo znali take koče sami 
postaviti in smo bili ponosni nanje, jih moramo biti sposobni še sami 
vzdrževati in urejati. Tako razmišljajo posamezniki, ki planinstvo 
močno povezujejo s pojmom slovenstva in se bojijo "avstrizacije" 
naših planin, ki v večini ležijo blizu meje. Dnigi pravijo, da se ni 
česa bati. Avstrija ima na voljo le denar, ki ga je pripravljena na-
meniti za območja, od koder lahko prihaja kvarni vpliv tudi k njim. 
Tako so pred časom iz svojega ekološkega fonda prispevali precej 
denarja za čistilne naprave šoštanjske termoelektrarne, saj preha-
ja žvepleni zrak tudi k njim. Zdaj menijo, da lahko na podoben na-
čin pomagajo ekološko urediti bližnje planinske postojanke. Samo 
za to naj bi šlo in za nič drugega. 

Enaintrideset planinskih postojank bodo obiskali avstrijski in 
naši strokovnjaki, naredili načrte, potem pa predlagali tri, kijih bodo 
še prihodnje leto uredili. Mi seveda držimo pesti, da bi bil med nji-
mi tudi Okrešelj. In tisti, ki razmere bolje poznajo, pravijo, da 
ima ta priljubljena koča zelo veliko šans. 

M (k) 



S seje sveta občine Šoštanj 

ki Je župan res taksen strokovnjak, 
da lahko vse naredi?" 

Ob pogledu na predvidenih 
devet točk dnevnega reda bi 
težko napovedali, da bo seja sve-
ta občine Šoštanj minuli petek 
dopoldan, takšna kot je bila. Vse 
prej kot dopustniška. Pri obrav-
navi predlogov odlokov ni bilo 
mogoče spregledati dejstva, da 
vlada pri nekaterih svetnikih 
dobršna mera nezaupanja do 
župana oziroma mnenje, da ima 
župan pri odločanju, izbiri, 
imenovanju in podobnih zade-
vah preveč pristojnosti, da so 
svetniki lutke v rokah nekoga, ki 
odloča namesto njih, svet pa 
odgovarja za vse odločitve. 

Na seji je prišlo tudi do 
neljubega dogodka. Pri obrav-
navi tretje točke dnevnega reda je 
namreč vstopila v sejno sobo sve-
ta občine Tončka Špeglič iz 
Strmine v Topolšici. Njena obra-
zložitev, zakaj je na seji, je bila 
znak protesta, s katerim je izrazi-
la svoje nezadovoljstvo, ker je za 
njivo, ki jo je odnesla narastla 
voda pred dvema letoma, dobila 
le nekaj več kot 22 tisoč tolarjev. 
Na župana dr. Bogdana Meniha 
in svetnika Marjana Jakoba, ki 
naj bi bila glavna krivca za njeno 
težavo, je zlila ves gnev in 
številne obtožbe. Svetniki so 
nekaj časa še vztrajali na sedežih, 
nato pa protestno zapustili sejo. 
Predsedujočemu Antonu 
Skornšku ni preostalo drugega 
kot da je odredil odmor, 
Spegličevi pa obljubil, da bodo 
o njenem problemu spregovorili 
in jo o dogovorih tudi obvestili. 
Pa pojdimo po vrsti. 
Je župan takšen 
strokovnjak, da lahko 
vse naredi? 

Čeprav je razlagalka Slavica 
Š);rubej v uvodu povedala, da na 
predlog Odloka o dejavnostih in 
pogojih za opravljanje gospo-
darskih javnih služb s koncesijo ni 
bilo vloženih amandmajev, po-
dane pripombe pa so pri obliko-
vanju upoštevali, se je razprava 
pošteno zavlekla. Svetnik Marjan 
Vrtačnik je celo predlagal, da 
predlog odloka na tej seji ne 
sprejmejo. Pri navajanju argu-
mentov za to je menil, da bi 
morala izbor koncesionarja 
opraviti posebna pet članska 
komisija in ne župan sam. 

Vprašal se je, ali je slednji res 
takšen strokovnjak, da lahko 
opravi vse sam. Predsednik sve-
ta Anton Skornšek je menil, da bi 
kakršenkoli sum o morebitni 
nepošteni izbiri koncesionarja 
odpadel, če bi komisijo verificiral 
tudi svet. Ker so pri tem nekateri 
omenjali statut, se je razprava 
odmaknila še na to področje. Eni 
so ugotavljali, da statuta sploh 
nimajo, ker so ga v Ljubljani za-
vrnili, drugi da ga imajo, vendar 
je v nekaterih točkah v »sporu« 
za zakonom. Ko so se naposled 
seznanili z vsebino 36. in 39. 
člena zakona o gospodarskih 
javnih službah, so vendarle 
potrdili osnutek odloka v pred-
lagani vsebini, k temu soglasju 
pa so pridjali še sklep, da župan 
imenuje za izbor koncesionarja 
posebno komisijo, v katero mora 
imenovati vsaj polovico članov 
občinskega sveta. 
Naj bo življenjski! 

Tudi pri obravnavi osnutka 
Odloka o komunalnih taksah v 
občini Šoštanj so v razpravi neka-
teri menili, da ima župan v rokah 
preveč pristojnosti in možnosti 
odločanja. Sploh najbolj moteč 
od vsega je bil tarifni del odloka 
o komunalnih taksah oziroma za-
pisana vrednost točke, ki naj bi 
znašala 5 tolarjev. Kaj naj bi to 
pomenilo za šoštanjske obrtnike 
in samostojne podjetnike, je na-
zorno predstavil svetnik Marjan 
Vrtačnik. Po njegovih besedah 
namesto razvoja nadaljnje siro-
mašenje. Ni jih bilo malo, ki so se 
vprašali, zakaj bodo ta denar v 
občini porabili. Po mnenju svet-
nika Milana Kopušarja mora biti 
odlok življenjski in ni vedno do-
bro, če bi v občini spet eksperi-
mentirali. Razpravljalci so za 
govorniškim odrom omenjali 
možnost zavrnitve osnutka, ker ni 
tako dodelan, da bi ga lahko 
sprejeli. Po mnenju svetnika 
Rudija Satlerja bi morali 
poskusiti nesorazmerja odpravi-
ti že v osnovi. Ob koncu razprave 
so svetniki osnutek vendarle 
sprejeli, predlagatelju pa naložili, 
da mora pri pripravi predloga 
upoštevati podane pripombe, ki 
jih bo sprejemal na svoj naslov do 
15. avgusta. Amandmaje nanj 
lahko podajo svetniki še pri 
obravnavi na sami seji. 

Prej kaj drugega kot 
odlok o plakatiranju ? 

Prav takšen sklep, kot smo ga 
zapisali pri prejšnji točki dnevne-
ga reda, so svetniki sprejeli tudi 
za pripravo predloga Odloka o 
plakatiranju in obveščanju na 
območju občine Šoštanj.« To je 
res prispevek k ureditvi našega 
kraja, vendar pa menim, da bi 
morali prej kaj drugega urediti 
kot plakatiranje!« pa je bil ko-
mentar svetnika Borisa 
Gomboca. 
Ker ni pravi predla-
gatelj, potem...? 

Kart nekaj kadrovski vprašanj 
so tokrat obravnavali šoštanjski 
svetniki. Pri slednjih velja omeni-
ti mnenje svetnika Milana 
Kopušarja. Menil je, da je 
komisija izbirala po strankarski 
pripadnosti in imenu predla-
gatelja, in ker ni pravi predla-
gatelj, tudi predlog ni sprejet. 
Predsednica Komisije za man-
datna vprašanja,volitve in imen-
ovanja Milojka Komprej je za-
trdila, da temu ni tako, in da 
drugih predlogov za imenovanje 
članov v svet Centra za socialno 
delo Velenje, v svet Vrtca 
Šoštanj, v Sosvet upravne enote 
Velenje ter v nadzorni odbor 
Komunalnega podjetja Velenje 
kot so zapisani, ni bilo. 
Predlagane kandidate so potrdili, 
tudi novega člana nadzornega 
odbora. Kdo bo predsednik sled-
njega, se bodo dogovorili na seji 
odbora. 
Vprašanja in pobude 
svetnikov 

Svetnica Milojka Komprej je 
predlagala, da bi v šoštanjskih 
vrtcih znižali cene za en razred. 
Vprašala je tudi, ali je Anica Zaje 
še lahko predsednica volilne 
komisije. Svetnik Marjan 
Vrtačnik seje dotaknil škodljivih 
plinov žveplovega dioksida iz 
šoštanjskih termoelektrarn. Že 
tri leta so svetniki na seji pa o 
teh stvareh še niso spregovorili. 
Predlagal je sprejem sklepa o sis-
temskem vračilu škode za ones-
naževanje prizadetim na 
območju občine Šoštanj. Svet 
občine naj bi v 60 dneh ustanovil 
posebno pet člansko komisijo, ki 
bo začela postopek pogajanj o 
povrnitvi škode, ki je že ali še bo 

Obrtno podjetniška zbornica Mozirje 

S poslanci o novi zakonodaji 
Obrtniške vrste v tem času 

tare veliko problemov, obrtniki 
pa se bojijo, da jih bo nova za-
konodaja še poglobila. Zato so 
predsedniki območnih obrtnih 
zbornic celjske regije dali 
pobudo za skupno srečanje s 
predstavniki Obrtne zbornice 
Slovenije in poslanci Državne-
ga zbora s koroškega, celjskega, 
savinjskega in šaleškega 
območja. Srečanje je bilo v pe-
tek popoldne v hotelu Štorman 
na ranču Veniše, žal pa organi-
zatorji iz Obrtno-podjetniške 
zbornice Mozirje niso imeli 
posebne sreče pri izbiri ure in 
dneva, posebej kar se poslancev 
tiče. 

Na srečanje so prišli pred-
stavniki območnih obrtnih zbor-
nic, z njimi je bil tudi predsednik 
izvršilnega odbora Obrtne zbor-
nice Slovenije Stanislav 
Kramberger, po precejšnjem 
čakanju pa so se jim pridružile še 
polanci Jakob Presečnik in Peter 
Hrastelj (SLS), dr. Jože Zagožen 
(SDS) in Jože Delak (DeSuS). 

Spregovorili so o pripravljenih 

M . 

Srečanje je bilo dobro pripravljeno, le poslanci so zatajili 

in dobro izdelanih pripombah 
obrtne zbornice na predlagano 
novo zakonodajo, kar posebej vel-
ja za zakone dodani vrednosti, o 
trošarinah, o delovnih razmerjih 
in o dualnem sistemu 
izobraževanja. Ob vseh ostalih in 
več ali manj znanih pripombah 
so na petkovem srečanju pred-
stavniki obrtnih zbornic posebej 
poudarili, da glede zakona o do-
dani vrednosti v nobenem 
primeru ne sprejemajo enotne 

nastala na omočju občine zaradi 
rudarjenja in škodljivih plinov iz 
TEŠ-a. Uprava občine pa naj bi 
v 30 dneh po sprejetju sklepa o 
zahtevah seznanila vodstva 
Termoelektrarn Šoštanj, 
Premogovnika Velenje, sloven-
sko vlado, ustrezna republiška 
ministrstva, varuha človekovih 
pravic in ekološka gibanja pri nas 
in v sosednjih državah. Zupan dr. 
Bogdan Menih mu je že na sami 
seji povedal, da je pred nedavn-
im pisal predsedniku države in 
predsedniku državnega zbora in 
ju seznanil s to problematiko. 
Rezultat tega pisanja naj bi bili 
prvi stiki s državnim sekretarjem 
za energetiko Kovšetom. Brez 
enotne podpore v občinskem 
svetu glede tega, po mnenju žup-
ana, ne bodo ničesar dosegli. V 
jeseni naj bi omenjene povabili v 
svoje okolje. Svetnik Rudi Satler 
je podal pobudo o legalizaciji 
šoštanjskega grba na registrskih 
tablicah, svetnik Marjan 
Vrtačnik pa se je še vprašal, kaj 
bo s šoštanjskim trgom ter 
propadajočimi objekti Tovarne 
usnja Šoštanj. 
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JO ljubljanska banka 
S p l o š n a b a n k a Velenje d.d. 
Velenje 

S P O S T O V A N I OBČANI -
KOMITENTI BANKE! 

LJUBLJANSKA BANKA SPLOŠNA BANKA 
VELENJE D. D. JE ZA VAS PRIPRAVILA 
EDINSTVENO PONUDBO DOLGOROČNIH 

G O T O V I N S K I H KREDITOV 
Z ODPLAČILOM DO 5 LET 

- KREDITE LAHKO DOBITE TAKOJ 
- SO BREZ DEPOZITA 
- LAHKO PA SE ODLOČITE TUDI ZA 

KRATKOROČNI GOTOVINSKI KREDIT PO 
NAJUGODNEJŠI OBRESTNI MERI ŽE OD T 
+ 7 % NAPREJ 

K A J PA DEVIZE? 
ZA NAKUP VAM BANKA NUDI KRATKOROČNE 
KREDITE PO NIŽJEM PRODAJNEM TEČAJU, 
Z VEZAVO DEVIZ PA LAHKO NAJAMETE 
DOLGOROČNI KREDIT PO NIŽJI OBRESTNI 
MERI. 

Telefonske informacije: 
063/854-251, interni 249 in 303. 

Savinjsko-šaleška območna gospodarska zbornica Velenje 

Aktualne razmere v turizmu 
Na povabilo Savinjsko-

šaleške območne gospodarske 
zbornice se je prejšnji torek 
opoldne mudil v Velenju sekretar 
Združenja za turizem in gostin-
stvo pri Gospodarski zbornici 
Slovenije Miro Pretnar. Na 
srečanju v prostorih omenjene 
zbornice so pozornost namenili 
aktualnim razmeram v turizmu. 

Miro Pretnarje v uvodu pred-
stavil polletne kazalce v turizmu. 
Po njegovih besedah so ti še 
spodbudnejšj kot ob letošnjem 
četrtletju. Število gostov in 
nočitev se povečuje, izjema so 
večja mesta (Ljubljana, Maribor) 
in popolnoma neturistični kraji. 
Mimogrede; v Ljubljani je število 
turistov v mesecu kulture celo 
nekoliko padlo. Po statističnih 
podatkih naj bi bila sezona 97 
dobra, razen v zdraviliščih, kjer 
tožijo o slabši zasedenosti. Kljub 
fizičnemu povečanju se večjega 
priliva deviz ne nadejajo. Povsem 
pa si ne znajo razložiti dejstva, da 
so v slovenskih igralnicah 
zabeležili 18% povečanje 
prometa, devizni priliv od iger 
na srečo se je zmanjšal za 8%. 
Med negativne razmere v turiz-
mu je Pretnar uvrstil še močan 
padec prometa v prostocarinskih 
prodajalnah (kar za 32 %) ter 3-
kratno zmanjšanje števila sobo-
dajalcev. 

V nadaljevanju je gost 
udeležence srečanja seznanil z 

Spomin na prebeg 
posadke helikopterja 

najpogostejšimi vprašanji s tere-
na. To so predvsem s področja 
zakona o gostinstvu, pravilnik o 
minimalni tehnični opreml-
jenosti. Povedal je, da so končno 
z inšpektorji uskladili, kaj je 
prehrana (kar se je z vilicami) in 
kaj prigrizek (kar se je z roko). 
Veliko vprašanj je še glede pro-
daje trgovskega blaga v gostin-
stvu (bobi.palčke, napolitanke), 
obratovalnega časa, ki naj bi bil 
v pristojnosti občin oziroma naj 
bi bil odvisen od fleksibilnosti 
upravne enote. Med drugim jih je 
seznanil tudi s tem, da se pri 
Združenju za turizem ne ogre-
vajo za uvedbo dvojnega sistema 
izobraževanja tudi v gostinstvu, 
saj naj bi približno 46 % de-
javnosti "padlo" na negostinske 
dejavnosti. V zadnjih letih so ko-
majda dosegli normalno število 
dijakov za izobraževanje 
gostinskega kadra. Nadalje so 
spregovorili še o reklamiranju 
alkoholnih pijač, o kolektivni 
oziroma panožni pogodbi, ki vel-

ja do konca letošnjega avgusta 
in o kategorizaciji nastanitvenih 
objektov. 

Po mnenju delavcev, ki so na 
področju mestne občine Velenje 
s turizmom povezani tako in dru-
gače, podatki o dobri sezoni 97 
niso povsem točni. Ob koncu 
srečanja so pozornost namenili še 
zakonu o agencijah. Ta je menda 
v pripravi. Slišali smo, da deluje 
v mestni občini Velenje 19, v 
Sloveniji pa 930 turističnih agen-
cij, ki zelo dobro prodajajo tur-
istične zmogljivosti v sosednji 
Hrvaški. Po statističnih podatkih 
naj bi namreč v letošnjih štirih 
mesecih tu letovalo več kot 33 
tisoč Slovencev, kar je 23 % več 
kot leto prej, ustvarili pa so za 
14% več nočitev v primerjavi z 
lani (94.594). Slovenci so za 
Italijani, Nemci in Avstrijci na 
četrtem mestu po številu tujih 
gostov, ki letujejo na Hrvaškem. 
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stopnje 20 odstotkov za vse 
proizvode, česar Evropa ne poz-
na, poleg tega pa se ne strinjajo z 
davkom na dodano vrednost na 
fakturirano realizacijo. 
Skupaj s poslanci so razumljivo 

spregovorili še o marsičem, na 
koncu pa so se dogovorili, da 
bodo novo srečanje skušali 
pripraviti v Celju v času med-
narodnega obrtnega sejma. 

mjp 

(Nadaljevanje 5 1. strani) 
Gos tom iz Šaleške doline, visokim pred-

stavnikom Slovenske vojske in številnim 
domačinom je najprej spregovoril župan občine 
Šoštanj dr. Bogdan Menih. Ob besedah zahvale 
je posebej poudaril nujnost negovanja in ohran-
janja takšnih biserov iz mozaika slovenskega os-
amosvajanja. Za njim je spregovoril načelnik 
generalštaba Slovenske vojske generalpolkovnik 
Albin Gutman. Opisal je potek tega pogumne-
ga de jan ja od odločitve pilota in tehnika v 
Mariboru do pristanka na Mozirskih planinah, 
nevarnega skrivanja helikopterja na Smrekovcu 
in končne odločitve na najbolj pr imernem mes-
tu v okolju domačije Ivana Juvana v Zavodnjah. 

Dejal je, d a j e bilo to herojsko dejanje, d a j e bil 
to prvi hel ikopter slovenske ter i torialne 
obrambe, torej je pomenil zametek in začetek 
letalstva Slovenske vojske, prebeg Jožeta Kalana 
in Bogomirja Šuštarja je tako zgodovinski do-
godek, ki ga je vredno obeležiti. 

Dodal je še, da je bil ta helikopter leta 1994 
v letalski nesreči močno poškodovan, zaradi nje-
govega zgodovinskega pomena pa so ga temelji-
to obnovili in ga postavili na ustrezno mesto. 
Po uradnem delu so se gostje, udeleženci akci-
je in domačini na Žoharjevi domačiji zbrali pri-
jateljskem in sproščenem srečanju. 

jP 
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Kakovost vodotokov in jezer za rekreacijsko kopanje na Celjskem 

Po veselem čofotanju 
temeljito prhanje 

Center za socialno delo Velenje 

Rešitev je začasna 

Tudi letos so konec junija 
delavci Zavoda za zdravstveno 
varstvo Celje vzeli pod 
drobnogled vzorce vodotokov 
in jezer na tistih mestih, kijih 
ljudje najpogosteje izberejo za 
rekreacijsko kopanje. In 
kakšni so bili rezultati analiz 
trenutnega stanja voda na 
odvzemnih mestih petih kopal-
nih voda v celjski regiji -
vodotok Savinja (pri 
Kolenčevem jezu, pri 
Delejevem jezu, v sosteski 
Ljubija, v Juvanju, v Letušu, 
na jezu v Letušu in pri 
mehkem jezu v Celju), Smar-
tinsko jezero (pri Ribiški koči 
in pri brani), Slivniško jezero 
(pri Ribiškem domu), jezero 
Zovnek in Velenjsko jezero? 
Vzorci voda letos 
dokaj ugodni 

Rezultati bakterioloških in 
tudi kemičnih analiz odvzetih 
vzorcev so bili letos ugodnejši v 
primerjavi z lanskimi. Na vseh 
naštetih odvzemnih mestih v 
jezerih so bili vzorci kopalnih 
voda letos bakter iološko us-
trezni, kemično pa so minimal-
no odstopali od veljavnih nor-
mativov pri vzorcih kopalne 
vode iz Slivniškega jezera . 

Tudi Savinja je letos 
bolj čista kot lani 

Takšna je osnovna ugo-
tovitev pri primerjanju lanskih 
in letošnjih rezultatov analize. 
Če so bili lani bakter iološko 
neustrezni vsi odvzeti vzorci 
kopalne vode iz Savinje, je bilo 
letos takih polovica. Preveč klic 

j e bilo v vzorcu, 
odvzetem v soteski 
Ljubija , na obeh 
odvzemnih mestih v 
Letušu in pri mehkem 
jezu v Celju. Tudi 
kemična analiza je 
pokazala, da so bili us-
trezni vsi odvzeti vzorci, 
razen pri mehkem jezu v 
Celju. 

Neustrezna ure-
jenost kopališč 

Čeprav so kopališča 
znana mesta za kopanje, 
se z u re j enos t jo ne 
morejo pohvaliti. Zlasti 
ne glede večje varnosti 
in zagotavljanja pogojev 
za osebno higieno. Na 
večini mest se še vedno ra je 
zavaruje jo z napisno tablo 
"kopanje prepovedano" . 

Napotki: po kopanju 
se ob prihodu domov 
temeljito oprhajte! 

Tisti, ki se kljub prepovedi 
kopan ja v ka te rem od jezer 
ozi roma v Savinji plavalnim 
užitkom ne morejo odpovedati, 
bi morali upoštevati opozorila 
za čim manjšo nevarnost 
poškodb in okužb ozi roma 
obolenj . Delavci Zavoda še 
posebej opozarjajo starše, naj 
skrbno nadzoru je jo svoje 
otroke in jih stalno opozarjajo, 
naj se požiranju vode med pla-
vanjem izognejo. V vodi so 
namreč lahko prisotni virusi ali 
drugi povzročitelji nalezljivih 

Kopalce je potrebno stalno opozarjati na prekrške, saj lahko z 
neupoštevanjem kopališkega reda izničijo vsa prizadevanja 

delavcev kopališča. Sicer pa v jezerskih vodah letos ni preveč 
bakterij in tudi Savinja je primernejša za kopanje. 

bolezni, ki jih ob rut inskem 
pregledu vzorcev ne ugotavlja-
jo. Več kot jasno je, da teh voda 
ne smemo uporabljati za pitje 
ali pripravo hrane, tudi za umi-
vanje in hlajenje sadja ne. Če je 
voda motna , je zagotovo vse 
prej kot priporočljivo potapl-
j an je in skakanje v njej . Po 
kopanju v naravnih, neurejenih 
kopališčih pa je ob prihodu do-
mov prva pot v kopalnico na 
temeljito oprhanje. 

V zaprtih kopališčih 
kakovost voda precej 
boljša 

Na območju celjske regije 
je 7 bazenskih kopališč s ter-
malno vodo in 13 z običajno 
(vodovodno) vodo. Na Zavodu 
stalno nadzi ra jo kakovost 
kopalnih voda v vseh termal-

Alojz Hudarin, predsednik Skupnosti tur is tično-in for-
macijskih centrov 

Vse možnosti še niso 
izkoriščene 

V razvojnih dokumentih, 
izdelanih pred štirimi leti ob 
podpori ministrstva za gospo-
darske dejavnosti, je dobil 
dolgoročni razvoj turizma v 
občini Velenje pomembno 
mesto. 

Takrat se je tudi pokazala 
pot reba po ustanovitvi 
Tur i s t ično- informaci j skega 
centra, ki med drugim skrbi 
za povezovanje vseh, ki se s 
turizmom v tem prostoru uk-
varjajo in zbrane informacije 
tudi pos redu je napre j . 
Podobni centri so bili 
ponekod v Sloveniji že ob-
likovani. Velenjski center je 
bil med vodilnimi pri pripravi 
turistično-informacijskih sis-
temov in se je zaradi tega 
vključeval tudi v aktivnosti 
ministrstva za gospodarske 
dejavnosti, gospodarske zbor-
nice in Turistične zveze 
Slovenije. Računalniški sis-
tem so tudi začeli prvi 
uporabljati. Z njim so se pred-
stavili na turistični prireditvi 
Gost Tur v Mar iboru in na 
srečanju turističnih delavcev v 
Portorožu. Mes tno občino 
Velenje in turistično ponudbo 
tega prostora predstavl ja jo 

tudi na internetu. 
Dobr i rezultat i , ki jih 

dosega velenjski turistični 
promoci jski center pod 
vostvom Alojza Hudarina, so 
bili odločilni, ko so izbirali 
novega predsednika 
Skupnost i turis t ično-infor-
macijskih centrov. Pred ne-

Alojz Hudarin, predsednik 
Skupnosti turistično-infor-

macijskih centrov. 

davnim je to mesto prevzel 
Alojz Hudar in , to pa pred-
vsem zaradi tega, "ker bomo 
imeli na ta način d o d a t n o 
možnost vključitve turistične 

ponudbe tega okolja v celovi-
to slovensko ponudbo . 
Seveda pa to vse skupaj 
pomeni tudi pr iznanje za 
dosedan je delo ," pravi, ob 
tem pa dodaja, d a j e Slovenija 
ena sama turist ična desti-
nacija. Prav zaradi tega želi 
doseči, da v p r ihodn je ne 
bomo promovirali samo treh 
ali štirih najbol j poznanih 
slovenskih turističnih krajev, 
ampak tudi ostala, prav tako 
izjemno lepa in zanimiva po-
dročja. 

Sicer pa sam z doseženim 
še ni zadovoljen. Pogosto se 
namreč dogaja, da organiza-
torji turističnih prireditev po-
datkov ne posredujejo, tako 
tudi njihova nadaljnja infor-
macija (v druge turistično-in-
formacijske centre in v 
omrež je internet) ni vedno 
popolna. To je bil tudi glavni 
vzrok, da se letos niso odločili 
za izdelavo koledar ja tur-
ističnih prireditev. "Pa je 
škoda," pravi Alojz Hudarin, 
"saj se v tem okolju dogaja to-
liko zanimivega, da bi lahko z 
malo več dobre volje pritegnili 
še veliko več obiskovalcev. 

• (mz) 

nih kopališčih ter v večini 
odprt ih in zaprt ih kopališč z 
običajno vodo. Ust reznega 
nadzora nimajo urejenega štiri 
kopališča, in sicer Vransko, 
Prebold, Pingo v Orli vasi ter 
Plesnik v Logarski dolini. 

Za zdaj imajo na Zavodu 
natančne podatke o kakovosti 
vode v pokri t ih bazenih. 
Bakter iološko neus t rezna je 
bila petina, kemično pa polovi-
ca odvzetih vzorcev. Zarad i 
kratke kopalne sezone za 
sedanji čas zanimivih podatkov 
o vodi v odprtih bazenih še ni-
majo. Javnosti jih obljubljajo 
za sredo sezone. 
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Zadnji dan letošnjega junija 
se je iztekla veljavnost pogodbe 
o izvajanju pomoči starim na 
domu, ki sojo naročnice - občine 
Velenje, Šoštanj in Šmartno ob 
Paki - podpisale z republiškim 
zavodom za zaposlovanje. Nosilec 
aktivnosti je Center za socialno 
delo Velenje, pomoč pa opravlja 
13 izvajalk preko javnih del. 30. 
junij je mimo, bistvenih novosti 
pa za zdaj glede tega še ni. 

O tem, kako naprej na tem 
področju, so namreč poskušali 
doreči predstavniki naročnic ter 
centra na nedavnem sestanku. 
Na njem so med drugim ugo-
tavljali, da pomoči starim na 
domu ne morejo ukiniti, sploh 
ne čez noč, saj predstavlja za 
približno 50 sedanjih koristnikov 
pomoč, brez katere bi jih vsaj 
30% moralo v domove za varst-
vo odraslih. Ti pa so polni, 
čakalna doba je skoraj, vsaj za 
velenjski dom, leto dni. Tudi os-
tali bi v svojem okolju mnogo 
težje prenašali vsakdanja bre-
mena, kot jih danes. Direktorica 
Centra za socialno delo Velenje 
Jelka Fužir je povedala, da so 
odgovornost za kakovost živl-
jenja starejših občanov občine in 
Center prevzeli, vendar pa so do-
govori kratkoročni. 

Preko javnih del te oblike 
pomoči od prvega dne prihod-
njega leta namreč ne bo mogoče 
izvajati, ampak jo bo potrebno 
organizirati drugače. »V dogov-
oru s predstavniki občin Velenje, 
Šoštanj in Šmartno ob Paki smo 
opredelili, da bo center v mese-
cu oktobru pripravil neko orga-
nizacijsko shemo za izvajanje 
pomoči starim na domu tudi po 
1. januarju prihodnje leto. Ob 
tem naj poudarim, da bi občine 
po zakonu o socialnem varstvu 
morale razpisati koncesije za 

opravljanje te dejavnosti. Ker pa 
še ni ustreznih zakonskih aktov, 
ki bi to omogočili, je takšen 
skupni dogovor možen. Center 
za socialno delo se kot javni so-
cialno-varstveni zavod na kon-
cesijo ne more prijaviti, kar 
pomeni, če seveda ne bodo spre-
menjena določila prej omen-
jenega zakona, da bo to de-
javnost izvajal nekdo drug, ki bo 
izpolnjeval predpisane pogoje 
zakonodajalca. Mi bomo torej 
lahko le začasno izvajali to 
pomoč z izvajalkami, ki bodo do 
konca tega leta končale ustrezen 
program izobraževanja. Teh je 
10.« 

Čeprav bojazni o ukinitvi 
pomoči starim na domu po 1. 
januarju prihodnje leto ni, ob-
stajajo druge, sploh pa finančne 
obveznosti do teh programov. V 
občinah ugotavljajo, da denarja 
za te namene nimajo, oziroma 
da so predvidena sredstva vsako 
leto ista, realno torej nižja. 200 
tolarjev na uro, kolikor plačajo 
uporabniki teh storitev sedaj, je 
daleč od ekonomske cene, ki jo 
bo potrebno - hočeš ali nočeš - j 
oblikovati. V nekaterih sloven-
skih občinah ugotavljajo, da je 
primeren prispevek na uro 700 
do 800 tolarjev, kar za vse 
uporabnike ne bo sprejemljivo. 
»Občine so nam naložile, da 
moramo takoj pripraviti predlog 
za povišanje prispevka na vsaj 
300 tolarjev na uro, do letošnje-
ga oktobra pa naj bi pripravili 
tudi predloge občinskih odlokov, 
s katerimi bodo urejale pomoč 
starim na domu. V njem bo 
ekonomska cena prispevka ter 
tudi merila oziroma lestvica za 
oprostitev ali za zmanjšanje 
prispevka,« je še povedala Jelka 
Fužir. 
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E RA 
Koplas 
Velenje 

Predstavljamo vam nov zastopniški 
program, s katerim širimo svojo 
ponudbo. Gre za prodajo izdelkov 
iz lite plastike avstrijskih 
dobaviteljev Polytech, Zellmetall 
in Sena plast. 

To so trdi liti (ekstrudirani) plastični 
materiali oziroma trde plastike v 
obliki plošč, palic in cevi s širšo 
možnostjo uporabe v vseh vrstah 
industrije (še posebej primerni so 
v živilski industriji pri vzdrževanju 
ali za izdelavo posameznih 
elementov). Poznani so predvsem 
kot elementi z višjo stopnjo 
žilavosti, odporni so proti trenju, 

staranju in vplivom agresivnih 
medijev, lahko pa so namenjeni 
tudi visoko vrtečim se delom. 
Pomembna lastnost je, da so 
bistveno lažji od kovin, mehanske 
lastnosti pa so podobne oziroma 
celo boljše. Tudi tehnologija 
obdelave je podobna obdelavi 
lahkih kovin - aluminiju ali tudi 
obdelavi lesa. 

Ponudbo sestavljajo: 
- poliamidi - pod trgovskim 

imenom Zellamid (celamid) 202 in 
250, kot dodatek ponudbi imajo 
tudi ojačane poliamide z dodatki 
molibdena in oljnih kapljic, 

- polipropilen - pod trgovskim 
imenom Zellamid 800, 

- polioksimetilen (POM) - pod 
trgovskim imenom Zellamid 900 
in 1100. 

V svoji ponudbi smo se osredotočili 
na materiale, po katerih slovenski 
trg dejansko povprašuje in jih 
imamo na zalogi v skladišču Celje. 

Za vse informacije pokliči 
Koplas - g. Ivan Dimec na 
063/853-280 ali 063/853-



Dr. Borut Korun ni več predsednik občinskega odbora SLS Velenje 

»Pri razgradnji samostojne 
Slovenije ne bom sodeloval!« 

Od minulega torka dalje dr. 
Borut Korun ni več predsednik 
Občinskega odbora Slovenske 
ljudske stranke Velenje. In ne le 
to. Ttodi član te stranke noče 
več biti. Kakšni so razlogi za 
odstop oziroma izstop in čemu 
bo sedaj namenil več pozornosti 
so vprašanja, ki smo mu jih za-
stavili. 

Na začetku vaše politične 
poti ste bili predsednik 
Demosa v Velenju, član 
Slovenske demokratične 
zveze narodnih demokratov, 
pred nedavnim ste izstopili 
iz vrst Slovenske ljudske 
stranke. Kaj je bil glavni ra-
zlog za ta korak? 
Dr. Borut Korun: »Res sem 

bil član strank, ki so kasneje 
nekako razpadle, pa vendarle 
sem bil med tistimi, ki smo na 
nek način ustvarjali samostojno 
Slovenijo. Ne v vladi, ampak na 
nižji ravni, a kljub temu. 
Navsezadnje smo nekaj tudi tve-
gali, čeprav nihče ni vedel, kako 
se bo vojna za Slovenijo 
končala, da bo trajala 10 dni. 
Bili smo prepričani, da mora biti 
Slovenija samostojna, prizade-
vali smo si za demokratične 
spremembe in pravno državo. 
Tem idealom sem ostal zvest do 
danes. Tudi lažje jim ostajam 
zvest, ker nisem poklicni poli-
tik. Živim od dela svojih rok. 
Pred slabimi 3 leti sem postal 
član SLS, ker se mi je zdelo, da 
je bila po vseh tistih strankarskih 

razpadih prav ta stranka tista, 
ki je najbolj varovala slovenske 
nacionalne interese, ne pa in-
terese nekih klik, mafijskih 
združb, nekih družb. V tem 
duhu smo oblikovali tudi naš 
predvolilni program, ki smo ga 
v Velenju sami sestavili. Vstop 
stranke SLS v vlado z dr. 

Dr. Borut Korun: »Vedno sem 
svoje osebne interese žrtvo-

val za splošne. Sedaj bo 
drugače.« 

Drnovškom oziroma LDS-om, 
je bil diametralno nasprotje vse-
mu temu. Mimogrede takrat 
sem bil na glavnem odboru 
stranke v manjšini tistih, ki smo 
glasovali proti njenemu vstopu v 
vlado. Takrat sem nekako zam-

rznil odnose z vodstvom SLS-a. 
Ko je ta stranka glasovala za 
španski predlog pridružitvenega 
sporazuma, za katerega je lani 
glasovala kot edina proti, mislim, 
je je naredila veliko škodo 
Sloveniji. Prepričan sem, da 
bodo posledice tega koraka 
vidne malo kasneje. Ker sem 
na majhen način sodeloval pri 
ustanavljanju te drržave, ne bi 
rad sodeloval pri njeni razgrad-
nji. Ocenjujem namreč, da 
takšno vstopanje v evropske 
povezave, kjer bomo morali 
plačati zelo visoko ceno, ni 
drugega kot prav to. Mi izgubl-
jamo svojo samostojnost, jaz pa 
si za to nisem prizadeval in mi 
tudi ni treba sodelovati pri tak-
ih umazanih poslih. Če ima 
stranka svoj program, svojo us-
meritev, je ne more menjati 
tudi, če pride iz opozicije v vla-
do. Mora se jih »držati« tudi v 
naprej, sicer je prevarala svoje 
volilce, simpatizeije. Proti svojim 
cilje pač ne morem delovati.« 

Odstopili ste kot predsednik 
Občinskega odbora SLS 
Velenje, kot član stranke. Kaj 
pa član sveta mestne občine 
Velenje, kamor ste bili izvol-

jeni kot kandidat SLS-a? 
Dr. Borut Korun: »Na 

lanskem kongresu Slovenske 
ljudske stranke sem bil izvoljen 
za podpredsednika pro-
gramskega sveta stranke, 
katerega predsednik je dr. 
Janez Podobnik. Že pred nekaj 

tedni sem odstopil s tega mesta. 
Svetnik v Velenju, kamor sem 
bil izvoljen na listi SLS, za zdaj 
še ostajam. Če bodo v stranki 
menili, da to ni zaželjeno, bom 
seveda odstopil, vendar mislim, 
da tega ne bodo rekli.« 

Kaj bodo sedaj storili v 
občinskem odboru SLS 
Velenje? 
dr. Borut Korun: »Težko 

rečem. Najbrž bodo morali skli-
cati občni zbor občinskega odb-
ora, izvoliti novega in novega 
predsednika. » 

Kaj pa vi? Vas bomo tudi v 
prihodnje še srečevali v poli-
tiki, ali ste tako razočarani, 
da boste sedaj raje pozornost 
namenili stvarem, po kater-
ih smo vas poznali pred 
tem. Bili ste svetovni popot-
nik, pisec knjig. 
Dr. Borut Korun: »Vsekakor 

bom imel sedaj več časa za po-
tovanja in pisanje. Tik pred 
koncem imam knjigo, ki je ne 
bom izdal že drugo jesen samo 
zaradi tega, ker sem se lani svoj 
prosti čas namenil za volitve, 
ietos mnogim vloženim pobu-
dam Gibanja 23. december. 
Vedno sem svoje osebne in-
terese žrtvoval za splošne. Sedaj 
bo drugače. Bom pa še deloval 
v Gibanju 23. december, ki ni 
strankarsko in deluje na dru-
gačen način, in ki se zavzema 
za neodvisno in samostojno 
državo.« 
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MESTNA OBČINA 
VELENJE 

\jLM 
JAVNO 
OBVESTILO 

1. Društva in klube, krajevne skupnosti , m e s t n e 
četrti, zavode , podjetja in posameznike - s 
s e d e ž e m v Mestni občini Velenje - vabimo, da s e 
s prireditvami v m e s e c u septembru in oktobru 
vključijo v praznovanje občinskega praznika - 20 . 
septembra. 

Vse, ki nameravajo sodelovati , prosimo, da d o 5. 8 . 
1997 na naslov: Mestna občina Velenje, Titov trg 
1, Velenje z oznako "za občinski praznik" 
sporočijo ime, kraj in datum izvedbe prireditve. 

2. Objavljamo razpis za zbiranje prijav kandidatov, 
predvsem društev, klubov in posameznikov - s 
s e d e ž e m v MO Velenje - ki v letu 1 9 9 8 želijo 
dobiti f inančno p o m o č iz naslova pokroviteljstva 
Mestne občine Velenje. Na razpis se lahko 
prijavijo vsi organizatorji večjih prireditev ter 
posamezniki, ki s svojimi aktivnostmi 
pomembno prispevajo k promociji m e s t a in 
Mestne občine Velenje. Prijave pošljite na naš 
naslov z oznako "prošnja za pokroviteljstvo", d o 
vključno 30. 9. 1997. 

3. Vse zainteresirane, ki želijo v letu 1 9 9 8 
sodelovati na področju mednarodnega 
sodelovanja in imajo stike s klubi, društvi in 
posamezniki, predvsem v partnerskih mestih, 
vabimo, da nam sporočijo svoje namere in želje. 
Prijave pošljite na naš naslov z oznako "za 
mednarodno sodelovanje" d o vključno 30 . 9. 
1997. 

4. Vse, ki bi želeli v letu 1 9 9 8 sodelovati s 
kulturnim programom na večjih prireditvah, ki jih 
v Mestni občini Velenje pripravljamo o b državnih 
praznikih ter ob drugih priložnostih m e d letom, 
vabimo, da nam svojo pripravljenost za 
sodelovanje, možnost i ter n a m e n e sporočijo na 
naš naslov z oznako "za prireditve". 

Prijazno vabljeni k sodelovanju! 

Nika Landero, naj dijakinja Šolskega 
centra Velenje 

Nika Landero iz Velenja je 
samozavestno dekle, ki točne ve, 
kaj želi doseči. In ne samo želi, tudi 
doseže. Vsaj za zdaj je bilo tako in 
njen opis same sebe je dovolj zgov-
orna napoved njene nadaljnje živl-
jenjske poti: "Ojoj: ambiciozen tip, 
sitna, trmasta, a precej vztrajna. Za 
to, kar hočein doseči, se tudi mak-
simalno potrudim. Veliko dam na 
znanost in odločitev za študij fizike 
ni presenetljiva," je povedala naj di-
jakinja šol Šolskega centra Velenje 
v minulem šolskem letu. 

Da se lahko kitiš s takšnim 
naslovom, pomeni biti boljši od 
drugih. Vse do lani, ko je bila naj di-
jakinja Splošne in strokovne gim-
nazije, ni vedela, da obstaja še 
kakšen naziv več. Ko je slišala zanj, 
si je »vtepla v glavo«, da ga bo 
dosegla. In ga tudi je. V vseh štirih 
letih je bila odličnjakinja, 
udeleženka in tudi nosilka najžlaht-
nejših naslovov z raznih republiških 
tekmovanj (med drugim je bila kar 
trikrat republiška prvakinja v 
razvedrilni matematiki, ima pa med 
drugim še pohvalo z republiškega 
tekmovanja matematikov). "Kar ve-
liko truda je potrebno vložiti v vse to. 
Morda sem imela malo sreče, ker 
sem na začetku srednješolskega izo-
braževanja štartala zelo dobro. 
Nekaj pa mi je navrglo tudi izo-
braževanje v srednjih glasbeni šoli 
oziroma moje klavirsko izpopolnje-
vanje v razredu prof. Acija 
Bertonclja. Resnici na ljubo, je tudi 
tu za doseganje kakšnih rezultatov 
potrebno garaško delo." Razmišljala 
je, da bi nadaljevala v tej smeri, a si 
je premislila. Odločila seje za študij 
fizike, ne za "prfokso", ampak bolj za 
teoretično, raziskovalno 
matematično-fizikalno smer. Ob 
vprašanju, kako daje izbrala prav ta 
študij, se je nasmehnila: 'To je pa 
tako zabavno. V osnovni šoli fizike 
sploh nisem marala, ker mi ni bilo 
nič jasno. V srednji šoli sem o tej 

Naj dijakinja Šolskega 
centra Velenje v šolskem 

letu 1996/97 Nika Landero: 
"Mislim, da sem se v šoli 
maksimalno potrudila in 

zato lahko sedaj, ko je še 
čas, resnično uživam." 

zadevi morala razmišljati drugače. V 
mislih sem imela tudi študij kemije, 
nato pa se v zadnjem letniku gim-
nazije končno odločila." Klavirja 
kljub temu ne bo opustila. S profe-
sorjem Bertoncljem sta se dogovo-
rila za občasne obiske, zato v 
Ljubljani išče sobo z možnostjo 
igranja na klavir. Če drugega ne, za 
lastno zadovoljstvo oziroma v veliki 
meri bo vse odvisno od tega, kaj bo 
od nje zahteval študij na univerzi. 

Matura in napori, ki jih je ta 
zrelostni izpit zahteval, so mimo, 
zato Nika sedaj počiva, ali kot je de-
jala sama: ne počne nič v zvezi z de-
lom. Prepričana je, da je dala v šoli 
vse od sebe, zato si sedaj lahko pri-
vošči lenarjenje v pravem pomenu 
besede. Na morju bo že preživela 
nekaj dni, potem pa bo malo inštru-
irala. Tudi to ji leži in doslej je bila 
vedno uspešna. 

Se naprej prijetne počitnice, 
Nika, v prihodnje pa vsaj toliko us-
peha kot do sedaj! 
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Peter Lojen, predsednik ŠŠK, o mes-
tu Velenje in delovanju kluba 

Izkoristiti vsako 
priložnost 

V navideznem poletnem zatišju smo na velenjskih ulicah ujeli 
Petra Lojena, študenta 4. letnika Fakultete za arhitekturo, smer ur-
banizem, kije v tem študijskem letu tudi predsednik Šaleškega štu-
dentskega kluba. Ker klub trenutno počiva in se pripravlja na je-
senski udar ter so tudi študijske obveznosti odrinjene na stran, 
smo izkoristili priložnost in Petru zastavili nekaj vprašanj. 

Počitnice so torej čas za premislek, si zadovoljen z delom kluba in 
tudi s svojim delom v 
njem ? 
Ker ima klub pode-

dovan koledar prireditev, 
ki jih izvaja vsako leto, 
nam je tudi letos uspelo 
organizirati brucovanje, 
akademski ples na Dobrni, 
razne izlete, družbene 
prireditve, na primer ob 
Dnevu mladih in kulture, 
pripravili pa smo tudi 
nekaj koncertov. Imamo 
tudi svoj klubski prostor, 
ki se nahaja za stavbo kul-
turnega doma, kjer poteka 
glavno delo in organizaci-
ja kluba, kije letos kar do-
bro potekala. V glavnem 
sem zato s svojim delom 
in delom kluba zadovol-
jen, vendar si želim, da bi 
se ta ustaljeni koledar razbil in da bi klub začel s svojim delom tudi 
na socialnem področju. Želim, da bi šli v izgradnjo novega štu-
dentskega doma v Ljubljani ali Mariboru in da bi omogočili cenejše 
prevoze za študente. Zdi se mi nesmiselno, da vsi klubi organizira-
jo le prireditve, ker je bilo v 80. letih pomankanje le teh. To področje 
je sedaj že dobro pokrito in bi morala biti zato vloga študentskih 
klubov širša. Organizirati bi bilo potrebno več prostorov za mlade, 
kot je na primer Mladinski center Velenje, da bi imeli mladi svoj pros-
tor in ne bi zahajali le v lokale. 

Kaj načrtuješ(te) v klubu v novem študijskem letu? 
V času počitnic bomo organizirali taborjenje ob Kolpi, konec 

avgusta bomo verjetno pripravili še en koncert, jeseni pa bomo 
začeli organizirati prevoze v Ljubljano in Maribor ter mislim, da bo 
MKC aktiven ves teden. Radi bi prenovili tudi svoj klubski prostor, 
saj bomo letos slavili štiridesetletnico delovanja kluba in zato račun-
amo na podporo sponzorjev in občine. 

Kako si postal predsednik in kakšna je tvoja naloga ? 
Za funkcijo predsednika sem se javil prostovoljno in bil tudi sprejet, 

saj se za to mesto ne poteguje veliko kandidatov, kajti večina bi rada z 
delom kaj zaslužila, to delo pa je predvsem prostovoljno. Moja naloga 
je vodenje kluba in programska organizacija, drugače pa nas je okoli dva-
jset bolj aktivnih članov, ki skrbimo, da se načrtovane stvari tudi realizirajo. 

Od kod vam denar za delovanje in ali imate kaj finančnih težav? 
Sredstva pridobivamo z dotacijami, ki jih prispevata Mladinski 

servis Velenje in Študentski servis Velenje, večino denarja pa dobi-
mo od sponzorjev in na razpisih ministrstva za kulturo. Težave 
imamo seveda s tem, ker ne moremo finančno pomagati posamezn-
im študentom, ki potrebujejo denar za svoje diplomske naloge. Tega 
si nemoremo privoščiti zaradi drugih projektov, ki obremenjujejo pro-
račun kluba, zato pa smo dali pobudo občini Velenje, ki je bila nad 
predlogom navdušena. 

Koliko članov šteje klub in kakšne ugodnosti imajo ti? 
V klubu je približno tristo članov.Ti imajo brezplačne koncerte, 

ki jih organizira klub, popuste pri raznih izletih in rekreaciji ter 
lahko obiskujejo klubske prostore, kjer je tudi cenejša pijača. 

Kako bi s stališča svojega študija ocenil mesto Velenje? 
Mislim, da mesto ni le skupek arhitektur, temveč gre za večji or-

ganizem, kjer so omogočena delovna mesta, transportne povezave, 
ogromno pa je tudi možnosti za razvoj. Velenje je zelo zanimivo mesto 
in bi lahko bilo še bolj privlačno za življenje, če bi znala Slovenija to 
izkoristiti. Po moje imamo v Velenju ogromno možnosti za razvoj in 
turizem, saj imamo prekrasno jezero, ki bi ga lahko v celoti izkoris-
tili v turistične namene, poleg tega Velenje obkroža tudi prečudovi-
to hribovje, ki nudi možnost alternativnih športov in rekreacije, kot 
so gorsko kolesarjenje in jadralno padalstvo, pa tudi industrija se ved-
no bolj razvija. Mislim, da ima Velenje še velike perspektive, samo 
čimprej in bolj intenzivno je potrebno vzeti stvari v roke. 

Torej je zate to mesto priložnosti, se boš vrnil domov po končanem 
študiju? 
Seveda je Velenje zame mesto priložnosti in po študiju bi se rad 

vrnil sem, vendar moja vrnitev ni odvisna le od želje, temveč tudi od 
možnosti za zaposlitev. Če bom dobil primerno zaposlitev, bom 
vsekakor ostal tu. 

Ker si tako lepo predstavil urbanistične možnosti Velenja, me zan-
ima, kakšno povezavo ima tvoj študij s funkcijo predsednika 
Šaleškega študentskega kluba? 
V življenju bi rad spoznal tudi druge stvari, ne le arhitekturo, in 

ker so stavbe namenjene predvsem bivanju ljudi, sem mnenja, da je 
potrebno poleg samih stavb in tehnologije tudi ljudi bolje spoznati. 
Ravno zato sem sprejel mesto predsednika kluba, da bi bolje spoz-
nal mlade. 

Zdaj pa bi rada vedela le še to, kako vidiš prihodnost mladine in 
kakšen nasvet bi dal svojim naslednikom? 
Na prihodnost mladine gledam dokaj optimistično, še posebej tis-

tih, ki bodo imeli izobrazbo, saj Slovenija, kljub svoji majhnosti, 
potrebuje dosti strokovnjakov. Mislim, da je izobraženim odprta 
tudi pot v tujino, saj študij v Sloveniji nudi široko izobrazbo, ki jo tu-
jci cenijo, poleg tega pa smo Slovenci še cenejša delovna sila. Mislim 
tudi, da morajo mladi izkoristiti vsako ponujeno priložnost, zato je 
moj nasvet za prihodnje predsednike kluba, naj čim več sprašujejo 
bivše predsednike, ki imajo več izkušenj, in naj imajo pregled nad do-
gajanjem v občini in v podjetjih. Želim, da bi tako postal ta klub eden 
izmed vodilnih v Sloveniji. 

• Julija Kočar 

"Dosti dam na 
znanost!" 
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Komentar na 
članek "Bo dom 
krajanov še buril 
duhove ?" 

V 27. št. Našega časa smo za-
sledili v naslovu naveden članek, 
ki se nanaša na problematiko last-
ništva doma krajanov v Gorenju in 
v zvezi s tem med ostalim navaja 
mnenje odvetnice Nataše 
Pogorelčnik, ki zastopa Kmetijsko 
zadrugo Šaleška dolina. 

Zanimivo je prisluhniti 
pripovedovanju nekaterim 
starejšim vaščanom Gorenja, 
Paske vasi in Skornega, kako so v 
zgodnjih povojnih letih prosto-
voljno pripomogli k izgradnji 
doma krajanov v naši vasi.V 
domu, ki mu je kasneje Kmetijska 
zadruga prizidala še sušilnico za 
hmelj, so se že od začetka prirejale 
Kulturne in zabavne prireditve. 
Zal pa je nekatere prostore doma, 
predvsem dvorano, v določenih 
obdobjih Kmetijska zadruga izko-
ristila za skladiščenje hmelja. 
Krajevna skupnost Gorenje, kije 
na osnovi pogodbe o vzajemnih 
razmerjih upravljala s prostori v 
domu, je kasneje (L.1978) ob-
novila dvorano in sosednje pros-
tore.Tudi potem so se v dvorani 
odvijale razne prireditve, do 
trenutka, ko je zadnja KS Gorenje 
za določen čas dvorano dala v na-
jem. Najemnik jo je uporabljal za 
dejavnost, ki ni bila ravno blizu 
kulturni, poleg tega pa je po 
večletni uporabi zapustil prostore 
v poraznem stanju in jih kljub ob-
vezi ni obnovil. Po nastanku 
občine Šmartno ob Paki smo v 
vaški skupnosti Gorenje pristopili 
k ureditvi dvorane in sosednjih 
prostorov, za kar je bilo potreb-
no veliko naših prostovoljnih de-
lovnih ur. S tem smo ustvarili 
predpogoje za oživitev kulturne 
dejavnosti, ki je spet zaživela. Pri 
obnovi razsvetljave nam je 
priskočila na pomoč Keramika, v 
manjši meri tudi občina. V 
letošnjem letu nameravamo ob 
finančni pomoči občine pričeti s 
prepotrebno obnovo dotrajane 
strehe, saj KZ Šaleška dolina, ki 
se ima za lastnika doma, ne pred-
videva omenjenih nujnih del. 

Glede lastništva doma kra-
janov (Kulturnega doma) v 
Gorenju, bi v bran mnenju 
uvodoma navedene odvetnice iz-
postavili mnenje pravne službe 
Ministrstva za kulturo, ki v dopisu 
z dne 24. 6. 1996, naslovljenem 
na občino Šmartno ob Paki, med 
ostalim navaja: "Menimo, da se 
kuproprodajna pogodba z dne 
27.2.1964, ki je priložena dopisu, 
nanaša le na zemljišča , sadno 
drevje in užitek, ki je bil knjižen 
na tem zemljišču, "odločba 
Skupščine občine Velenje št.465-
25/194-3 pritrjuje omenjeni 
pogodbi," s katero je KZ pridobila 
zemljišče..." . Zelo vprašljiva se 
zdi utemeljenost zemljiško 
knjižnega izpiska št. 1603/96 na 
omenjenih dveh pravnih temeljih, 
saj je v izpisku navedena posl. 
stavba, ki je pogodba in odločba 
ne omenjata. Na podlagi pred-
ložene dokumentacije ocenjuje-
mo, da je kulturni dom v vasi 
Gorenje še vedno v družbeni lasti 
in da so pravice do družbene last-
nine razdeljene s pogodbo o vza-
jemnih razmerjih, katere pogod-
beni stranki sta ERA Velenje -
TOZD Kmetijstvo in Krajevna 
skupnost Gorenje. Dodatna ar-
gumentacija za takšno oceno izvi-
ra iz dejstva, da je kulturni dom 
nastal s prostovoljnim delom in 
prispevki vaščanov ...". Mislimo 
da tega, v pravni službi min-
istrstva pripravljenega mnenja, ki 
je bilo izdelano na osnovi celotne 
razpoložljive dokumentcije na 
prošnjo VS Gorenje, ni potrebno 
posebej komentirati. 

Vsekakor pa velja izpstaviti 
kupoprodajno pogodbo iz 
27.2.1964, s katero naj bi KZ 
Šoštanj (kot navaja odvetnica 
Pogorelčnikova) kupila zemljišče, 
na katerem stoji dom. 

Po naših ugotovitvah, je 
povezava med omenjeno pogod-
bo in zemljiščem, na katerem 

dom stoji vprašljiva (sporna), saj 
parcelne številke, navedene v tej 
pogodbi niso v nikaršni povezavi 
z dejansko lokacijo doma. 
Pozornost velja usmeriti tudi v 
mapno kopijo, kjer je po našem 
opažanju vrisan le del celotnega 
objekta in sicer samo prvotno 
zgrajen dom. 

Od občine Šmartno ob Paki 
pričakujemo, da bo pri dogovorih 
s KZ Šaleško dolino o lastništvu 
doma, znala izkoristiti stališče 
pravne službe ministrstva in 
druge navedene argumente v 
svojo oz. našo prid . 

0 Za vaško skupnost 
Gorenje, Martin Ažman l.r. 

Odgovor drugič in 
zadnjič 

Odločili smo se, da še tokrat z 
nekaj dodatnimi dejstvi odgovo-
rimo na obtožbe g. Petra Radoje 
in pisanje g. Iztoka Janžovnika v 
Našem Času 10. 7. 97. Nekatere 
zadeve namerno ali nenamerno 
sprevračate in jih boste še naprej, 
zato na njih tudi zadnjič odgo-
varjamo! 

Še enkrat lahko povemo, da 
smo za vsako cesto prispevali to-
liko, kolikor ste od nas zahtevali. 
G. Iztok Janžovnik, prišli ste k 
nam in se z očetom, po našem 
občutku polni razumevanja, do-
govorili o višini prispevka in se 
hkrati strinjali, da očetovo 
zdravstveno stanje udarniškega 
dela ne dopušča, sedaj pa očitate 
neopravljanje udarniškega dela. 
Če pa mislite, da vam bomo kar 
sami nosili denar za dograditev 
oz. vzdrževanje ceste, še posebej 
po vsem tem, kar sta si prvoščila 
vidva, g. Iztok Janžovnik in g. 
Peter Radoja, res pričakujete 
preveč. TEŠ in s tem država t>i 
morala v normalnih okoliščinah iz 
znanih razlogov mnogo več 
prispevati za celotno dolino, kot 
prispeva. 

V omenjenem delu Lokovice 
imamo resnično gozd, a je njego-
va površina v primerjavi s celotno 
površino gozda v tem delu 
Lokovice majhna (kar je možno 
preveriti). Seveda vas drugi last-
niki in "državni" gozd ne zani-
majo. Spregledali ste dejstvo, da 
smo za spravilo lesa iz omenjene-
ga gozda po snegolomu in tudi 
sicer pooblastili gozdno gospo-
darstvo, ki je strokovno opravilo 
svoje delo na našem delu gozda in 
v "državnem" gozdu, kar potrju-
jete tudi vi, saj jih niste postavili v 
"zatožno klop" . Po vseh teh de-
jstvih je res čudno, da smo obces-
tne jarke zasipali ravno mi. 

G. Iztok Janžovnik in g. Peter 
Radoja sta hiši zgradila pred as-
faltiranjem ceste za elektrarno. 
Zato je razumljivo, da ju motijo vsi 
prevozi po tej cesti, odkar je as-
faltirana. Lahko ju razumemo 
tako, kot da potem nista nikoli 
več potrebovala prevozov s 
kamioni, ali pa sta morda poz-
abila narediti iz tega medijsko 
afero? Kaj je bolj verjetno, prvo ali 
drugo? Seveda sta pozabila tudi 
na takoimenovane "prizadete kra-
jane", ki jim s tem, kar počneta, 
odrekata pravico do gradnje, 
kljub temu da so pridobili vsa 
potrebna dovoljenja. Po vašem bi 
vse prevoze po prenekateri 
lokalni in magistralni cesti, ki je 
zaradi prevozov s tovornjaki že 
zelo "načeta", lahko ustavil vsak, 
ki bi mu to prišlo na misel. 

Iz vsega sprenevedanja glede 
prevozov po eni in drugi cesti je 
jasno razvidno, da ste predlagali 
prevoze iz smeri magistrale samo 
zato, da nas lahko zaradi par 
tovornjakov obtožujete še za to 
cesto. 

Za g. Iztoka, g. Radoja in 
njunega svetovalca ima cesta 
mimo našega poslopja takšen sta-
tus, kot jim to trenutno odgovar-
ja. Ko ste asfaltirali del ceste na 
odseku od Orožmovega križa do 
Šaleške magistrale, ste vodo spel-
jali po takratni vaši intrepetaciji 
vajinega svetovalca kar po privat-
ni cesti, za katero vas ne briga. 
Odvodne obcestne kanale ste 
naredili šele po odločnem posre-

dovanju uporabnikov, po vašem 
mnenju privatne ceste, zdaj pa iz-
javljate, da grožnje o zapori te 
ceste niso na mestu. Cevi za pre-
puste smo kupili sami z ostalimi 
uporabniki te ceste, KS Lokovica 
pa je plačala nekaj kamionov pes-
ka za posipanje ceste. Ne veste 
ali nočete vedeti, da so vsi trije, ki 
imajo služnostno pravico, pred 
pridobitvijo vseh dovoljenj za 
gradnjo pridobili naše soglasje oz. 
služnostno pravico za uporabo te 
ceste. 

Izgleda, da ne znate ali nočete 
natančno prebrati naših odgov-
orov. Primer iz našega teksta v 
Našem času (19.6.97), kjer jasno 
piše "Kje je bil (g. Radoja) ko se 
je zadnjih štirideset let s poudark-
om na zadnjih desetih letih ..." Po 
vašem je bil s poudarkom na zad-
njih deset let otrok in mladenič, s 
čemer pojasnjujete njegovo delo-
vanje v občinskem svetu. Prav 
tako bolje, da ne komentirate 
zadeve v zvezi z dalnovodi, če je 
ne poznate. 

Očitno nekateri ne razmišljate 
o tem, kakšen pristop boste izbrali 
za reševanje problemov in tako 
naprej zapravite vse možnosti za 
sporazumne rešitve. Vaš pristop je 
lažje razumljiv tudi zato, ker ste se 
očitno privadili na to, da smo 
Pibernikovi pristajali na vse pogo-
je in izsiljevanja, zdaj, ko smo se 
zbudili in ne pristajamo več na vse 
pogoje in izsiljevanja, tako kot v 
preteklosti, je razumljivo neka-
terim, očitno tudi vam, to težko 
dojeti. 

Naše pisanje je namenjeno 
predvsem temu, da ostale krajane 
Lokovice in cele doline seznanimo 
s tem, da ni resnica takšna, kot jo 
slikate nekateri. Ljudje naj vedo, 
da mi nismo prvi, ki jih je g. 
Radoja naganjal s ceste. Vsaj 
dvakrat pred tem, od tega enkrat 
letos spomladi, je obsojal druge, 
da so "zlomili cesto", vendar za ra-
zliko od nas njih ni pripeljal pred 
občinsko komisijo in jih s 
pomočniki medijsko obdelal. 
Poleg tega je pred tem tudi na 
občini Šoštanj zahteval preplas-
titev te iste ceste. Mislimo da so na 
ta način pojasnena dejstva, kdaj je 
bila cesta "zlomljena", kdo jo je 
zlomil in da je to le še ena zgod-
ba tistih, ki sebi dovolijo vse, 
drugim pa... Saj poznate tisto pe-
sem " Če favšija bi gorela, v ogn-
ju bila bi cela ti Slovenija ..." 

G. IZTOK JANŽOVNIK s 
kakšno pravico blatite, ko v 
vašem članku (NAŠ ČAS, 10.7.97, 
stran 6) navajate, da nam je 
omenjeno podjetje opravljalo pre-
voze ruševin in s tem po vašem 
uničilo cesto. Podjetje Cigrad je 
samo izvajalec gradbenih del, 
rušitvena dela in prevoze je oprav-
il drug izvajalec. Dejstvo je, da ste 
z objavo neresničnih podatkov 
povzročili podjetju Cigrad škodo, 
ki je v celoti ne bo mogoče 
popraviti niti z javnim 
opravičilom. 

• Pibernikovi 

Pustatičnika za 
predsednika 2! 

1. "Žalostni dan za SL", pišete. 
No ja, za vašo "ljubljeno in od 
boga dano" domovino bi lahko 
poznali vsaj kratico... 

2. Vaš partijski šef morda res ni 
bil Kučan, je pa bil recimo Popit; 
saj ne zanikate svoje "rdeče" 
preteklosti, kajne? 

3. Pri teh letih še vedno ver-
jamete vse, kar piše v časopisih? 
Sploh če vam napisano "paše" ... 

4. Tudi olika vas daje, g. 
Pustatičnik. Če mi že ne morete 
reči gospod, pa me kličite vsaj to-
variš - ne bom prav nič jezen. 

Vas lepo pozdravljam in vam 
sporočam, da mi po vašem zme-
denem odgovoru ne gre nič manj 
na bruhanje, kvečjemu bolj! 

• V! Vrbič 

Počitniški utrinek 
Vremenska napoved za soboto, 

28. junija, je bila več kot obetavna. 
Lepega vremena pa smo si ta dan 
resnično želeli, saj se nam je obe-
tal lep in zabaven izlet. 

Čeprav smo vedeli, da bo av-
tobus pobiral udeležence izleta 
vse od Gornjega Grada in po celi 
Savinjski dolini, smo hotele biti 
med prvimi na avtobusu. Že v 
zgodnjih jutranjih urah smo se 
torej podale v Gornji Grad, kjer je 
na izletnike že čakal Maroltov av-
tobus. Pri avtobusu nas je poz-
dravil direktor Turistične agenci-
je Marolt, Miha Marolt osebno, 
predstavil nam je oba šofeija, ki 
bosta na poti odgovorna za našo 
varnost, in sicer Zdenka in Aleša 
ter mladega Luko, ki naj bi med 
potjo igral vlogo animatorja. 

Ob določeni uri smo iz 
Gornjega Grada krenili proti 
Ljubnem in nato navzdol po 
Savinjski dolini. Kjerkoli smo se 
ustavili, se nam je pridružilo nekaj 
znancev iz šolskega avtobusa. Ko 
smo pobrali še zadnje udeležence 
izleta, smo veselo nadaljevali pot. 
Čas smo si krajšali s poslušanjem 
glasbe in gledanjem televizije, 
nekateri pa se niso pustili motiti in 
so si s krepilnim spancem nabirali 
moči za nova doživetja. 

Med potjo, tudi na mejnem 
prehodu z Italijo, nismo imeli 
nobenih težav in z rojstvom 
prelepega sončnega dne smo 
prispeli na naš cilj - Gardaland. 
Zabaviščni park ob Gardskem 
jezeru je nestrpno pričakoval, da 
nas vsrka vase, vendar smo morali 
potrpeti le še toliko, da sta naša 
gostitelja Luka in Aleš uredila vse 
formalnosti v zvezi z vstopnino. 
In potem seje začelo. 

Park zabave, veselja in smeha. 
Park tisočerih različnih obrazov in 
kultur. Park doživetij. Vsakdo, naj 
bo mlad ali star in se želi zabavati, 
ima na voljo različne možnosti, da 
zadosti svojim željam. 

Čas je prehitro mineval in pro-
ti tretji uri popoldne smo pričeli 
kapljati nazaj proti avtobusu. 
Utrujeni in polni vtisov smo se 
pričeli vračati nazaj proti domu. 
Ko smo izmenjali prve vtise, smo 
bili enotni, da smo preživeli lep in 
zabaven dan. Tudi tisti, ki smo bili 
v Gardalandu že kdaj prej, smo 
ugotovili, da se tako dobro kot 
tokrat še nismo zabavali. Med 
povratkom smo se nekaj kilo-
metrov pred Trstom ustavili še v 
večjem nakupovalnem centru, 
kjer smo se lahko znebili lir, ki so 
nam ostale. 

Ob izmenjavi vtisov z izleta je 
pot do doma kar hitro minila in 
okrog polnoči smo se že lahko 
pretegnili v svežini domačega kra-
ja. 

Agencija Marolt je izlet orga-
nizirala za vse, ki smo ji med šol-
skim letom zaupali in se z njo 
vozili v hrame učenosti v Celje. 
Torej nagrada za zvestobo in zau-
panje. Pravilno ste prebrali -
nagrada. Kajti izlet in vstopnino v 
zabaviščni park nam je podarila 
Agencija Marolt. Menimo, da je 
to lepa poslovna poteza in da bi si 
druge agencije in še posebej pre-
vozniška podjetja, tudi tista, ki si 
domišljajo, da imajo še vedno 
monopol na tem področju, lahko 
Agencijo Marolt vzela za zgled. 

Turistični agenciji Marolt dol-
gujemo zahvalo za čudovit dan, 
ki smo ga preživeli v Gardalandu, 
hkrati pa obljubljamo, da bomo 
tudi v bodoče agenciji zaupali in ji 
ostali zvesti. Zavedamo se, da je 
orati ledino lahko velikokrat zelo 
težko, še posebej, če je pri tem 
potrebno preskakovati polena. S 
kvalitetno storitvijo in dobrimi 
poslovnimi potezami je pot do us-
peha lahko občutno krajša. 

Še enkrat iskrena hvala in še 
veliko varno prevoženih kilo-
metrov! 

• Tanja S., Urša S., Urša P. 

Miha Andreje 
V torek, 8. julija, smo se v Smiklavžu poslovili od skoraj 91-

letnega Mihaela Andrej ca. Z domačije Arnežnik (760 m), ki 
leži v prijaznem sedlu med Graško goro, Velunjo, Smiklavžem 
in Podgorjem. Od tam se odpirajo slikoviti razgledi proti jugu 
in severu: na energetske velikane v Šaleški dolini, Goro Oljko, 
Zasavske gore pa tudi del zahodnega Pohorja, dravskega 
Kozjaka, Koralpe. 

Planinci iz Šaleške doline smo gospodarja, ženo in številno 
sorodstvo (8 otrok z družinami) bolje spoznali po letu 1970, ko 
smo se odločili, da po obrobju več slovenskih občin speljemo 
Šaleško planinsko pot in dopolnimo planinsko ponudbo. Pri 
Arnežniku je tako po dogovoru nastala kontrolna točka št. 8. 
V slabem četrt stoletja (od oktobra 1974 dalje) je po tej poti hodi-
lo več deset tisoč ljudi, v celoti pa jo je prehodilo in prejelo značke 
2025 oseb. Za omenjeno 
domačijo je bilo značilno, da 
je bila vedno odprta, iskreno so 
se razveselili slehernega gosta, 
vsakega so lepo sprejeli in 
pogostili. Pa če je prišel od 
blizu ali daleč, prvič ali pogos-
to. Zato je Arnežnikova hiša 
vsem obiskovalcem ostala v 
najlepšem spominu. 

Pokojni Miha Andreje, ro-
jen 16. avgusta 1900, je imel 
težko, pa tudi zelo zanimivo 
življenjsko pot. A nikdar ni 
klonil. Ne kot avstrijski vojak v 1. svetovni vojni pri Doberdobu, 
ne med 2. svetovno vojno, ko je zaradi nudenja pomoči parti-
zanom bil večkrat zaprt: v celjskih, mariborskih, graških zaporih. 
Preživel je tudi koncentracijsko taborišče Buchenwald. Kruta 
usoda se je dotaknila celo hiše, Nemci so jo med vojno požgali, 
po vojni so jo z velikimi napori Arnežniki spet obnovili. Čeprav 
je dnižina med vojno zelo trpela, niso izgubili upanja v mir, boljše 
življenje in splošni napredek po vojni, ki so ga tudi dočakali. 

Obiskovalec pri Amežniku je lahko izvedel marsikaj o živl-
jenju v tem stoletju. Pokojni Miha je še posebej rad obujal 
spomine na dogodke iz 2. svetovne vojne. Ne brez razloga. Na 
domačiji so se pogosto ustavljali partizani, bila je tudi stičišče 
treh kurirskih poti. Miha Andreje pa se omenja v knjigi 
Franceta Filipiča "Pohorski bataljon sploh kot edina posred-
na priča", kije lahko povedala, kako je potekala poslednja bit-
ka 1. pohorskega bataljona 8. januarja 1943 pri Treh žebljih 
na Pohorju. V mariborskih zaporih seje namreč 29. junija 1941 
v celici srečal z edinim preživelim borcem Francem 
Kunaverjem -Sulcem, ki mu je obširno pripovedoval o posled-
njem boju bataljona, nekatere je osebno poznal. Naslednjega 
dne so Sulca v Ljubnem ustrelili. 

V imenu krajanov in organizacij sta se od pokojnika z 
govoroma poslovila Bertl Skarlovnik iz Gaberk in Anica Meh 
iz Podgorja. 

Vsem, ki smo Miha Andrejca - Arnežnika poznali, bo os-
tal v dragem spominu. 

• Planinsko društvo Velenje 
Miroslav Žolnir, tajnik 
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Godbeniki Pihalnega orkestra Premogovnika Velenje 
odpotovali na Nizozemsko 

Po peto medaljo 

Harmonikar Robi Goter iz Šentilja pri Velenju 

82 članov Pihalnega orkestra 
Premogovnika Velenje je danes odpotovalo 
na 13. svetovno prvenstvo pihalnih orkestrov 
v nizozemski Kerkrade. Velenjčani bodo na 
njem nastopili petič, s štirih dosedanjih pr-
venstev pa so se vedno vrnili z zlato medaljo. 

Na svetovnem prvenstvu, ki je vsake štiri 
leta v mestu Kerkrade, bodo tekmovali v 1. 
skupini koncertnih harmoničnih orkestrov. V 
njej bo letos nastopilo 36 orkestrov z vsega sve-
ta, na celotnem prvenstvu (traja od 3. do 27. 
julija) pa bo zaigralo več kot 200 orkestrov iz 
60 držav. 

Poleg velenjskih godbenikov bodo od 
slovenskih orkestrov nastopili še Pihalni 
orkester železarjev z Raven na Koroškem in 
Pihalni orkester Videm Krško. 

Nastop vedno sestavlja obvezna skladba, ki 
jo igrajo vsi orkestri v isti kategoriji, in je 
napisana posebej za to priložnost. Letos je to 

skladba Zdeneka Lukasa Sinfonia Brevis. 
Poleg te zaigrajo nastopajoči še eno izmed 
skladb, ki jih ob prijavi na tekmovanje sami 
predlagajo, izbere in potrdi pa jo strokovna 
komisija svetovnega prvenstva. Velenjčani 
bodo edini na tekmovanju zaigrali zahtevno 
Peto simfonijo Alfreda Reeda, še živečega 
ameriškega skladatelja. 

Zadnji teden pred odhodom na prvenstvo 
so godbeniki veliko in marljivo vadili, saj so 
skladbe zahtevne, dobro pripravljenost na 
nastop pa terjata tudi sloves kakovostnega ve-
lenjskega pihalnega orkestra ter njihov uspeh 
na dosedanjih prvenstvih. Vodja orkestra mag. 
Ivan Marin je dejal, da gredo na Nizozemsko 
po peto medaljo! Zato jim pred nastopom -
tekmovali bodo jutri , v petek, 25. julija, 
popoldne - zaželimo vso srečo in veliko uspe-
ha! 

• Diana Janežič 

Bele Vode 

Romarska cerkev sv. Križ 
2700 kg težak zvon ro-

marske cerkve sv. Križa v Belih 
Vodah pri Šoštanju že od leta 
1860 vabi vernike od blizu in 
daleč na romarske shode. V 
naselju pod vulkanskim 
Smrekovcem, s številnimi za-
selki in samotnimi kmetijami, 
je pred drugo vojno živelo več 
kot petsto prebivalcev, danes 
jih v kraju vztraja le še nekaj 
več kot dvesto. 

Domačini pravijo, da se za 
prihodnost kraja ni bati, saj se 
veliko mladih vrača in številne 
trdne kmečke domačije dobi-
vajo nove gospodarje. O nas-
tanku romarske cerkve sv. 
Križa je ohranjenih več legend. 
Ena izmed njih pravi, da so 
cerkev postavili na mestu, kjer 
je pod lesenim križem, ki si ga 
je izrezljal pastir, klečal vol. 
Legenda tudi pravi, da so ta 
križ potem večkrat poskušali 
prenesti drugam, a vsak, ki ga je 
odnesel, je imel vrsto težav in ni 
našel miru, dokler ga ni vrnil 
na Kriško goro. Belovojčani in 
ljudje iz okolice so začeli verjeti, 
da molitev in priprošnja k sv. 
Križu zares pomaga, zato so 
začeli vedno pogosteje prihajati 
na goro. Že v začetku 19. sto-
letja so tam zgradili leseno uto 
in vanjo postavili križ, romarji, 
kij ih je bilo vedno več, pa so na 
stene te preproste kapele 
navezali razne votivne podobe 
za priprošnjo ali v zahvalo. 
Belovojčani so na gori, ki se je 
nekdaj imenovala Oslovska 
gora, že leta 1839 pozidali prvo 
cerkev, posvečeno sv. Križu, 
nekaj let pozneje, natančneje 
leta 1857, pa še drugo, večjo 
cerkev sv. Križa. Nekdaj je bilo 
letno na sv. Križu 11 shodov, 

romarjev pa tudi po več tisoč. 
Za glavnim ol tar jem večje 
cerkve je še danes obešenih ve-
liko votivnih podobic, od ka-
terih so nekatere zelo zanimive 
in tudi zelo stare (celo iz srede 
19. stoletja). 

Z večjo cerkvijo sv. Križa v 
Belih Vodah je tesno povezan 

napisal tudi svojo zadnjo pe-
sem, posvečeno sv. Križu. 
Poleg obeh cerkva so na gori 
postavili še župnišče, romarsko 
hišo in svete stopnice, ki naj bi 
simbolizirale stopnice, po ka-
terih je šel Jezus k sodniku 
Pilatu. V zadnjih letih so kra-
jani Belih Vod skupaj z 

tudi mariborski škof Anton 
Martin Slomšek, ki je 8. avgus-
ta leta 1862 priromal k cerkvi in 
jo posvetil. Od romaijev se je že 
hudo bolan Slomšek poslovil z 
besedami: "Sedaj pa z Bogom, 
preljubi, ne bodete me več 
videli." Šest tednov zatem je 
Slomšek umrl. Med oddihom 
na sv. Križu pa je Slomšek 

Romarski cerkvi sv. Križa 

dekanom Šaleške dekanije 
Jožetom Pribožičem vse 
zgradbe in obe cerkvi obnovili, 
v delo pa vložili zelo veliko tru-
da in prostovoljnega dela, tako 
da je sv. Križ spet ponos 
Belovojčanov in v veselje ro-
marjem, ki še vedno prihajajo. 

• DK 

Obvestilo podjetnikom in obrtnikom 
Šaleški podjetniški center obvešča vse podjetnike in obrt-

nike, da je Sklad RS za razvoj malega gospodarstva objavil Javni 
razpis za posojila in jamstva za malo gospodarstvo 

Razpis je bil objavljen v časopisih Delo (18. julija 1997), 
Večer, v Uradnem listu RS pa bo objavljen predvidoma 25. juli-
ja 1997. 
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Leta 1921 
Celjska Nova doba je ob-

javila članek o delovanju 
šoštanjskega Sokola: 

"Iz Šoštanja. Samo še 
nekaj tednov je do zleta 
celjske sokolske župe, ki bo, 
kakor je znano, v Šoštanju 
dne 14. avgusta 1921. 
Telovadno društvo Sokol v 
Šoštanju je že dalje časa prid-
no na delu, da župni izlet kar 
najbolje pripravi: izvoljeni so 
že razni odseki, delo je razdel-
jeno in so naročeni lepaki in 
drugo. Kakor vse kaže, bo dan 
14. avgusta ti. velik dan za 
Šoštanj in celjsko sokolsko 
župo. Da bo to tudi mogoče in 
res, je potrebno, da store vsa 
župna društva svojo dolžnost. 
Kratek čas, ki nas še loči od 
župnegci zleta, morajo pora-
biti zlasti, kar se tiče telo-
vadbe. Tudi naj zbero kolikor 
mogoče dosti članstva za 
Šoštanj. V Šoštanju je še dosti 
nasprotnikov sokolstva in ju-
goslovanstva. Za to jim 
pokažimo, da se jih ne boji-
mo, ker so sokolske vrste 
dolge in goste. Župni zlet 
mora tudi nas same poživiti 
in opogumiti za delo, ki ga je 
še toliko pred nami. Ob prili-
ki župnega zleta se bomo vz-
gledovali in vnemali drug ob 

drugem. To bo mogoče le 
tedaj , če pridejo župna 
društva na zlet v kolikor 
mogoče velikem številu in kar 
najbolje pripravljena. Geslo 
vseh župnih društev bodi, da 
se mora letošnji župni zlet ob-
nesti najlepše. Za to pa na 
delo, brat je in sestre! 
Zravnajte, kar še ni ravno in 
zgladite, kar je hrapavo in 
raskavo, da bo naš župni zlet, 
kakor bi bil vlit iz enega kosa." 

O uspehu ali neuspehu 
tega sokolskega župnega zle-
ta avgusta leta 1921 v Šoštan-
ju pa bomo poročali kdaj dru-
gič. 

Leta 1957 
"V Velenju in Šoštanju 

pride zdravnik na štiri do pet 
tisoč prebivalcev, na uro pa bi 
moral pregledati po deset bol-
nikov", se začenja članek mari-
borskega Večera, ki je poročal 
o zdravstvu v Šaleški dolini: 

"Poročilo o zdravstveni 
službi in o delu sanitarne 
inšpekcije je bila glavna točka 
dnevnega reda na zadnji seji 
občine Šoštanj. Poročilo je 
skrbno in temelj i to sestavil 
predsednik sveta za zdravst-
vo dr. Jerin. Iz poročila je 
razvidno, da je pomanjkanje 
visoko kvalificiranega in sred-

njega medicinskega kadra. V 
tej občini pride na zdravnika 
4000 do 5000 prebivalcev, na 
uro odpade 10 pregledov. V 
primerjavi z ostalimi kraji v 
celjskem okraju je to visoka 
številka. Zaradi preobremen-
jenosti zdravnikov trpi kvalite-
ta dela. Zdravstveno osebje 
se ne more dovolj posvetiti 
preventivni službi. Zanimive 
so tudi ugotovitve o boleznih. 
Največ ljudi zboli v Šoštanju 
na dihalih, v procentih 31,76, 
sledijo obratne nezgode in 
nato kožne bolezni. 

V letu 1956 je bilo v občini 
rojenih 487 otrok, umrlo pa 
jih je le 23. Največja je um-
rljivost otrok do prvega leta. 
Mnogo večjih obolenj so 
preprečile otroške posveto-
valnice, ki delujejo v vseh 
večjih krajih občine. Tu 
pogrešajo tudi zobno -
zdravstveni kader. V Velenju 
imajo le enega zobarja. V 
Velenju si že dolgo žele 
lekarne, saj morajo po vsako 
malenkost v 6 km oddaljeni 
Šoštanj. V Velenju morajo 
urediti zdravstveni dom." 

Prav zanimivo bi bilo 
primerjati podatke izpred 
štiridesetih let s podobnimi 
podatki zadnjih let. 

• Damijan Kljajič 

Sedaj še evropski prvak 
Čeprav je od 6. julija, ko je 

potekalo v Italiji evropsko tek-
movanje v igranju na dia-
tonično harmoniko, minilo že 
kar nekaj časa, nas je Robi 
Goter, eden od udeležencev 
tega tekmovanja, o svojem us-
pehu obvestil šele sedaj. Preveč 
skromen je, da bi o zmagi takoj 
poročal. V naši redakciji pa se 
ni oglasil samo zaradi 
tega, ampak tudi zato, 
da bi povedal kaj še o 
svojem ansamblu. 

Na omenjene 
evropskem tekmovan-
ju je zaigral dve sklad-
bi: Klavžarjevo V ga-
lopu in Miheličevo Ko 
harmonika zapoje. Da 
fant ni od muh, je 
dokazal z zmago v 
skupini do 18. let. Jo 
je pričakoval? »Želel 
sem si jo že močno, se 
trudil v tej smeri in us-
pel. Dva, tri mesece 
sem se pripravljal na 
to preizkušnjo, kljub 
vsemu pa sem bil pre-
senečen,« je povedal 
Robi. Od osvojitve 
tega laskavega naslo-
va si pravzaprav ne 
obeta veliko. Muziko ima rad, 
igra iz srca in naslov naj bi mu 
bila samo potrditev, da dobro 
dela v pravi smeri. Sicer pa ima 
Robi v svoji zbirki že kar nekaj 
pokalov in priznanj. Je dobitnik 
prve nagrade občinstva tek-
movanja Zlata harmonike 
Ljubečne, dve zlati plaketi, eno 
srebrno s tega tekmovanja, 
pred slabima dvema mesece-
ma je zmagal še v TV-oddaji 
Po domače polkaoke. In kaj si 
Robi sedaj želi? Postati še sve-
tovni prvak v igranju na dia-

tonično harmoniko. Ali mu bo 
tudi to uspelo, bo znano konec 
letošnjega avgusta, torej po 
tekmovanju. Posebej se nanj ne 
bo pripravljal, ker pravzaprav 
nima časa. Praktično cele počit-
nice s svojim ansamblom 
nastopa in bo kar sproti vadil. 
Več pozornosti bo raje namenil 
zbiranju potrebnih informacij, 

Fiesi. 
Tako kot ima sam svoje 

načrte, jih imajo tudi mladi 
člani Slovenskega ekspresa. 
Radi bi igrali čimveč na več 
krajih, da bi jih spoznali širom 
po Sloveniji in še dlje. Marca 
letos so že nastopili v tujini, v 
sosednji Avstriji. Druži jih 
veselje do glasbe, želja po 

igranju, zato smo 
prepričani, da bodo nji-
hova prizadevanja 
obrodila sadove: 
»Trudimo se, da bi se 
občinstvo zabavalo, 
kjerkoli bomo igrali. 
Igramo pa ob vseh pri-

saj traja ta preizkušnja tri dni. 
Počitnice ta srednješolec 

preživlja s svojim ansamblom 
Slovenija ekspres, katerega član 
je postal pred letom dni. Skupaj 
z njim ga sestavljata še Darko 
Obretan iz Podkraja pri Velenju, 
ki odlično igra na klaviature, bas 
in ritem kitaro ter poje, in Jani 
Kortnik iz Lokovice. Ta pa je 
glavni pevec, kitarist, basist, 
trobentač, v bistvu je kontakna 
oseba z občinstvom, za katerega 
zna poskrbeti z obilico smeha. 
Trenutno zabavajo turiste v 

ložnostih in svoje nastope 
popestr imo z res bogatim 
zabavnim programom.« Eden 
od bolj dolgoročnih ciljev 
ansambla, ki ga je Robi omenil, 
je izdaja samostojne kasete. 

O Robiju kot odličnem 
muzikantu na diatonični har-
moniki - frajtonarici bomo zago-
tovo v prihodnje še veliko slišali. 
Glede na njegovo zatrjevanje, da 
niso muhe enodnevnice, pa na-
jbrž tudi o ansamblu Slovenski 
ekspres. Veliko uspeha! 

mtp 



* RADIJSKI MOZAIK * RADIJSKI MOZAIK * RADIJSKI MOZAIK * Oktet Paka 

Radi prisluhnejo 
vsakemu vabilu 

S priložnostnim koncertom, bilje v znani gostilni Kovač v Paki 
in je bil predvsem namenjen domačinom in sponzorjem, je 
pričela tudi uradno obstajati še ena od skupin, ki ji je pri srcu 
slovenska pesem. Nadeli so si ime Oktet Paka po kraju, kamor 
spadajo in kjer želijo s svojim petjem kar največ doprinesti h kul-
turnemu življenju. 

Ob tej priložnosti je Milan Marošek, vodja okteta, povedal: 
"Prvotno smo načrtovali sestavo iz samih domačinov, vendar 
smo kaj kmalu ugotovili, da to ne bo mogoče. Ce je bila volja, ni 
bilo pravega glasu ali pa je bilo obratno. Tako smo danes prak-
tično "iz vseh vetrov", kar pa po mojem mnenju niti ni tako 

Društvo upokojencev Ljubno 

Obletnica, srečanje, prapor 

Jez lepotec in 
urejena brežina 

K lepšemu izgledu turističnega kraja Luče bo gotovo veliko 
prispeval nov jez, ki ga v zgornjem delu Luč gradi ljubljansko 
podjetje PUH, prav toliko ali še več pa lepo urejena brežina 
Savinje od jeza navzdol proti kraju. Lepa zelenica s parkom in 
sprehajalno potjo, ki jo bodo kmalu tudi osvetlili, bo zanesljivo 
osvežila bivanje in počutje gostov in domačinov. Tudi to delo 
opravlja PUH, plačal pa bo občina. 

Jez in brežina imata ob turističnem tudi varnostni pomen 

medsebojno zelo navežeta, je 
živalski nagon močnejši od te 
"ljubezni" in v tem primeru tudi 
človeški razum, saj Grebenšek 
ve, da j e srnjad divjad, in da njen 
življenjski prostor zagotovo ni 
človekovo domovanje. 

UDK 

Ljubensko društvo upoko-
jencev pokriva celotno občino 
Ljubno in letos slavi 45-letnico 
obstoja. Jubilej bodo upokojen-
ci in upokojenke tudi primerno 
obeležili, saj bodo v spletu 
prireditev ob ljubenskem 
občinskem prazniku in 750-let-
nici prve omembe Ljubnega v 
pisnih virih razvili nov društveni 
prapor. Ob bogatem delovanju 
društva v minulih desetletjih vel-
ja omeniti zanimiv podatek. 
Leta 1952je bilo na Ljubnem in 
okolici 60 upokojencev, danes 
pa upokojenci in upokojenke 
štejejo kar četrtino prebivalcev 
občine Ljubno, čeprav se skup-
no število občanov v tem času 
ni bistveno povečalo. Vseh up-
okojenih občanov je namreč 
preko 700, v društvo pa je včlan-
jenih 450. Razlog ta takšno 
število so seveda sedanje 
razmere s predčasnim in up-

okojevanjem, pa tudi dejstvo, da 
se po odhodu v pokoj v domači 
kraj vračajo številni prebivalci, 
ki so svoje delovno življensko 
obdobje preživeli drugod. 

Kakorkoli že, društvo prid-

Lepo okolje, še lepše vzdušje 

no deluje in po vseh močeh skr-
bi za svoje člane. Med ostale 
r edne oblike dejavnost i sodi 
tudi vsakoletno srečanje v lep-
em okolju doma l jubenskih 
ribičev. To srečanje sicer na-

menjajo vsem članom, zlasti pa 
tistim, ki se iz različnih razlogov 
ne morejo udeležiti raznih izle-
tov in drugih akcij. Tudi pred 
nedavnim je bilo tako, prijet-
nega vzdušja in lepega števila 
udeležencev pa ni preprečilo 
niti s labo vreme. Starejšim 
sokra janom so igrali domači 
godci, peli so prav tako domači 
pevci, postrežba in ponudba sta 
bili na višku, svoje pa je k 
počut ju prispeval bogat 
srečelov. Lepe nagrade so 
prispevali vsi dejavniki v kraju 
in občini, vsaj toliko kot na-
grade pa je udeležencem 
pomenila hudomušna izvedba 
srečelova s »tolažilnimj« 
nagradami, ki so vzbudile salve 
smeha in dobrega 
razpoloženja. 

mjp 

pomembno. Bolj važna je kakovost našega petja. In ta je, vsaj 
takšno je mnenje tistih, ki so nas že poslušali in se na to tudi spoz-
najo, na dokaj solidni ravni. Za nami je tudi že nekaj javnih 
nastopov. Tako smo med drugim nastopili na reviji pevskih 
zborov, ki je pod naslovom "Pesem v maju" vsako pomlad na 
Ponikvi pri Žalcu. Tam smo v precej močni konkurenci zasedli dru-
go mesto. Sicer pa radi prisluhnemo vsakemu vabilu. Tisti, ki želi 
priti z nami v stik, naj pokliče na tel. št. 861-582, pa se bomo do-
govorili. Da smo se "uštimali", smo potrebovali približno eno 
leto. Danes smo skupina, za katero si vsi skupaj samo želimo, da 
bi obstala. Naša zasedba pa je sledeča: prvi tenor pojeta Vinko 
Mraz in Boris Niegelhell, drugi tenor poje skupaj z mano Mi/an 
G o r j u p . Bar i ton sta prevzela Leopo ld Avberšek in Franc 
Martinšek. Drugi bas pa obvladujeta Albin Marinič in Milan 
Sušeč. Slednji je bil tudi pobudnik za našo ustanovitev." 

Sicer pa so njihove želje s tandardne: čim manj sprememb v 
zasedbi, čim več dobrih nastopov in v doglednem času lastna 
kaseta. Njihovim željam se pr idružujemo tudi vsi tisti, ki nam ni 
tuje kul turno življenje kraja in tako ali drugače cenimo našo 
lepo slovensko pesem. • M. H. 

Z radijem skozi poletje 
Čepav je poletni program 

veliko bolj sproščen kot 
običajno, v njem le nismo poz-
abili na vse tisto, kar vas ved-
no zanima. Postrežemo vam 
z vremenom (da boste vedeli, 
ali se splača na morje, v hribe, 
na izlet, ali pa je nemara bol-
je, da ostanete doma), s cest-
nimi informacijami (da boste 
vedeli, kjer so zastoji in bi jo 
bilo t reba ubrati na cilj po 
kakšni drugi poti), z deviznimi 
tečaji (da boste vedeli, kjer se 
splača menjati, če potrebujete 
tujo valuto, ali pa vam je po 
prihodu domov ostalo še kaj 
tujega, česar ne more te za-
praviti doma) , s poroč i lom 
Operativno-komunikacijskega 
centra U N Z Celje, ki nas sez-
nanja z razmerami na cestah 
in »aktualnim« vlomilskimi 
podvigi (previdno v prometu, 
ko odha ja te , doma pa le 
napravite tako, da bodo po-
pustili vlomilci, ne pa vrata ali 
okna) . . . 

Ob tem vas sproti seznan-
jamo še z vsem aktualn im. 

Navadno čez poletje takih do-
godkov ni prav veliko, pa 
vseeno človek brez 
informacij skoraj ne 
more živeti. Čez po-
letje smo ohrani l i 
neka te re s talne 
rubrike, nekaj pa 
smo jih začasno 
prekinili. 

Tisti, ki kolikor 
toliko redno spreml-
ja te naš p rogram, 
veste, da se ob 
četr tkih dopoldne , 
malo po pol deset i 
uri, d ruž imo z 
Olimpijskim komite-
j em Slovenje, 
združenjem športnih 
zvez. Tako bo tudi 
julija in avgusta, le da 
bomo te vroče in 
počitniško obarvane 
mesece povezali s 
temami, ki se dotika-
jo vodnih in polet-
nih športov. V teh oddajah se 
bomo dotaknili enkrat šport-
no-rekreat ivnih prireditev v 

slovenskih zdraviliščih, govo-
rili bomo o rolanju, odbojki 

Zdaj ko Tatjana ve, kako se ubraniti pikov 
žuželk, lahko gre tudi ona na dopust. Komaj 
ga čaka, pravi, čeprav v začetku tega tedna 

še ni vedela, kam jo bo mahnila. Bomo pa 
zvedeli, je rekla. Pošlje razglednico. 

na mivki in podobnem. 
Odda jo vedno popestr imo še 
s kakšnim nagradnim vprašan-

jem, tako da je še bolj zan-
imiva. 

Nikoli ni odveč 
kakšen nasvet s po-
dročja zdravstva. Ker 
so ena od pogostih 
nevšečnosti , ki 
spremljajo počitniške 
dni piki žuželk, bomo 
v njih (ob četrtkih ob 
17. uri) govorili o 
njih. Če poleti ne 
boste šli na mor je , 
ampak v hribe, bo 
dobro vedeti, na kaj 
je t reba biti pozoren 
... O obojem je nov-
inarka Tat jana 
Podgoršek pripravila 
nasvete s pediatr injo 
dr. Margareto Seher 
Zupančič . Teme so 
aktulane, zato le pris-
luhnite! 
Na Radiu Velenje 
vemo, kaj vas utegne 
zanimati, zato vam z 

vsem tem us t režemo tudi v 
tem času. 

• mkp 

"Inkubator" za srnjad pri Penezu 
v Kavčah 

Velikokrat tarnamo nad lov-
ci, češ da samo streljajo ubogo 
divjad, le malokdo med nami pa 
pomisli, da so lovci (vsaj večina) 
v prvi vrsti zaščitniki narave in s 
tem seveda tudi divjadi. Član 
lovske družine Velenje Alojz 
Grebenšek pd Penezov Lojz iz 
Kavč pri Velenju že dvanajst let 
zapored skrbi za mladiče srnja-
di, ki so tako ali drugače izgubili 
svoje matere. Začelo se je čisto 
slučajno, ko je iz neke obore do-
bil srninega mladiča in ga nato s 
pomočjo otroške stekleničke 
ohranil pri življenju. Vsi, ki so 
opazovali Grebenška pri tem 
opravilu, so vedeli, da je "ta 
pravi" in tako zdaj skorajda 
vsako leto dobi mladiča ali dva, 
ki ju nato pripravi za življenje. 
Ljudje mu prinašajo srnjad, ki jo 
je poškodovala kosilnica, mla-

diče, ki so jih pogrizli potepuški 
psi, mladiče, ki so se jih neprev-
idno dotikali ljudje ali jih celo 
odnesli domov in nato obupali 
zaradi obilice skrbi in dela, ki ga 
taka "otroška vzgoja" zahteva. 
Grebenšek je vse poškodovane 
mladiče najprej pozdravil, nato 
pa jih je z veliko volje in tudi 
ljubezni hranil in negoval do 
dne, ko so se vrnili v naravo. Vsi 
mladiči na Penezovi domačiji 
postanejo pravi družinski člani in 
se lahko prosto gibljejo po 
dvorišču in okolici. Ko odraste-
jo in po vrnitvi v naravo se 
"Penezovi mladiči" redno 
vračajo tudi na domačijo, če ne 
drugače pa vsaj takrat, ko gospo-
darju in njegovi ženi priženo 
pokazat svoje mladiče. Na hišo in 
njene ljudi s e j e najbolj naveza-
la srna Pika, ki je v bližini hiše 

Penezov Lojz pri hranjenju srnjaka (Foto DK) 

živela skoraj deset let in v tem 
času skotila kar 14 mladičev. 
Tudi letos so Grebenšku prines-
li mladiča, ki ga je poškodovala 
kosilnica. Srnjaček je zdaj star 
že dva meseca in veselo teka 
okoli domačije in vedno znova 
nestrpno pričakuje Penezovega 

Lojza, da ga po petkrat na dan 
nahrani z mlekom iz otroške 
stekleničke. Čez nekaj mesecev 
bo tudi ta srnjak pripravljen na 
samostojno življenje in takrat se 
bo Grebenšek znova poslovil od 
še enega svojih "otrok". Čeprav 
se človek in žival v tem času 
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Velenje 
Prešmentane citre, 
kak lepo pojo, 
so mene zmotilee 
in dečlo mojo 
Velenjski festival Prešmentane citre je posta-

la in ostala tradicionalna poletna kulturna 
prireditev. Vsako leto privabi več občinstva. 

»Prešmentane citre« se bodo odvijale od 15. 
do 17. avgusta 1997: 

navanjem narodnozborovskega pet ja , 
Aleksander pa je diplomirani elektroinženir, 
ki je že kot otrok hrepenel po življenju potujočih 
ciganov. 

Srečala sta se na ulici. On je igral klasiko mi-
moidočim. Prišla je ona, zapela in pričela se je 
njuna romanca. Od takrat živita, igrata in pojeta 
skupaj, povsod kjer so pripravljeni odpreti dušo 
topli ciganski pesmi in pref injeni romanci. 

Pri Helidonu sta izdala kaseto, ki bo na voljo 
po koncertu. 

Vstopnine ni! 

Petek in sobota, 1. in 2. avgusta 1997 
Obisk veronskega opernega festivala 
v sodelovanju s turistično agencijo 
»Palma« Velenje 

Petek, 15. avgusta 1997, ob 19.00, Stari 
trg v Velenju 

REVIJA najboljših in najza-
nimivejših slovenskih cit-
rarjev in ljudskih godcev. 

Prišli bodo Miha Dovžan, Cita Galič, 
Kamniški koledniki, Miran Kozole, Monika in 
Alenka Heričko, Franc Roban, Rado Kokalj, 
letošnja mojstrica slovenskih citer Nina 
Mandžuka, mladi citrarji in ljudski godci.. 

Program bo povezovala Smilja Baranja . 
Letos se zaradi poslovnih sprememb v 

Veleblagovnici Nama revija seli pod starotrške 
kostanje, kjer so se velenjske poletne prireditve 
pred trinajstimi leti tudi začele. Po nastopu cit-
rarjev bo za prijeten zaključek večera igral nar-
odno-zabavni ansambel. 

V primeru dežja bo srečanje prestavljeno na 
petek 22. 8.1997 ob 19.uri 

Sobota, 16. avgusta 1997, ob 20.30, 
Velenjski grad 

RUDI KNABL 
citrarski virtuoz iz Nemčije 
Knabl je po Antonu Karasu eden največjih 

živečih citrarjev na svetu. Ustvaril je lasten stil, 
prepoznaven med vsemi drugimi citrarji sveta. 
V eni osebi je skladatelj, izvajalec, aranžer in 
tonski mojster. Knabl igra tako klasično kot 
narodno glasbo. V Velenju bo že tretje leto 
častni gost festivala Prešmentane citre. 

Na koncertu bo mogoče kuptiti tudi njegove 
CD je, kasete in note. 

Vstopnice 1000 SIT! 

Nedelja, 17. avgusta, ob 19.00, Marijina 
cerkev v Starem Velenju 

DRUŽINA GALIČ 
koncert Slomškovih in narodnih pesmi 
Družina Galič je izredna glasbena družina. 

Oče Jože je ustanovitelj in dolgoletni vodja 
ansambla Slovenija, igra orglice, poje in kom-
ponira.. Je tudi popularni voditelj oddaj Po 
domače. Cita je naša prva citrarka in pevka, 
otroka Katarina in Marko pa s svojimi mladimi 
glasovi pojeta vodilna glasova v družinskem 
zboru. Kot družina so izdali Slomškove pesmi 
s pesmarico, Cita pa pred kratkim še CD ploščo, 
kaseto in pesmarico Večno lepe melodije sveta, 
kar vse bo mogoče dobiti na koncertu.. 

Vstopnine ne bo! 

Četrtek 21. avgusta 1997, ob 20.30, 
Velenjski grad 

GREENTOVVN JAZZ BAND 
Ansambel je bil ustanovljen leta 1982. Izvaja 

tradicionalno jazz glasbo. Svojsko in lahko pre-
poznavno muziciranje ter visoka umetniška 
raven izvajanja mu omogočata redna gosto-
vanja. Ansambel nastopa doma, po Evropi, 
Z D A in Kanadi ter na velikih mednarodnih 

festivalih in jazz klubih. Kritika ocenjuje njegove 
izvedbe s superlativi, navdušeni poslušalci jih 
sprejemajo z ovacijami. 

Ansambel je snemal za mnoge televizijske in 
radijske hiše ter izdal tri LP plošče, 8 tonskih 
kaset in 4 CD plošče. Med največje uspehe 
uvrščajo direktni radijski prenos koncerta v 
Sacramentu v oddaji »Voice of America Jazz 
Hour.« 

Vstopnice 1000 SIT! " 
V primeru dežja bo koncert v domu kulture v 

Velenju. 

Četrtek, 28. avgusta 1997, ob 20.00, 
Velenjski grad 
Zoran Predin in Šukar z gosti: 

ŠAL ZA ZALJUBLJENE 
Zoran Predin je priznani slovenski glasbenik, 

pesnik in kantavtor ter avtor, ki ga poznamo po 

Petek, 1. avgusta 1997, ob 
20.30,Velenjski grad 
Moški pevski zbor Rothenbach, Nemčija 

KONCERT 

Moški zbor iz Rothenbacha blizu Wengena 
obstaja 15 let. Dirigent je Peter Kurzemann, ki 
je z zborom posnel tudi CD ploščo. Njihov 
repertoar obsega pesmi evropskih narodov in 
nemške narodne pesmi. Zbor je v Velenju gost 
Moškega pevskega zbora Kajuh iz Velenja, ki bo 
zapel gostom v pozdrav. 

Vstopnine ni! 

Petek 8., avgusta 1997, ob 20.30, 
Velenjski grad 

Večer šansonov Toneta 
Pavčka: LAN 

Izvajata Katja Levstik in Tone Pavček. 

Koncert je organiziran v sodelovanju s 
Krajevno skupnostjo Gorica. 

OSAMLJENO DONI 
ZVONČEK MILI ... 

IX. CITRARSKI FESTIVAL 
»Prešmentane citre« 

v sodelovanju s Krajevno skupnostjo Staro 

Ruske narodne in ciganske pesmi izvaja duo 
»Ira Roma« 

Irina in Aleksander Guščin sta prišla iz 
Samare, starega mesta ob reki Volgi. S seboj sta 
prinesla kitaro, violino, nekaj knjig ruske poez-
ije in ogromno ljubezni, do starih ruskih ro-
manc in ciganskih pesmi. 

Irina je diplomirana režiserka in igralka s poz-

odlični scenski glasbi v številnih slovenskih filmih, 
televizijskih nadaljevankah in gledaliških pred-
stavah, po neštetih že skoraj ponarodelih besedil-
ih (Praslovan, Sonček je) ter nepozabnih šan-
sonih (Tiha voda, Slavoloki zmage, Čakaj me). 

Skupina Šukar je nastala leta 1990. Člani nek-
danjih folklornih skupin, ki so imeli tesne stike 
z ljudsko glasbo so se odločili, da se bodo 
posvetili ciganski glasbi. Z Vladom Kreslinom so 
posneli pesem Namesto koga roža cveti, sode-
lovali so na festivalu Euro musica '91, že leta 
1992 posneli pivo ploščo Cigani ljubijo pesmi in 
povsod naleteli na zelo dober odziv pri občinstvu. 
V sodelovanju z Janijem Kovačičem so leta 1993 
posneli tudi kaseto O ravbaijih, cigojnaijih in leta 
1994 še CD ploščo Ciganska duša, v kateri je ves 
ciganski repertoar obeh prejšnjih kaset. 

Lani so nastopili na največjem romanju ciganov 
v južnoafriškem mestu Marie de la Mere. Tam so 
igrali pred ciganskim patrom Claudom in sode-
lovali v procesiji sv. Sare, zaščitnice ciganov. 

Na koncerte Šukarjev radi pridejo tako mlajši 
kot starejši obiskovalci in prav na to združitev 
različnih generacij so najbolj ponosni. 

Vstopnice 1.000 SIT! 
V primeru dežja bo koncert v domu kulture v 

Velenju. 

Petek in sobota, 29. in 30. avgusta 1997 
Obisk na veronskem opernem festivalu 
v sodelovanju s turistično agencijo 
»Palma« Velenje. 

Giacomo Puccini: MADAME 
BUTTERFLV 

Odhod iz Velenja ob 5.30. Udeleženci se bodo 
najprej nastanili ob Gardskem večerju (možnost 
kopanja), kjer bo zgodnja večerja, bo 21.00 pa 
napovedana predstava Aide v veronski areni. 
Naslednji dan po zajtrku je namenjen vožnji 
skozi Safari zoološki park, ki je največji tovrst-
ni park v Italiji. Sledi 1 bo popoldanski ogled sre-
dišča starega dela Verone: Piazza Bra, Piazza 
delle Erbe ali Zelenjavni trg s čudovitimi tr-
govskimi hišami, Madonno Verona, baročno 
Palačo Maffei (rimski forum) in zvonikom 
Lamberti, Julijina hiša z balkonom, renesančne 
in gotske palače na Dantejevem trgu, sred-
njeveške grobnice della Scalla, romanska kate-
drala (Tizian), gotska cerkev sv. Anastazije 
(Altichiero in Pisanello) in San Zeno 
(Mantegna) - najlepša romanska cerkev na sve-
tu (povsod v cerkvah je vstopnina 4000 LIT; za 
ogled več cerkva so popusti). 

Vrnitev iz Verone ob 19. uri. 
Cena 150 D E M in doplačilo za opero 40.000 

LIT ter za Safari park 9.000 LIT (otroci do 14 
let 8.000 LIT) 

Na razpolago so še prosta mesta. Ob prijavi je 
treba plačati polovico od zneska 150 DEM. 

Giuseppe Verdi: AIDA, 
opera 

Odhod iz Velenja ob 5.30. Udeleženci se bodo 
najprej nastanili ob Gardskem večerju (možnost 
kopanja), kjer bo zgodnja večerja, bo 21.00 pa 
napovedana predstava Aide v veronski areni. 
Naslednji dan po zajtrku je namenjen vožnji 
skozi Safari zoološki park, k i je največji tovrst-
ni park v Italiji. Sledil bo popoldanski ogled 
središča starega dela Verone: Piazza Bra, Piazza 
delle Erbe ali Zelenjavni trg s čudovitimi tr-
govskimi hišami, Madonna Verona, baročna 
Palača Maffei (rimski forum) in zvonik 
Lamberti, Julijina hiša z balkonom, renesančne 
in gotske palače na Dantejevem trgu, sred-
njeveške grobnice della Scalla, romanska kate-
drala (Tizian), gotska cerkev sv. Anastazije 
(Altichiero in Pisanello) in San Zeno 
(Mantegna) - najlepša romanska cerkev na sve-
tu (povsod v cerkvah je vstopnina 4000 LIT; za 
ogled več cerkva so popusti). 

Vrnitev iz Verone ob 19. uri. 
Cena 150 D E M in doplačilo za opero 40.000 

LIT ter za Safari park 9.000 LIT (otroci do 14 
let 8.000 LIT) 

Potovanje je razprodano! 

Sobota 9. avgusta, ob 20.30, Beli dvor 
- Graščina Gorica 

Tone Pavček je pesnik, prevajalec in pisec. 
Izbrana besedila šansonov se navezujejo na 
tisti del pesnikove poezije, ki je posvečen 
domači pokrajini, rodu in premišljevanju o 
človekovem bivanju. 

Katja Levstik ni samo priznana gledališke 
igralka, je tudi pianistka in zlasti solo pevka. 

Na pragu svoje življenjske zrelosti se je srečala 
z izjemno uspešnimi interpretacijami šansonov 
in s svojim znanjem in t rdem delu dodala 
slovenskemu občinstvu izjemen glasbeni do-
godek. 

Umetniško dejanje Katje Levstik, laiku nepo-
jmljiva glasbenotehnična naloga, izvedena z os-
upljivim absolutnim znanjem, niti od daleč ni 
kakšen remake idola povojnih evropskih gen-
eracij, kot bi utegnili nepozorno soditi na odlagi 
popevkarske ali tudi ambicioznejše pevske tradi-
cije oziroma konvencije (Nada Šumi). 

Komponist Silvester Štingl in Katja Levstik 
sta Pavčkove pesmi snela s papirja, po katerem 
so bile obešene, jih lepo, poskočno razporedi-
la po notnih črtah ter zaigrala oziroma zapela. 
Pesnikovo delo je dobilo še eno melodijo in še 
ena krila. 

Vstopnice 600 SIT! 
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Čez poletje se v Velenju ne dogaja skoraj nič. 
Še bolj zamre življenje, ko se nad mesto spusti 
noč. Takrat postanejo ulice in trgi tega mesta 
res mrtvi. Nočni srehajalec se na velenjskih ulic-
ah počuti kakor igralec v nizkoproračunskemu 
slovenskemu filmu, kjer je producentu zman-
jkalo denarja za statiste. Najverjetneje je to tudi 
razlog, zakaj Velenjčani večere raje preživijo pred 
malimi ekrani, kjer se zabavajo ob gledanju 
raznih nanizank. Res lep nadomestek za zapol-
nitev praznine lastega življenja. In kam lahko 
zvečer v Velenju sploh zaideš? 

V nasprotju s pričakovanjem je v poznih 
večernih urah v Velenju in okolici odprto kar pre-
cejšnje število klubov, barov ali lokalov. Ker je za 
Velenjčane je značilno, da ob odprtju kakšnega 
novega kluba množično "napadejo" novo prido-
bitev, lahko pričakujemo, da bomo največ 
someščanov našli prav na najbolj sveži lokaciji. 
Najbolj vroča »žemlja« letošnjega poletja je nočni 
klub Blah blah. Nahaja se v kleti restavracije 
Jezero. Deluje od srede do sobote, v njem pa 
lahko najdemo predvsem mlade in pa tiste, ki jih 
pritegnejo občasne prireditve, kijih klub organizira 
za svoje obiskovalce (koncerti, revije ...). 
Obiskovalcev ob običajnih večerih pa je manj, 
kot bi človek pričakoval. Mogoče gre razloge za 
to iskati tudi v silno močni razsvetljavi in so-
razmerno skopi notranji opremi kluba. 

V centru mesta je na voljo kar nekaj nočnih pos-
tojank. Ena je vsekakor klub Max, katerega odli-
ka je, da se da ob lepih nočeh zelo spodobno sede-
ti na prostem. Visoka drevesa dajejo obiskovalcu 
občutek, da ni ravno v Velenju, medtem ko je 
glasba, ki se vrti v klubu, toliko oddaljena, da se da 
ob pijači prijetno kramljati z znanci. Če stopi 
obiskovalec do šanka, potem bo začutil neprijet-
no praznino na plesišču, ki je med letom ni vajen. 
Vsake toliko časa se tudi v Maxu zgodi kakšen kon-
cert. Takrat se boste tu krasno zabavali. Tudi tu se 
zadržujejo predvsem mladi, mogoče celo isti ljud-
je, ki ste jih srečali že v Blah blah-ju in ki jih boste 

še srečali drugje. 
Za ljubitelje eksotike skrbi "restavracija" 

Mladost. Ta je locirana nedaleč od Maxa. Mastna 
hrana balkanskega porekla in poceni pijača sta do-
volj dober argument, da so mizice pred sklopom 
plastičnih kioskov vedno zasedene. Poznavalci 
tovrstne kulinarike vam bodo znali 
povedati, da boste boljše specialitete z 
njihovega menija (pleskavica s kaj-
makom ipd.) le stežka poiskusili še kje 
drugje. Mogoče najbolje obiskana nočna 
lokacija v Velenju, kjer se zadržujejo 
predvsem tisti z manj denarja. 

Med obema lokacijama se nahaja 
velik senčnik, pod katerim se zmeraj 
zadržuje veliko ljudi. Senčnik je last 
lokala Winner. V samem lokalu lahko 
poskusite tudi srečo na igralnih av-
tomatih, medtem ko se da pod 
senčnikom zgolj piti. Tukaj boste lahko 
poleg mladine srečali tudi kakšen obraz 
srednjih let. 

Naslednja točka, ki bi človek z 
veseljem obiskal, je Mladinski center. 
Žal lahko pričakujemo njegovo odprtje šele je-
seni. Do takrat pa lahko le upate, da se za stek-
lenimi vrati skriva kakšen znan obraz, ki vam bo 
razkazal prazne prostore. 

Pred leti seje marsikaj dogajalo tudi na terasi 
bazena. Predvsem veliko povpraševanje je bilo za 
fliperji in biljardom, katerega igralci so pred-
vsem mladoletniki. 

Letos se da tudi na bazenu nekako laže dobiti 
prosto mizo. Vsekakor pa je to najboljša lokaci-
ja, če ste se s prijatelji namenili odigrati 
neskončno partijo taroka. 

V strogem centru mesta boste naleteli še na 
veliko lokalov, kjer lahko ob večernih in zgodnjih 
nočnih urah posedite ob kozarcu hladne pijače. 
Če imate pod palcem malo več denarja, potem 
lahko tja do polnoči obiščete vse lokale in pov-
sod zapravite kakšnega stotaka. Tega vam gostin-

ci niti najmanj ne bodo zamerili. Drugače je, če 
si želite samo posedeti. Tega vam ne bodo dovolili 
v vsaki gostilni. Zato lahko srečate prenekatere-
ga znanca tudi na klopci pred gimnazijskim 
parkom. Če vas ne motijo mimovozi policijskih 
avtomobilov ter občasne legitimacije, potem si 
lahko tukaj privoščite pravi nočni piknik. Družbo 
vam bodo delali gimnazjci, ki slučajno niso na 
počitnicah. 

Sicer pa se da prijetno sedeti še v Petusu, 
Plonku in Markizu. Če pa si poleg glasbe in pijače 
želite napolniti še želodec, potem se lahko ustavite 
v Valmontu, Venezii ali Gambrinusu. Ozračje v 
vseh naštetih je sproščeno, ponekod bolj, drug-
je manj pisano na kožo mladim. Zakaj vsi lokali 

poskušajo zadovoljiti okus mladih, najverjetneje 
ni uganka. Oni namreč predstavljajo večino 
nočne velenjske migracije.Bi kdo pričakoval kaj 
drugega, ko pa starši gledajo svoj program in za-
tirajo glasbo v otroški sobi? 

Veliko mladih se razporedi tudi po vsej dolžini 
nove velenjske promenade: od Kardeljevega do 
Titovega trga. To je raj za skaterje in lastnike rol-
erjev. Poleg njih se tukaj radi zbirajo tudi mlado-
letniki, ki svojo pičlo žepnino najraje zapravljajo 
v McDonaldsu in pri sladoledarju. Ker se tukaj zbi-
rajo večinoma mladi s Kardeljeve in Gorice, boste 
brez težav slišali tudi kakšno neslovensko besedo. 
Zelo multikulturno območje torej. 

Seveda se v skoraj vsakem delu mesta najde 
kakšen lokal, kje se da na šanku posloneti do 
pozne nočne ure. Če pa bi radi obiskali še kakšen 
klub, potem morate stopiti do Saloona. Tukaj 
lahko brez težav pakirate svoje vozilo, zaplešete, 

pijete in v mansardi v kavbojskem stilu opreml-
jenega kluba tudi kaj pojeste. Poleg mladih se 
tukaj najde tudi kakšen par srednjih let. Večji del 
so to obiskovalci s Konovega in Šaleka. Občasno 
prireja Saloon tudi koncerte, ob običajnih večerih 
pa podobno kot v drugih velenjskih klubih vrti-
jo glasbo s CD-jev. Kadar ni preveč mrzlo, je 
prav prijetno posedeti na klopeh pred vhodom. 

Ljubitelji klasičnih diskotek imajo na voljo še 
širom Slovenije znano diskoteko Duo v Šentilju in 
pa klub Tropica ob cesti, ki vodi proti Šoštanju. 
Predvsem v diskotek Duo boste naleteli na ljudi 
vseh starosti. Glasba, ki jo vrtijo, pa vas bo vrnila 
v najlepša leta lestvice slovenskih diskotek. 

Vsekakor pa popivanje v klubih niso edini 
način preživljanja velenjskih noči. 
Občasno, žal pa preredko, se zgodi tudi 
kakšen koncert. Najkvalitetnejši so tisti 
v glasbeni šoli, kjer največkrat pred-
stavljajo svoje delo gojenci poletnih glas-
benih šol. Če pa bi radi srečali zares ve-
liko Velenjčanov na kupu, potem ne 
smete zamuditi prireditev tipa Noč ob 
jezeru, Skok v poletje , Poletnih 13 ... 
Komur uspe v velenjskih lokalih dočakati 
zoro naslednjega dne, lahko zjutraj zav-
ije še na vampe na Kolodvorsko, ali pa se 
v Čuku zadovolji s toplim sendvičem in 
kavo. Tudi nekateri dnevni lokali ob 
zgodnji jutranji uri že vabijo s svojim 
arzenalom pijače. Seveda ne boste izgu-
bili veliko, če boste noč v Velenju 

preživeli doma. S tridesetimi kanali, s prijatelji ali 
v postelji. Nihče pa vam ne bo zameril, če boste 
prvo priložnost izkoristili za skok na moije ali v 
hribe. Mladi bodo seveda skočili še čez mejo, 
toda ne tisto s Hrvaško, pač pa kam dlje na za-
hod ali na sever. 

Za konec se še enkrat vrnimo k velenjski klub-
ski sceni. Njen problem je v tem, da vsi ponujajo 
bolj ali manj isti vzorec zabave. Zato se že tako ma-
jhno število ponočnjakov razgubi po raznih lokaci-
jah širom mesta. Časi, ko smo imeli Velenjčani 
samo nekaj prostorov, kjer si se lahko zadržal 
tudi bolj pozno v noč, so minili. Naslednji korak 
lastnikov klubov je specializacija. Lepo bi namreč 
bilo, ko bi lahko tudi Velenjčani zavili v kakšen 
pub, jazz ali ročk klub. Potencialnih obiskovalcev 
res ne bi bilo veliko. Toda bilo bi dovolj rednih 
obiskovalcev, da bi se obratovanje splačalo. 

• Peter 

VEDEŽEVANJE 
Napovedovanje prihodnosti je 

tako staro kot človeštvo samo. 
Ljudi že od samega začetka žene 
radovednost, kaj jim bo prinesla 
prihodnost, zato so se z 
vedeževanjem ukvarjali v vseh civ-
ilizacijah, obdobjih in prostorih. i l izacijah, o t 
RAZVOJ 
NAPOVEDOVANJA 
PRIHODNOSTI 

Jamske risbe v Franciji izpred 
15 000 let kažejo, da o se že v 
prazgodovini pojavljali prvi 
poskusi napovedovanja prihod-
nosti. Primitivna ljudstva so ver-
jela v moč odraslih, da vidijo v 
prihodnost. Če pa so ugotovili, da 
ima kdo od otrok posebne intu-
itivne sposobnosti, so te gojili in 
negovali, da je kasneje postal 
poklicni vedeževalec. Sprva so 
bili vedeževalski pripomočki pre-
prosti. Na Tahitiju so uporabljali 
bučo ali vrč z vodo, kar je imelo 
podoben pomen kot danes 
kristalna krogla. V Zambiji je bil 
posrednik med vedeževalcem in 
sporočilom kipec, ponekod pa 
so imeli razne vrste nihal ali 
navadne veje. Z razvojem civi-
lizacij so si začeli izmišljati bolj 
zapletene načine vedeževanja. V 
Babiloniji so se že pred letom 
1000 pr. n. št. začeli ukvarjati z as-
trologijo, ki so jo kasneje pre-
vzeli in razvili Grki. Ti so vplivali 
tudi na Rimljane, Arabce in kas-
neje na Hindujce. Grki so za 
vedeževanje uporabljali vse, kar 
jim je prišlo na misel, razvili so 
celo svojo teorijo o usodi. Na 
Kitajskem so napovedovali pri-

hodnost po rmanovih stebelcih 
ter razpokah na lopaticah 
žrtvenih živali. Haruspeksija, to 
je vedeževanje iz drobovja 
žrtvenih živali (najpogosteje 
jeter) je bila najbolj razširjena v 
Sredozemlju in na Bližnjem 
vzhodu, uporabljali pa so jo tudi 
Grki, Perzijci, Rimljani in 
Etruščani. Vedeževanje se je 
tako pojavljalo v različnih civi-
lizacijah in prostorih ter se je, 
kljub temu da so ga v srednjem 
veku preganjali z 
inkvizicijo, ohranilo vse 
do danes. 

NAJVEČJI 
VEDEŽEVALCI 

V Rimskem cesartvu 
je imela večina cesarjev 
svoje astrologe, med nji-
mi sta bila najvplivnejša 
Trasilus in Apolonij. Z 
nastankom krščanstva 
se je pojavil Kristus, ki je 
imel izjemne telepatske 
sposobnosti, bil pa je 
tudi vedeževalec, saj je 
napovedal svojo aretaci-
jo in usmrtitev. Eden 
najbolj znanih 
vedeževalcev je 
vsekakor francoski videč 
Nostradamus, ki ga še danes 
skušajo interpretirati . Kritiki 
sicer trdijo, da so njegove 
napovedi nedorečene, njegovi 
verzi pa tako skrivnostni, da bi 
se lahko nanašali na prav vse v 
človekovem življenju, vendar ne 
morejo zanikati, da se mu je ve-

likokrat posrečilo. Velik prerok 
je bil tudi angleški astrolog 
John Dee, ki je bil prepričan, da 
je človeku, ki zna uporabljati 
svoj »šesti čut«, odprta pot do 
velikega znanja. Študiral je tudi 
kabalo, židovsko magično teori-
jo, povezano z alkimijo. S to se 
je ukvarjal tudi Paracelsus, ki 
je raziskoval sanje in napove-
doval prihodnost z močjo 
domišljije. Leta 1944 je znana 
ameriška vedeževalka Jane 

TEHNIKE IN 
VEDEŽEVALSKI 
PRIPOMOČKI 

Sanje pogosto označujejo za 
odsev prihodnosti, vendar ker 
sanj ne moremo nadzorovati, 
ljudje, ki jim pravimo poklicni 
vedeževalci, za pogled v pri-
hodnost uporabl ja jo različne 
pr ipomočke. Oljni madeži, 
čajne in kavine usedline, rune, 
kocke, nihala ter različne karte 
( tarot , ciganske, navadne 
igralne) in kamni so le sredstvo, 
ki pomaga vedeževalcem, da se 
osredotočijo na svojo intuicijo. 

Dixon s kristalno kroglo pred-
videla umor Mahatme 
Ghandija, Roberta Kennedyja 
in Martina Luthra Kinga. 
Dobrih in manj dobrih 
vedeževalcev pa je bilo še ve-
liko več. 

Vedeževalci z dlani (hiroman-
tika) in astrologi pa pri pogle-
du v prihodnost uporabl ja jo 
bolj zapletene metode , ki se 
opirajo na pripomočke z razla-
go simbolov, črt ali položajev 
nebesnih teles. 

Danes so najbolj razširjene 

oblike vedeževanja še vedno as-
trologija, vedeževanje iz kart in 
delno tudi hiromantika, druge 
tehnike pa so manj razširjene, 
čeprav imajo vedeževanje s 
kristali, kavine usedline, rune, 
numerologija ter grafologija še 
vedno svoje privržence. 
Pogosto se ljudje, ki jih privlači 
ena izmed okultnih panog, zan-
imajo tudi za druge in tako 
povezujejo tehnike med sabo. 

DANES - PRIHOD-
NOST NI POCENI 

Vsako leto je čedalje več 
vedeževalcev. Eni so dobri, dru-
gi pa se ukvarjajo z vedeževan-
jem le zaradi denarja, kar je 

danes vse bolj razvidno 
tudi v Sloveniji. Mediji 
so polni oglasov raznih 
jasnovidcev, astrologov 
in vedeževalcev, ki ti kar 
po telefonu napovedo 
prihodnost. Zavrtiš le 
številko 090... in že ti za 
156 tolarjev na minuto 
razrešijo težave. Po po-
datkih Telekoma je v 
Sloveniji prijavljenih 133 
takšnih telefonskih 
številk in ker so nekatere 
na voljo tudi 24 ur na 
dan, odvisno od pogodbe 
s Telekomom, se za eno 
številko skriva po več 
vedeževalcev. Od vsega 
denarja, ki gre za 
vedeževanje po telefonu, 

dobijo 70 odstotkov vedeževal-
ci, 30 odstotkov pa ostane 
Telekomu. Tako lahko vidimo, 
da dobi vedeževalec za eno uro 
pogovora v živo 6 552 tolarjev. 
Poleg telefonskih vedeževalcev 
je še veliko tistih, znanih in manj 

znanih, ki vedežujejo osebno na 
domu ali preko različnih revij. 
Cene za obisk pri bolj znanem 
vedeževalcu se gibljejo približno 
od 4 000 tolarjev navzgor, lahko 
pa se vam zgodi, da boste plačali 
tudi 20 000. Le malo je tistih, ali 
pa vsaj ne vemo za njih, ki za 
svoje delo ne zahtevajo plačila in 
so zadovoljni le s kakšnim drob-
nim darilcem, če jim želite povr-
niti za njihov trud in čas. Ena 
slednjih, gospa, ki se že več kot 
trideset let ukvarja z vedeževan-
jem, je povedala, da, ne glede na 
cene čedalje več ljudi hodi k 
vedeževalcem. To pa so pred-
vsem ljudje s težavami, ki jih ne 
znajo razrešiti sami in zato 
pridejo k vedeževalcem po 
nasvet. Povedala je še, da k njej 
prihajajo tudi ugledni ljudje in 
ljudje iz tujine, ona pa jim skuša 
z nasveti in vizijami zgolj po-
magati. Po njenem mnenju je v 
Sloveniji ogromno lažnivcev, ki 
vedežujejo le zaradi zaslužka in 
manipulirajo z ljudmi. Tega 
seveda ni težko verjeti, saj lahko 
vedeževalec danes postane vsak, 
kajti iščejo jih kar preko oglasov. 
Poleg tega je skoraj neverjetno, 
da v tako mali deželi res toliko 
ljudi vidi v prihodnost. Seveda 
pa so tudi v preteklosti obstajali 
ljudje, ki so izkoriščali človeško 
zaupljivost in težave v svojo fi-
nančno korist. Eden takih je bil 
Aleksander Abonutejski, ki je v 
2. stoletju n. št. z mazaštvom 
obogatel. 

Kdo res lahko napove pri-
hodnost in komu lahko zau-
pate, pa se boste morali 
prepričati sami. 

M Julija Kočar 
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REZANJE ŠOŠTANJA 

RED 
V Šoš tan ju n i reda . Otroci poseda jo v p a r k u i n v č a s i h 

p r e o b r n e j o k a k š n o klop. Tudi v Pako j o v rže jo , če so 
p r a v s labe vol je . Poz imi so h l a d n o k r v n o "pošpricali" 
K a j u h a z gas i ln im a p a r a t o m , ko t d a j e n e v e m k a k o 
goreč. I n p o t e m so se e d i n o b o r c i s p o m n i l i i n dal i 
p e s n i k a očis t i t i ! Da n e g o v o r i m o o p a r k i r a n j u . N a 
vseh p a r k i r n i h p r o s t o r i h j e v e d n o p o l n o avtomobilov. 
Še posebej dopo ldne . Ko z m a n j k a p a r k i r n i h p r o s t o r o v 
pa j e seveda p r i m e r e n v s a k d r u g kot iček . Ko p r i d e 
Ribenčan s svojo s u h o robo, še t a zavzame n a j m a n j pet 
pa rk i r i š č , d a n e govor imo o o n i h , k i j i h t r a j n o zaseda 
k iosk za s a d j e i n ze len javo . D a j e m e r a p o l n a , se p r e d 
m o s t o m v K a j u h o v p a r k u s i d r a "švercar" s p e t i m i 
r o č n i m i u r a m i i n p l a s t i č n i m k ičem, o b č a s n o p a p r i d e 
še p r i k u p n a p roda j a lka ja jčk . Toda zda j se t e m s t v a r e m 
obeta n e u s m i l j e n konec . Vodstvo k r a j e v n e s k u p n o s t i 
bo n a d n a j s t n i k e pokl icalo policijo, n e r e d okoli občine 
pa že izvajajo občinske u s lužbenke i n odganja jo ot roke, 
ki t rga jo rožice z gredic. Pred v r a t i p a j e še en zgodovin-
ski dogodek za Šoš tan j . Oblast se j e odločila, d a b o 
končno uvedla t u d i t r ž n i r ed n a p ros tem, da se bo vede-
lo k a k o i n k a j i n d a b o v obč in sko b l a g a j n o t u d i s t ega 
nas lova k a p n i l k a k š e n to l a rček . 

Človek b i p r i čakova l , da bo obč ina n a j p r e j od red i l a 
mes ta , k j e r se l a h k o oprav l j a pou l i čna p roda j a , gostin-
ska p o n u d b a i n d rugo . P roda j a l c i i n t rgovc i p a so že 
sami zasedli p r i m e r n e p ros to re , da t e h r e s n i t r e b a več 
določati . A p lača t i b o d o mora l i , i n s icer za u p o r a b o 
pločnikov p red gosti lnami, za s e jmar j en je i n u l ično pro-
dajo , za k iosk n a p a r k i r i š č u ( k i p a t u d i zda j r e d n o 
p laču je , s icer s k l a d u s t a v b n i h zeml j i šč v V e l e n j u ) , za 
u p o r a b o p l a k a t n i h m e s t i n za p a r k i r a n j e t o v o r n j a k o v 
n a p a r k i r n i h p r o s t o r i h . Nadzo r n a d t e m i zadevami bo 
oprav l ja la obč ina al i od n j e p o o b l a š č e n a o rgan izac i j a . 

Kot v e d n o p a l a h k o t u d i t o k r a t p r i č a k u j e m o , d a se 
b o d o t i s t i , k i j i h n o v i r e d zadeva , s k u š a l i i zogn i t i 
n o v i m obveznos t im. A za t a k š n e t i čke so p r e d p i s a n e 
o s t r e k a z n i . K a r s to t i s o č a k o v b o d o m o r a l i o d š t e t i 
t is t i , k i se n e b o d o pr i javi l i , da b i m o r a h p lača t i ko-
m u n a l n o t a k s o . Čeprav n e r a z u m e m o , zaka j b i človek 
s a m sebe pr i jav i l , da b i p o t e m p lača l kazen , si z a r a d i 
tega n e b o m o be l ih las. P r a k s a bo gotovo s a m a pokaza-
la, k a k o i n ka j . Tako ko t j e b u t a l s k e m u kovaču , č e j e 
bi lo ploščato , j e b i l a lopa ta , če j e b i lo šp ičas to , so b i le 
p a vile! 

Od dvo je s t v a r i , k i s t a t u d i p r e d p i s a n i , p a n e b o 
mogoče iz t rž i t i t akse . Dvomimo, da bo mogoče dobi t i 
d e n a r od "uporabe i g r a l n i h s r e d s t e v v j a v n i h lokalih". 
Večina lokalov, t u d i v Šoš t an ju , n a m r e č še n i ' javnih", 
ke r p a č n i m a j o u s t r e z n i h dovol jen j , še t ež je p a b o z 
dobičkom od "uporabe g lasben ih avtomatov". Za v s a k 
'juke-box", ko t p iše v obč insk i u redb i , bo t r e b a odš te t i 
št ir i t isočake. Zato i m a m o občino n a s u m u , d a j e t o k r a t 
sve tn ikom pos t r eg la z od lokom še iz časov p r e j š n j e 
občine, t i s t e iz šes tdese t ih let , k o so bi le p r e s n e t o red-
ke gos t i lne , k i so s i l a h k o omis l i l e t a k r a t n i h i t -
"džuboks". D a n d a n e s se n a m r e č že v s a k s m r k o l i n p re -
važa naokol i s s t a r o kore to , za k a t e r o n e veš, ali gre n a 
benc in ali n a 'glasbo Metallice i n p r e p r i č a n i s te l ahko , 
da j e n i g lasbene sk r in j i c e n a kovance , k i b i se l a h k o 
kosala z zvočniki n a z a d n j i h po l i cah t e h avtomobilov! 
če pa že n a j d e t e m i r e n gos t insk i v r t , k j e r v a s l a s t n i k 
ne muč i s svoj im g lasbenim okusom, se v bl ižini k m a l u 
zna jde t a k š e n leteči rad io , o d p r e okna , p a je . 

Zaradi povedanega b o m o n a j b r ž zopet obtoženi dlako-
eepstva, za to n a j ob k o n c u p o u d a r i m o , da bo odlok o 
k o m u n a l n i h t a k s a h r e s imel poz i t ivne p r e m i k e n a po-
d roč ju j a v n e g a r e d a i n m i r u , č e p r a v j e z a d n j e g a v 
Šoštanju že k a r preveč. Ed ino za K a j u h o v spomenik n a s 
še skrb i . P a r t i z a n i bodo, t a k o ko t d r u g i s m r t n i k i , "žal-
ibog" odšli. Pesn ikov p a n i , n i t i k u l t u r n e g a d r u š t v a , k i 
bi m u zaupa l i s k r b za č is točo K a j u h a . 

• Perorez 

»Domač« 
računalnik 
in Internet 
ij Ni kaj, za privlačno 
obliko posredovanja 
prav vseh podatkov za 
področje od Logarske 
doline do Luč, torej za 
veliko območje celotne 
občine, so poskrbeli v 
Lučah. 

V središču kraja so 
postavili lepo pregledno 
tablo, v lični »leseni 
gobi« pa se skriva računalnik z ekranom, ki na nekaj sto straneh v 
treh jezikih posreduje vsem naključnim in ostalim obiskovalcem 
sporoči čisto vse potrebne informacije, od podatkov za vse kraje do 
naravnih in kulturnih znamenitosti in zasedenosti zmogljivosti, pa še 
marsikaj. Pobudniki želijo na ta način povezati Zgornjo Savinjsko in 
Zadrečko dolino, pri čemer velja povedati, d a j e Logarska dolina že 
na Internetu, Luče z okolico pa bodo kmalu. 

• (foto: jp) 

Manj in več 
V Gorenju so znani po tem, da so zasnovali energetsko 

zelo varčne gospodinjske aparate. Sami pa z energijo nišo 
mogli povsod varčevati. Pravijo, da so je veliko izgubili s pro-
cesom lastninskega preoblikovanja. 

Karko sejemo, tako ... 
Letos imamo slabo žetev. Ampak nanjo so vplivale vre-

menske neprilikc. Če bi bila odvisna od našega političnega 
sejanja, bi bila morda še slabša. 

Delitev doline 
Medtem ko na enem delu Savinjske doline navijajo za 

združevanje s Šaleško dolino, se na drugih področjih obe-
ta delitev. Žalska občina naj bi se raztezala na pet delov, svo-
ji na svojem naj bi postali tudi prebivalci Solčave. Le Prihovi 
bojda ne bo uspelo stopiti čez cesto k Nazaijayp. 

Pomlajevanje 
Redkokatero podjet je se v počitniškem času tako pom-

ladi kot velenjski Premogovnik. Da bi le vsi ti mladi imeli 
tam delo, tudi ko odrastejo. 

Poplačilo 
Po tem ko so v Spodnji Savinjski dolini dobili od Darsa 

dobro poravnane vse račune, si zdaj Darsu že upajo kljubo-
vati. Gostincu Zvonetu Štormanu je žalska občina podelila 
občinski grb. 

Ne črno ne sivo 
Napovedujejo, da pri nas ne bo več dela na črno. Ne bo 

več sive ekonomi je . Vse bo čisto jasno. Tako pravijo! 

Pranje 
Gorenje je hujše od naših parlamentarcev. Ti na sejah 

sicer operejo veliko umazanega perila, a v glavnem našega. 
G o r e n j e pe re umazano peri lo po domala vsem svetu. 

Približevanje 
Najpre j smo sprejeli evropski čas, zdaj smo dobili še 

Uro evropske resnice. 

Ednina in množina 
Podjet je Gost si želi, da bi imel veliko gostov. 

Odraščanje 
Mladi raziskovalci bodo od lani na letos naredili pomem-

ben zrelostni korak. Od vode (Bele Vode) bodo prešli na 
vino (Vinska Gora) . 

Šmarška šola 
V Šmartnem ob Paki pravijo, da so pri načrtovanju pros-

torsko ureditvenih aktov "dali šolo" tudi nekaterim v regi-
ji in državi. Ni jim pa še uspelo rešiti problema svoje stare 
šole. 

V senci 
Izogibajte se sonca. Ostanite še naprej za luno! 

Mojstrovine 
izpod Tinetovih 
rok 

Z Mart inom Pečnikom, sicer upokojencem, smo se sre-
čali čisto po naključju. Poznamo ga kot zagnanega športne-
ga delavca, še bolj pa je znan po svojih mojstrovinah iz lesa 
vseh vrst. 

Rezbarjenje iz lesa je Tinetov izredno priljubljen konji-
ček. Znane in značilne so njegove "pasje hišice", ki dosega-
jo neverjetne velikosti, in ptičje krmilnice. Veliko njegovih 
izdelkov krasi prenekatero hišo v sami Mislinji, še več v nje-
ni okolici in tudi drugod. Vse je izdelano povsem ročno s pre-
prostim orodjem: majhno žago, nožem in ročnim skobel-
nikom. Ko smo bili pri n jemu na obisku, je izdeloval veliko 
maketo lovske koče mislinjskih lovcev v velikosti 35 x45 cm 
z vsemi notranjimi prostori. Seveda je naredil vse skupaj 
tako mojstrsko, da bi mu zavidal vsak arhitekt. 

Z rezbarjenjem se je začel ukarjati že kot kratkohlačnik 
v šolskih klopeh. Iz lesa je rezljal najrazličnejše like in figu-
rice in marsikateri Ostržek je oživel v otroški domišljiji. Piš-

čali iz lesa pa so imele poseben zvok. Sedaj Tine dela in rez-
bari predvsem za prijatelje, za svoje zadovoljstvo, za izraža-
nje v lesu. Svojih izdelkov ne prodaja, kajti njihova vrednost 
po številu vloženih ur je vendarle prevelika. Nihče namreč 
realno ne zna oceniti vloženega dela in tudi truda v izdela-
vo na primer ene hiške. Za tiste pasje porabi nad 120 ur roč-
nega dela, ptičje krmilnice naredi v 30 urah. Hišice za pse v 
notranjih prostorih tudi izolacijsko zaščiti, d a j e štirinožnim 
prijateljem še zlasti pozimi toplo. Poskrbi za zunanjost same-
ga izdelka. Ob vsem tem naj dodamo še to, da so vse njego-
ve hišice izdelane v slogu značilnih "pohorskih bajt". Njiho-
va kritina so skodle ali "šikeljni", pa tudi način izdelave je v 
takšnem stilu. Tine je znal prisluhniti in ohraniti delček tako 
bogatega in izvirnega izročila, k i je bil prisoten med temi ljud-
mi in kraji dolga stoletja. Zaželimo mu le, da bodo izpod nje-
govih rok še dolgo prihajale takšne in podobne mojstrovine, 
ki bodo razveseljevale ljudi. 

• Silvo Jaš 
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Daj nam danes 
naš vsakdanji 
kruh«. 
Piše: mag. Jože Hudales 

Letos nam vreme kar ni dalo slutiti, da 
so se 23. julija začeli pasji dnevi - najbolj 
vroči dnevi v celem letu, ko "pasja zvezda" 
Sirius vzhaja skupaj s soncem. Morda bo v 
naslednjih dneh kaj bolje, saj se bodo pasji 
dnevi končali šele 23 avgusta, ko se Sirius 
spet pojavi na večernem nebu. 

Šaleško ljudsko izročilo pozna celo ra-
zlog za začetek pasjih dni in njihovo trajanje: 
"Nekdo je imel psa, ki ga je ljubil kot last-
nega otroka. Ko mu je pes poginil mu je 
napravil lep oder ter ga položil na pare In 
mu pusti goreti tudi sveče. Napravil je tudi 
krsto zanj ter ga skrivaj pokopal na 
blagoslovljeno pokopališče. Bilo pa je to 
poleti. Po tem dogodku je postalo zalo hu-
dourno vreme, treskalo je dan in noč in 
vedno na mesto, kjer je bil pes pokopan. Ko 
so ljudje to opazili, so odkopali grob in našli 
v njem psa. Vrgli so ga daleč proč od 
pokopališča. Tedaj seje vreme umirilo, blis-
ki in treskanje je pojenjalo. Pes je bil 
pokopan ravno tri tedne. Zato še danes 
pravijo najhudournejšemu času v poletju, da 
gre pes na polje - pasji dnevi." 

Sicer pa se je nekoč v teh dneh že vede-
lo ali je bila uslišana nekdaj najbolj vroča 
molitev naših prednikov: 

"... daj nam danes naš vsakdanji kruh..." 
Do Jakobovega (25. julija) je bila nam-

reč ob ugodnem vremenu požeta še zadn-
ja pšenična njiva in na njegov god so mor-
da nekateri celo že imeli čas skočiti na 
krajše romanje, da bi se zahvalili za dobro 
letino. Sv. Jakob, apostol in vremenski za-
vetnik, se ponavadi po priljubljenosti po-
letnih svetnikov omenja takoj za sv. Petrom 
in je postal priprošnjik romarjev, klobučar-
jev, ponekod pa tudi pastirjev in kmetov, ki 
ga običajno povežejo prav z žitom. Zato na 
Jakobovo na Kranjskem žitu rečejo: "zori ali 
pa zgori...", v Prekmurju pa so v tem času 
križi (s snopjem) že nekaj časa na njivi, 
medtem ko mora biti na ravninskih pre-
delih Štajerske na ta dan žito že v kozolcu 
in tudi v slovenskih Goricah je bilo snopje 
že pospravljeno z njiv. V hribih pa okrog sv. 
Jakoba spravljajo seno, drugod pa je v tem 
času trava že pretrda za košnjo. 

In kakšen kruh so v teh dneh naželi naši 

predniki. Spočetka je bil najbrž predvsem 
ržen. Rž je bilo nekoč namreč splošno ime 
za prav vsa žita, medtem ko so na Murskem 
polju in v Prlekiji rž imenovali - žito. Zelo 
pogosta je bila torej rž v Prlekiji in na 
Murskem polju, precej manj pa na 
Kranjskem (izjema je bila Notranjski kras in 
višje lege na Gorenjskem). Tudi na 
Dravskem polju je rž prva med ozimnimi 
žiti. Pšenica je bila znana že zelo zgodaj v 
srednjem veku povsod, vendar je bil njen 
neodpustljiv greh - skromen pridelek. 

Še do konca 18. stoletja je bil po vsej 
Evropi povprečen pridelek pšenice na eno 
posejano zrno le pet zrn. Precej podobno je 
bilo tudi z drugimi vrstami žit. Če račun-
amo, da je bilo od tega treba eno zrno 
prihraniti za naslednjo setev, eno ali dve 
zrni sta šli za t.i. "desetino" in za živinsko 
krmo, potem smo spet pri lakoti, ki jo je 
tolkla nekdaj krepka večina prebivalstva 
Evrope vsaj do konca 18. stoletja. Vendar 
smo doslej govorili o povprečnih žitnih 
donosih v zahodni Evropi in da so na 
Poljskem, Češkem, Slovaškem, Madžar-
skem v istem času pridelali le dve do štiri 
žitna zrnja na posejano zrno, potem nam je 
jasno, da je bila stoletna želja množic 
običajnih ljudi: "Kuge, lakote in vojne nas 
reši, o Gospod!", več kot razumljiva. Od 
cene žit, oz. predvsem pšenice in rži je bilo 
zato v preteklih stoletjih dobesedno odvis-
no življenje in smrt. Še več krivulje letnih 
povprečkov cen žita se popolnoma pokrivajo 
s krivuljami letnih povprečkov števila rojenih 
in umrlih. Nizke cen žit so takoj vplivale 
na visoko število rojstev in nizko število 
umrlih, visoke cene pa so skoraj takoj pre-
polovile število rojenih, medtem ko je 
istočasno število umrlih zraslo do neba... 
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Mount Kenya, " Kirinyaga , 
sveta gora ljudstva Kikuyu (3) 

Ura je bila malo pred sedmo 
zjutraj, ko sva zapustila vrh. 
Malo pred kočo sva dohitela 
Robina, ki s e j e počasi in rahlo 
zibajoče spuščal po grebenu in 
videlo se je, da je že resno 
bolan. Januf si je s sapo grel 
prste na roki, ki so mu rahlo 
pomrznili, ko je roke namočil v 
bližnje ledeniško jezero, da bi si 
natočil vodo, Eufrat pa so ob 
tem in splošni slabosti ter 
razočaranju ušle solze in vse to 
je zahtevalo čim hitrejši sestop. 
Eden od nosačev je ob pogledu 
na Robina dejal, da je zanj že 
prepozno ... Slabo počut je 
lahko napeduje izredno hitro 
in nehote sem se spomnil tra-
gičnega dogodka, ko je teden 
dni pred nami ravno na tej koči 
umrl mlad Irec zaradi 
možganskega edema, ki je 
lahko ena od posledic nepred-
vidljive višinske bolezni. Nekaj 
smo pojedli in se hitro odprav-

ili v dolino, tokrat po drugi poti, 
imenovani Naro Moru na za-
hodnem grebenu Mount 
Kenije. Sestop je potekal hitro 
in brez problemov. Zapustili 

smo območje skal in ledu in 
ponovno vstopili v botanični 
svet afro-alpinske cone, ki je 
na tej poti še posebej izrazita. 
Na ekvatorju je dolžina dneva 

Piše: Miha Po h ar 

enaka praktično skozi vse leto 
in rezultat je pojav gigantizma 
med tukajšnjimi rastlinami. 
Veliko vrst alpskih rastlin 
pogosto doseže neverjetne 
višine na pobočjih Mount 
Kenije. 13 vrst rastlin je edin-
stvenih na teh pobočjih in jih ne 
vidimo nikjer drugje na svetu. 
Leopard je prav tako eden 
izmed tukajšnji prebivalcev in 
domačini zatrjujejo, da so ga 
videli do višine 4600 m. Prvič 
smo se ustavili pri Mackinders 
campu na višini 4300 m. 
Počutje se je izboljšalo in na 
obraze seje vrnilo zadovoljstvo; 
težki trenutki izpred nekaj ur so 
bili za nekaj časa pozabljeni. 
Po obilni malici in potrebnem 
počitku smo se odpravili 
naprej. Vreme je bilo čudovito 
in po 15 km hoje smo prispeli 
do meteorološke postaje, ki je 
bila le še 3000 m visoko. Od 
tod naprej potrebuješ prevoz, 

kajti redko kdo je pripravljen na 
26 km hoje skozi deževni gozd 
do končne postaje, vasi Naro 
Moru. Družbo so nam delale 
radovedne opice in človek 
mora dobro paziti na svoje 
stvari, ker si lahko v nasprot-
nem primeru kaj hitro okraden 
in zagotovo stvari ne dobiš 
nazaj. Robin se je dogovoril za 
prevoz po zelo ugodni ceni in 
tako smo zapustili pobočja 
Mount Kenije in v poznih 
popoldanski urah prišli v Naro 
Moru, ki je od vrha, Point 

Lenane, oddaljen celih 41kra -
res neverjetno, kaj vse zmorejo 
človeške noge. Naše popoto-
vanje se je končalo še istega 
dne v 200 km oddaljenem 
Nairobiju ob enajstih zvečer. 
Za nami je bila težka 
preizkušnja, ki se je bomo 
nekateri radi spominjali, drugi 
malo manj, pa vendar smo se 
vsi zdravi in zadovoljni nasled-
njega dne odpravili novim do-
godivščinam naproti. 

konec 

Prostovoljno gasilsko društvo Lokovica 
vas vabi v nedeljo, 27. julija 1997 na 

vrtno veselico 
s srečelovom 

in streljanjem za odojka. 

Ob IS. uri se bo pričelo zabavno tekmovanje 
gasilcev v curkometu, 

od 17. ure dalje bo za dobro voljo poskrbel 
ansambel Hmeljarski instrumentalni kvintet. 

Za jedačo in pijačo pa lokoviški gasilci. 
Lepo vabljeni! 

NAGRADNA KRIŽANKA VELEBLAGOVNICE NAMA 
: • ' : 

Če prenesete s pomočjo številk črke iz križanke 
v manjši lik, boste dobili geslo. Geslo, opremljeno 
z vašim naslovom, pošljite na Naš čas,d.o.o., 
Foitova 10, 3320 Velenje, najkasneje do 

ponedeljka, 11. avgusta, s pripisom "POLETJE". 
1. nagrada: komplet kratke hlače in majica 
2. nagrada: komplet kratke hlače in majica 
3. nagrada: komplet kratke hlače in majica V E L E B L A G O V N I C A V E L E N J E 

dni vam želi veleblagovnica NAMA Velenje! 
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HOROSKOP 

KMETIJSKI NASVETI 

O V E N O D 21 . 3. D O 2 0 . 4 . 
Ne spuščajte se v velike poslovne podvige, temveč se (tržite pravila: 

lepo počasi, a z gotovostjo. loko boste imeli več uspeha. ležko 
boste sprejemali zahteve nadrejenih, vse boste hoteli urediti s svojo 

avtoriteto in svojim načinom reševanja. Premislite dvakrat, preden 
se v kaj spustite. Kar se ljubezni tiče, je zdaj pravi čas, da razčistite 

stvari, ki vam ne dajo miru. V družbi se boste dobro počutili, zato izkoristite to za 
' spoznavanje novih lljudi. 

BIK O D 21 . 4 . D O 2 0 . 5. 
Odpočijte se. Četudi imate odgovorno delo, določite, kaj smejo 
drugi pričakovati od vas. Ce se boste preveč žrtvovali, lahko to 

vpliva na vaše zdravje in ob kontu tedna lahko pričakujete velik 
upad energije. Ljubezensko področje vam ta teden ne bo preveč 

naklonjeno. Premalo razumevajoči boste do svojega partnerja, 
videli boste samo njegove slabe strani, ne boste sposobni sprejemati kompromisov. Ce ste 

sami, je možno, da boste spoznali novo ljubezen. 

D V O J Č K A O D 21 . 5. D O 21 . 6 . 
Ljubosumni in negotovi boste. Srečali boste storega prijatelja, ki 

vam bo zbudil zanimive občutke. Stik z družino lahko zbudi stare 
zamere in nezadovoljstvo, še posebej pazljivi bodite pri ženskem 

članu družine. Naredite nekaj za svoje zdravje. Dobro vam bo dela 
kakršnakoli športna aktivnost. Poslovno boste sproščeni. Še tako 

hude probleme boste znali obrniti na šalo, zato se boste dobro razumeli s sodelavci. 

R A K O D 2 2 . 6 . D O 2 2 . 7. 
Čaka vas mirno ljubezensko obdobje. Veliko stvari boste sposobni 

razčistiti na realen način. Pomagala vam bo misel na potovanje, na 
druženje z ljudmi, zabavo. Razmišljali boste, kako bi si izboljšali 

finančno stanje, saj ste nagnjeni k prevelikemu zapravljanju. Kadar 
greste v trgovino po kruh, se ponavadi vrnete z dvema vrečkama. 

Zdravje vam ba bolje služilo kot prejšnji teden, tudi na psihičnem področju boste za vedno 
počistili s starimi zamerami. 

LEV O D 2 3 . 7. D O 23 . 8 . 
Začenja se vaše obdobje, kar je idealna priložnost, da prevzamete 
iniciativo v svojem življenju na vseh področjih. Pogumni boste in 

hitro se boste odločali. Zdržali boste še tako negativnost okolice in 
črpali moč iz sebe. Na plan bo prišla vaša ljubezen do razkošnega 
življenja in za nič podobnega vam ne bo žal denarja. Zelo veliko 

fizične enegije boste imeli, čeprav bi morda lahko bili rahlo nervozni in zato dovzetni za 
monjše nesreče. 

D E V I C A O D 2 4 . 8 . D O 2 2 . 9 . 
Rojevale se bodo nove romance, flirtali boste, kot že dolgo ne. Ce že 

imate partnerja, boste od njega zahtevali več nežnosti, razumevanja, ker 
boste bolj občutljivi in ranljivi. Konec tedna boste prijetna družbo, zato si 
privoščite zabavo, kakšen izlet. Pazite pa se nekontrolirane ljubosumnos-

ti. Vaše tinačno stanje je v stalnem preverjanju, ne boste ravno zadovoljni 
s svojim standardom. Kljub temu si privoščite kak nakit, obleko, kar vam je pač všeč. 

T E H T N I C A O D 2 3 . 9. D O 2 2 . 1 0 . 
Konec vladavine raka vam bo prinesel mnogo olajšanja v vaše 

življenje. Načrtovali boste potovanje, odmor in spoznavanje novih 
ljudi, lo bi lahko bilo v nasprotju z željami vašega partnerja, zato 

lahko računate na rahlo nerazumevanje in prepire. Svobodne 
tehtnice pa bi morda lahko začutile novo ljubezen in se spustile v 

zanimivo avanfuro. Na zdravstvenem področju se boste bolje 
počutili, le od sredine tedna boste rahlo občutljivi. 

Š K O R P I J O N O D 2 3 . 1 0 . D O 2 2 . 11. 
Ce še niste odšli na dopust, boste no delovnem mestu razdražljivi. 

Po ne samo tam, tudi v zasebnem življenju boste negativno 
reagirali na vsako opazko. Nič več tolerance ne boste sposobni 
pokazati, sposobni pa boste dokazati svoje vrline. Nekateri od 

vaših načrtov se bodo začeli uresničevati. Ne bodite nervozni zaradi 
banalnih stvari. Pomagali vam bodo prijatelji. Zdravje: manj 

energije, možno nagla obolenja. Previdno! 

STRELEC O D 2 3 . 11. D O 21. 12 . 
Veliko pozitivne energije boste čutili, težje pa jo boste tudi 

pokazali ljudem, ki vas obkrožajo. Ne dajte se zmesti, pogovarjajte 
se o problemih, ki vas tarejo, bodite prijateljski, pripravljeni na 

kompromis. Manjše nevšečnosti na delovnem mestu so samo 
prehodne narave. Sprejmite nove izkušnje kot dobre, to j e tudi 

dober čas, da vadite v učenju tujega jezika. Zdravje vas ne bo pustilo na cedilu, še 
posebej, če boste znali pokazati pozitivno energijo. 

K O Z O R O C O D 2 2 . 12. D O 2 0 . 1. 
Se naprej se boste počutili ogroženi na delovnem mestu. Potrebno 

vam bo finančna in moralno podpora, ki jo boste tudi dobili od 
najbližjih. Najbolje bo, da odpotujete, se sprostite in pobegnete od 

vsakodnevnih skrbi. Napolnite si baterije ter odpočijte tako kot j. 
treba. Vaše ljubezensko življenje bo zaživelo. Četudi boste čutili 

veliko željo po flirfanju, pa se v vroče in ponavadi krafke avanfure ne spuščajte. 

V O D N A R O D 21 . 1. D O 19. 2 . 
Pred vami je obdobje napetosti, zmanjšane enegije in napetih 

odnosov z okolico. Svoji ljubezni posvetite malo več pozornosti. Ce 
boste preveč občutljivi, nagli in nervozni, boste svojega partnerja in 
vse ostale, ki vas imajo radi, zelo namučili. Pripravite se na dejstvo, 

da se tudi šef in vaši sodelavci kdaj zmotijo. Ne razburjajte se 
zaradi vsake malenkosti, češ kako znate vi vse najbolje. Zdravje: več spanca. Bodite 

previdni v prometu. 

RIBI O D 2 0 . 2 . D O 2 0 . 3. 
leden pred vami je priložnost, da razčistite svoje ljubezenske 

odnose. Ce ste vezoni, boste iniciativo prepustili partnerju, tako 
naredite, tudi če ste somi - počakajte, da druga stran naredi prvi 

korak. Ne bo vam vseeno, kaj mislijo drugi o vas, zato se obdajh 
ljudmi, ki j im zaupate in s katerimi preživite največ svojega 

prostega časa. Na poslovnem področju lahko pričakujete nepred-
vidljive težave, za katere pa ne krivite sami sebe. 

Res, da prave vročine letos še nismo okusili 
prav veliko, a morda še pride. Morda jo greste 
kam v tople kraje poiskati sami. In takrat nikar 
ne pozabite na čisto poletno belino. Torej na 
snežno bela oblačila, ki niso le lepa, športna 
ali elegantna, ampak tudi hladna. Kolikor se v 
hudi vročini p a č da ohladiti, če nismo ravno v 
senci. 
In kaj na j bo belo. Zakaj ne letos tako modno 
dolgo krilo, ko ga le ovijemo okoli telesa in 

zavežemo s trakci? Zakaj ne kratke hlačke, ki 
jih dopolni še kratka oprijeta majčka? Zakaj 
ne majčka brez rokavov, h kateri oblečemo 
belo krilo iz indijskega blaga, ki diha in nežno 
objema? Morda kvačkan luknjast pulover, ko 
se boste zvečer odpravili na sprehod ali na 
zabavo, ki ga lahko nadomestimo tudi s 
čipkasto belo srajčko. Morda pa e n a od vaših 
tudi letos tako modnih trapez oblekic... 
Izberite in uživajte v soncu! 

Da bi vinsko trto zavarovali 
pred peronosporo, oidijem 
in botritisom, ji je po cvetenju 
potrebno posvetiti posebno 
pozornost. Peronospora 
namreč po cvetenju vinske 
trte n a p a d a vse zelene dele 
trte. Zelo hitro se širi po 
toplem, vlažnem in 
deževnem vremenu. Zelo ji 
uga ja večkratno kratkotrajno 
deževje v toplih dneh, ko 
sonce sije, trte pa ostanejo 
vlažne. Peronospora se širi 
preko listnih rež, ogroženi so 
predvsem mladi listi. 
Grozdne jagode so 
občutljive do nas tanka 
voščenega poprha, pecljev-
ina p a je občutljiva nekaj dni 
dlje. V tem času lahko 
nastopi netipična 
peronospora, ki uničuje 
grozdne jagode, ki se 
posušijo. To se nam zgodi, 

če prehitro p renehamo s 
škropljenjem. 
Proti peronospori uporabimo 
Polygram DE ki ima dolgo 
obstojnost in dolgotrajno 
učinkovanje. Vinska trta g a 
odlično p renaša tudi v času 
cvetenja. V tem času lahko 
doda jamo Euparen, ki deluje 
proti botritisu. 
Posebno nevarnost pri vinski 
trti predstavlja oidij. Oidij 
nas je v zadnjih letih že 
večkrat presenetil. Razlogi 
so v pretirani uporabi siste-
mičnih fungicidov, ki 
povzročijo pojav 
rezistenčnosti. Vzroki so 
lahko tudi pomanjkljive 
aplikacije, predolgi razmaki 
med škropljenji, premajhni 
odmerki in škropljenje s 
premajno količino vode. 
Razmiki med škropljenji so 
prilagojeni predvsem per-

onospori. V sušnih letih, ko 
peronospore skoraj ni, nas 
preseneti oidij, kateremu 
zadošča le zračna vlaga. Za 
zatiranje oidija je na tržišču 
že nekaj let v prodaji dobro 
znan žveplen pripravek 
Pepelin. 
Takoj po cvetenju s e lahko 
pojavi zgodnji n a p a d botriti-
sa, ki uničuje mlade groz-
diče. Posušijo se celi groz-
diči ali le deli. Zelo pomem-
bno je tretiranje, p reden se 
grozdi sklenejo. Ronilan, ki 
ga uporabl jamo v te 
namene, uporabimo 1-2 
krat, v kombinaciji z drugimi 
botricidi. To je pomembno 
opraviti zaradi pojava rezis-
tenčnosti. 
Vsi omenjeni preparat i so v 
DF formulaciji (vodotopne 
mikrogranule). V škropilnico 
se odmerjene količine 

vsujejo direktno. 
Vinogradniki lahko uporabi-
jo biološko zelo učinkovito 
kombinacijo Polygrama in 
Cuprablaua pred prehodom 
na čista bakrena sredstva. 
Ta kombinacija Polygrama 
DF 1,8 kg/ha in Cuprablaua 
Z 1,7 kg/ha je cenovno zelo 
ugodna, 
V drugem delu vegetacije 
(zadnja dekada julija, prva 
dekada avgusta) uporabimo 
pripravek Cuprablau Z. 
Cuprablau izpolnjuje vse 
ekološke parametre. 
Prednosti njegove uporabe 
so: izpira se malo, povečuje 
se dozorevanje lesa in 
utrjuje povrhnjico grozdnih 
jagod, posledica tega je 
manjši n a p a d botritisa. 
Zelo pomembna so zelena 
dela, na primer odstranje-
vanje listov v območju grozd-
ja, vršičkanje in podobno, s 
katerimi posredno 
zmanjšujemo napad omen-
jenih bolezni. 

• Nande Osojnik, 
dipl. agronom 



ČETRTEK, 
°24. julija 

SLOVENIJA 1 
10.30 Hoganova druščina, 1/26 
11.00 Cadfael, 2/9 
12.30 Rojen med divjimi 

živalmi, 8/13 
13.00 Poročila 
13.05 Kolo sreče, tv igrica 
16.00 Novice iz sveta razvedrila 
16.25 TV prodaja 
17.00 Obzornik 

Quasimodove čarobne 
dogodivščine 
Tom in Jerry 
Ljubezen boli, 7 /10 
Kolo sreče 
Risanka 
Dnevnik, vreme 
Šport 
Tednik 
Moški in ženske so 
ustvarjeni za srečo, 2/2, 
drama 
Odmevi, vreme 

17.10 

17.35 
17.45 
18.40 
19.15 
19.30 
19.57 
20.05 
21.00 

22.00 
22.25 Šport 
22.30 
sledi 
23.05 
23.50 

Poletna noč: 
Oblečena za zajtrk, 2/6 
Svilene sence, 22/22 
Tednik, ponovitev 

SLOVENIJA 2 
15.35 
sledi 
16.05 
16.50 
18.30 
19.00 
19.30 
20.05 

21.35 
22.05 
23.10 

00.00 
00.25 

Poletna noč, ponovitev 
Pacific drive, 1/39 
Svilene sence, 21/22 
Šport 
Filmski triki 
Skrb za zemljo, 11/13 
Dnevnik, vreme, šport 
Sladka Lorraine, amer. 
f i lm 
Šepet iz naslonjača 
Ciklamen, tv drama 
Koncert ob 75-letnici 
profesorja in akademika 
Oroša Kreka, 2. del 
Trio Luvvigana 
EP v atletiki za mladince, 
posnetek iz Ljubljane 

07.00 Dobro jutro, Slovenija 
10.00 Santa Barbara, nan. 
10.50 Top shop, tv prodaja 
11.00 Zaliv ljubezni, nad. 
12.00 Partnerja, nan. 
13.00 Taksi, nan. 
13.30 Dangerfield, nan. 
14.30 Zlatolaski, nan. 
15.00 Varuška, nan. 
15.30 Mamice, nan. 
16.00 Zaliv ljubezni, nad. 
17.00 Santa Barbara, nan. 
18.00 Zlatolaski, nan. 
18.30 Nevarni Havaji, nan. 
19.30 24 ur 

20.00 Družinski album, nad. 
21.00 Newyorška policija, nan. 
22.00 Argument 
22.30 Taksi, nan. 
23.00 Partnerja, nan. 
00.00 Playboy 
00.30 Sled rožnatega panterja, 

ang. komedija 
02.00 24 ur, pon. 

K a n a l i 
27 
46 
52 

09.30 GRAD PUSTOLOVŠČIN: 
ponovitev 2. dela nadalje-
vanke 

10.00 EPP/Vabimo k ogledu 
10.05 VIDEO TOR ročk glasba 
11.05 TV IZLOŽBA 
12.00 Videostrani 
20.00 TV IZLOŽBA 
20.05 NAJ SPOT DNEVA 
20.10 REGIONALNE NOVICE 
20.15 OTROŠKI PROGRAM 
20.30 EPP/VABIMO K OGLEDU 
20.35 Z MALO KAJO OKOLI 

SVETA; pogovor z družino 
Šeruga 

21.25 DRUŽINSKA IZDAJA, 
* ameriški film, drama 
23.00 NAJ SPOT DNEVA 
23.05 HOROSKOP 
23.10 TV IZLOŽBA 
23.15 VIDEOSTRANI do 24.00 

PETEK, 
25. julija 

SLOVENIJA 1 
10.40 Ljubezen boli, 7 /10 
11.30 Sladka Lorraine, amer. fi lm 
13.00 Poročila 
13.05 Kolo sreče, tv igrica 
13.35 Omizje 
15.05 Percussion plus, 4. del 
15.35 Razgaljeni Hollywood, 3/5 
16.25 TV prodaja 
17.00 Obzornik 
17.10 Cesarjeva nova oblačila, 

pravljica 
17.25 Čebelica Maja, 2/24 
17.50 Saga o McGregorjevih, 

17/26 
18.40 Hugo, tv igrica 
19.15 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20.10 Igre brez meja, Vuzenica 
22.00 Odmevi, vreme, šport 
22.30 Poletna noč: 
sledi Oblečena za zajtrk, 3/6 
23.05 Sestre, 1/22 
23.55 Jazz (Rončel) 

SLOVENIJA 2 
13.30 
14.00 

15.20 
16.05 
16.35 
sledi 
17.05 
17.50 

18.40 

19.30 
20.05 
21.55 
22.45 
23.15 

00.15 

Mostovi 
Dekleta prihajajo, amer. 
f i lm 
Jake in Ben, 10/13 
Zgodbe iz školjke 
Poletna noč, ponovitev 
Pacific drive, 2/39 
Svilene sence, 22/22 
Ogrožena moškost, nova 
dognanja, ang. dokum. 
oddaja 
Moški in ženske so 
ustvarjeni za srečo, 2/2, 
franc. drama 
Dnevnik, vreme, šport 
Prisluškovanje, amer. f i lm 
V krvi, 6 /6 
TV avtomagazin 
EP v atletiki za mladince, 
posnetek iz Ljubljane 
EP v jadranju za mlad-
ince, posnetek iz Kopra 

07.00 Dobro jutro, Sloveni|a 
10.00 Santa Barbara, nan. 
10.50 Top shop, tv prodaja 
11.00 Zaliv ljubezni, nan. 
12.00 Partnerja, nan« 
13.00 Taksi, nan. 
13.30 Newyorška policija, nan. 
14.30 Zlatolaski, nan. 
15.00 Varuška, nan. 

Mamice, nan. 
Zaliv ljubezni, nan. 
Santa Barbara, nan. 
Zlatolaski, nan. 
Nevarni Havaji, nan. 
24 ur 
Urgenca, nan. 
Dosjeji X, nan. 
Piranha, amer. f i lm 

23.30 Seks s ..., gostja bo Anka 
Senčar 
Playboy 
Tabu 14, erotični f i lm 
24 ur, ponovitev 

15.30 
16.00 
17.00 
18.00 
18.30 
19.30 
20.00 
2 1 . 0 0 
22.00 

00.00 
00.30 
02.00 

<53> 
iali 
27 
46 
52 

09.00 DOBRO JUTRO, informa-
tivno-razvedrilna oddaja 

09.45 Z MALO KAJO OKOLI 
SVETA; pogovor z družino 
Šeruga 

10.35 EPP/VABIMO K OGLEDU 
10.40 DRUŽINSKA IZDAJA, 

ameriški film, drama 
12.10 TV IZLOŽBA 
12.15 Videostrani 
20.00 TV IZLOŽBA 
20.05 NAJ SPOT DNEVA 
20.10 REGIONALNE NOVICE 
20.15 OTROŠKI PROGRAM 
20.30 EPP/VABIMO K OGLEDU 
20.35 SVET ŽIVALI 
21.05 ANNE IZ GREEN GABLESA 

ponovitev 3. dela nadalje-
vanke 

21.55 GOST ODDAJE DOBRO 
JUTRO 

22.20 NAJ SPOT DNEVA 
22.25 REGIONALNE NOVICE 
22.30 HOROSKOP 
22.35 TV IZLOŽBA 
22.40 VIDEOSTRANI do 24.00 

SOBOTA, 
26. julija 

SLOVENIJA 1 
07.50 Radovedni Taček 
08.05 Taborniki in skavti 
08.15 Zgodbe iz školjke 
08.45 Evromuzika'96 
09.15 Saga o McGregorjevih, 

17/26 
10.00 Hugo, tv igrica 
10.30 Gospodar slonov, franc. 

f i lm 
12.10 Tednik 
13.00 Poročila 
13.05 Karaoke 
14.05 Strela z jasnega, 11/28 
16.20 TV avtomagazin 
17.00 Obzornik 
17.10 Svet narave 
18.00 Na vrtu 
18.25 Ozare 
18.40 Hugo, tv igrica 
19.15 Risanka 
19.30 Dnevnik 
20.00 Utrip 

20.10 Barcelona, amer. f i lm 
21.50 Povej naprej 
22.25 Poročila, vreme 
22.55 Poletna noč: 
sledi Oblečena za zajtrk, 4 /6 
23.25 Sestre, 2/22 
00.10 Tolpa na motorj ih, amer. 

f i lm 

SLOVENIJA 2 
13.25 Prisluškovanje, amer. f i lm 
15.10 Poletna noč, ponovitev 
sledi Pacific drive, 3/39 
15.40 Sestre, 1/22 
16.30 EP v atletiki za mladince, 

prenos 
sledi EP v jadranju za mlad-

ince, posnetek iz Kopra 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20.00 Marjanca, 2. del 
21.25 National geographic, 4/20 
22.20 V vrt incu 
22.50 Sobotna noč 

08.00 
08.30 
09.00 
09.30 
10.00 
10.30 
11.00 
12.00 
13.00 
14.00 
15.00 
15.45 
16.30 
17.45 
18.30 
19.30 
20.00 
21.45 
22.30 

00.00 
00.30 
01.30 
02.00 

09.30 

10.20 
10.25 
11.25 
12 .00 
20.00 
20.05 
20.10 
20.30 
20.35 

21.00 

22.00 
22.05 
2 2 . 1 0 

22.15 

22.40 

Mrčeski, risana serija 
Kužek Monti, risana serija 
Munkci, ris. serija 
Mož pajek, risana serija 
Peter Pan, risana serije 
Morska deklica, serija 
Proti vetru, nan. 
Brez zavor 
Formula 1, trening 
Beverly Hills, nan. 
Melrose plače, nad. 
Hinglander, nan. 
Robocop, nan. 
Herkul, nan. 
Xena, nan. 
24 ur 
Mirno morje, avstr. f i lm 
Odpadnik, nan. 
V krit ičnem stanju, amer. 
f i lm 
Playboy 
Playboy special 
24 ur, ponovitev 
Pacient št. 7, nemška 
komedija 

ANNE IZ GREEN GABLESA, 
ponovitev 3. dela nadalje-
vanke 
EPP/ Vabimo k ogledu 
SVET ŽIVALI 
TV IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
TV IZLOŽBA 
NAJ SPOT DNEVA 
OTROŠKI PROGRAM 
EPP/VABIMO K OGLEDU 
603. VTV MAGAZIN, 
regionalni informativni 
program 
GLASBENI GOSTJE 
PARADE HUMORJA; 
zabavno glasbeni program 
NAJ SPOT DNEVA 
HOROSKOP 
TV IZLOŽBA 
603. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 
VIDEOSTRANI DO 24.00 

NEDELJA, 
27. julija 

SLOVENIJA 1 
09.05 Čebelica Maja 
09.30 Otroci Polderjev, 3/6 
09.45 Na vrtu 
10.10 Koncerti za mlade 
11.00 Rojen med divjimi živalmi 
11.30 Obzorja duha 
12.00 Pomagajmo si 
12.30 Ljudje in zemlja 
13.00 Poročila 
13.05 Igre brez meja, ponovitev 
14.50 Očim, franc. fi lm 
17.00 Obzornik 
17.10 Otroški svet, 7/12 
17.35 Po domače 
19.05 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20.10 Kamra 
21.15 Očetje in sinovi 
22.05 Poročila, vreme, šport 
22.20 Poletna noč: 
sledi Oblečena za zajtrk, 5/6 
22.50 Sestre, 3/22 

SLOVENIJA 2 
10.35 Konec tedna, 4/7 
11.35 V vrtincu 
12.05 Povej naprej 
12.35 Poletna noč, ponovitev 
sledi Pacific drive, 4/39 
13.05 Sestre, 2/22 
13.50 Navihanka, balet 
15.30 EP v atletiki za mladince, 

prenos 
20.00 Slovenski magazin 
20.30 Jakovo otroštvo, 1/8 
21.25 Svet čudes, 12/13 
21.50 Šport v nedeljo 
22.20 Agitator, tv drama 
23.25 EP v jadranju za mladince, 

posnetek iz Kopra 
23.40 Challenger turnir v golfu, 

posnetek z Bleda 
00.10 Slovenski magazin, pon. 

08.00 Kimba beli levček, risana 
serija 

08.30 Zvezdne steze, risana serija 
09.00 Dogodivščine medvedka 

Ruxpina, risana serija 
09.30 Kasper in prijatelji, risana 

serija 
10.00 Peter Pan, risana serija 
10.30 Parker Levvis, serija 
11.00 Gajafa I instruktori 
12.00 Argumetn 
12.30 Samski stan, nan. 
13.00 Formula 1, prenos 
16.00 Gola resnica, nan. 
16.30 Na jug, nan. 
17.30 Snežni vihar spomladi, 

nemška drama 
19.00 Športni krog 
19.20 Vreme 
19.30 24 ur 
20.00 Beverly Hills 90210, nad. 
21.00 Melrose plače, nan. 
22.00 VN Nemčije: vrhunci 
22.10 Detektivka Lea Sommer, 

nan. 
23.00 Formula 1, posanetek 
01.00 24 ur, pon. 

PONOVITVE ODDAJ TEDENSKEGA 
SPOREDA: 

09.00 MINI 5, otroška gl. lestvica 
09.25 602. VTV MAGAZIN, reg. 

informativni program 
09.45 ŠPORTNI TOREK, športna 

informativna oddaja 
10.00 ŠPORTNI GOST; ANJA 

VALANT, atletinja 
10.20 Iz produkcije Združenja LTV 

Slovenije: Oddaja TV 
PRIMORKE 

10.50 GOST PONEDELJKOVE 
ODDAJE DOBRO JUTRO 

11.20 603. VTV MAGAZIN, reg. 
informativni program 

11.45 GOST SREDINE ODDAJE 
DOBRO JUTRO 

12.20 GLASBENI GOSTJE 
PARADE HUMORJA; 
zabavno glasbeni program 

13.20 GOST PETKOVE ODDAJE 
DOBRO JUTRO 

13.50 VIDEOSTRANI 
17.00 GRAD PUSTOLOVŠČIN; 

ponovitev 2. dela nad. 
17.25 Z MALO KAJO OKOLI SVETA; 

pogovor z družino Šeruga 
18.15 ANNE IZ GREEN GABLESA, 

ponovitev 3. dela 
19.05 DRUŽINSKA IZDAJA, am. film 
20.40 SVET ŽIVALI 
21.40 HOROSKOP 

PONEDELJEK, 
28. julija 

SLOVENIJA 1 
11.30 Otroški svet, nan. 
12.00 Ljudje in zemlja 
12.30 Utrip 
12.45 Zrcalo tedna 
13.00 Poročila 
13.05 Hugo, tv igrica 
14.10 Kamra 
15.10 Očetje in sinovi 
15.55 Dober dan, Koroška 
16.25 TV prodaja 
17.00 Obzornik 
17.10 Radovedni Taček 
17.30 Mejniki, 9 /50 
17.45 Jake in debeluhi, 17/23 
18.40 Lingo, tv igrica 
19.10 Risanka 
19.20 Žrebanje 3 x 3 
19.30 Dnevnik, vreme 
20.05 Župnik za 10 tednov, 5/6 
21.00 Dosje 
22.00 Odmevi, vreme, šport 
22.45 Poletna noč: 
sledi Oblečena za zajtrk, 6/6 
23.10 Sestre, 4 /22 
00.00 Videoring 

SLOVENIJA 2 
14.00 Na potep po spominu 
15.00 Šport v nedeljo 
15.30 Evromuzika'96 
16.00 Obzorja duha 
16.30 Jakovo otroštvo, 1/8 
17.20 Poletna noč, ponovitev 
sledi Oblečena za zajtrk, 5 /6 
17.45 Sestre, 3 /22 
18.35 V krvi, 6 /6 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20.05 Karaoke 
21.05 Bratovščine Sinjega 

galeba, 4/8 
21.30 Mali čudeži, ang. dokum. 

oddaja 
22.20 Brane Rončel izza odra 

10.00 
11.00 

12.00 

13.00 
14.00 
14.30 
15.00 
15.30 
16.00 
17.00 
18.00 
18.30 
19.30 
20.00 

22.00 
23.00 
00.00 
01.30 

Santa Barbara, nad. 
Zaliv ljubezni, nan. 
Detektivka Lea Sommer, 
nan. 
Na sever, nan. 
Športni krog 
Zlatolaski, nan. 
Varuška, nan. 
Mamice, nan. 
Zaliv ljubezni, nad. 
Santa Barbara, nad. 
Zlatolaski, nan. 
Nevarni Havaji, nan. 
24 ur 

Fantje iz soseščine, amer. 
f i lm 
Dinastije Monroe, nad. 
Partnerja, nan. 
Manhattan, amer. f i lm 
24 ur, pon. 

, Kanali 

• I 2 7 
46 

09.00 DOBRO JUTRO, informa-
tivno-razvedrilna oddaja 

09.45 EPP/ Vabimo k ogledu 10.00 
09.50 603. VTV MAGAZIN, 10.05 

ponovitev 
10.05 

10.20 TV IZLOŽBA 10.55 
12.00 VIDEOSTRANI 12.00 
20.00 TV IZLOŽBA 20.00 
20.05 NAJ SPOT DNEVA 20.05 
20.10 REGIONALNE NOVICE 20.10 
20.15 OTROŠKI PROGRAM 
20.30 EPP/ VABIMO K OGLEDU 20.30 
20.35 Iz produkcije Združenja LTV 20.35 

Slovenije; Oddaja VTV -
VAŠE TELEVIZIJE 

21.05 ČEBELARJENJE, 2.del, 20.55 
ponovitev 

21.55 GOST ODDAJE DOBRO 21.10 
JUTRO 21.40 

22.20 NAJ SPOT DNEVA 21.45 
22.25 REGIONALNE NOVICE 21.50 
22.30 HOROSKOP 21.55 
22.35 TV IZLOŽBA 
22.40 VIDEOSTRANI do 24.00 22.15 

TOREK, 
29. julija 

SLOVENIJA 1 
10.40 Jake in debeluh, 17/23 
11.30 Življenje z druge strani, 

franc. f i lm 
13.00 Poročila 
13.05 Lingo, tv igrica 
13.45 Po domače 
15.05 Dosje 
15.55 Mostovi 
16.25 TV prodaja 
17.00 Obzornik 
17.10 Taborniki in skavti 
17.25 Otroci polderjev, 5 /6 
17.40 Hana Lovisa, 4/5 
17.50 Havajski detektiv, 6/25 
18.40 Kolo sreče, tv igrica 
19.15 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme 
20.05 Ameriška noč, franc. f i lm 
22.00 Homo turisticus 
22.20 Odmevi, vreme, šport 
23.05 Poletna noč: 
sledi Pacific drive, 1/39 
23.25 Sestre, 5/22 
00.25 Videoring 

SLOVENIJA 2 
14.15 Sobotna noč 
16.15 Pomagajmo si 
16.45 Oblečena za zajtrk, 6/6 
17.15 Sestre, 4/22 
18.05 Slovenski magazin 
18.35 Župnik za 10 tednov, 5/6 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20.05 Razgaljeni Hollywood, 

4/5 

21.00 Osamljeni planet, pustol. 
serija 

21.45 Prava stvar, amer. f i lm 
23.40 Svet poroča 
00.10 EP v jadranju za mlad-

ince, posnetek iz Kopra 

07.00 
10.00 
1 1 . 0 0 

12.00 
13.00 
13.30 
14.30 
15.00 
15.30 
16.00 
17.00 
18.00 
18.30 
19.30 
20.00 

21.40 
22.30 
23.00 
00.00 

02.00 

09.30 

T V 
Dobro jutro, Slovenija 
Santa Barbara, nad. 
Zaliv ljubezni, nan. 
Partnerja, nan. 
Munkci, ris. serija 
Dinastia Monroe, nan. 
Zlatolaski, nan. 
Varuška, nan. 
V družinskem krogu, nan. 
Zaliv ljubezni, nad. 
Santa Barbara, nad. 
Zlatolaski, nan. 
Nevarni Havaji, nan. 
24 ur 

Neka druga mati, amer. 
drama 
Bolnišnica upanja, nan. 
Taksi, nan. 
Partnerja, nan. 
Ženska francoskega 
poročnika, amer. f i lm 
24 ur, ponovitev 

kanali 
27 
46 
52 

Iz produkcije Združenja LTV 
Slovenije; Oddaja televizije 
VTV - VAŠE TELEVIZIJE 
EPP/ Vabimo k ogledu 
ČEBELARJENJE, 2. del, 
ponovitev 
TV IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
TV IZLOŽBA 
NAJ SPOT DNEVA 
Otroški program: GULIVER 
- 1 . DEL otroške igrice 
EPP/ VABIMO K OGLEDU 
604. VTV MAGAZIN, 
regionalni informativni 
program 
ŠPORTNI TOREK, športna 
informativna oddaja 
ŠPORTNI GOST 
NAJ SPOT DNEVA 
HOROSKOP 
TV IZLOŽBA 
602. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 
VIDEOSTRANI dO 24.00 

SREDA, 
30. julija 

SLOVENIJA 1 
09.55 Havajski detektiv, 6/25 
10.45 Ameriška noč, franc. film 
12.35 Svet čudes, 12/13 
13.00 Poročila 
13.05 Kolo sreče 
13.35 Marjanca, 2. del 
15.05 Svet narave 
15.55 Slovenski utrinki 
17.00 Obzornik 
17.10 Utonilo je sonce, 3/6 
17.50 Melodije morja in sonca 
18.15 Hoganova druščina, 2/26 
18.40 Kolo sreče 
19.15 Risanka 
19.30 Dnevnik 
20.05 Cadfael, 3/7 
22.00 Odmevi, vreme 
22.45 Šport 
22.55 Poletna noč; 
sledi Pacific drive, 2/39 
23.25 Sestre, 6/22 

SLOVENIJA 2 
15.55 Svet poroča 
16.25 Homo turisticus 
16.40 Poletna noč, ponovitev ; 

sledi Pacific drive, 1/39 
17.10 Sestre, 5/22 
18.00 National geographic, 

dokum. serija 
18.55 Filmski triki 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20.00 Športna sreda 
21.40 Prvič zdoma 
22.10 Omizje 
23.40 Koncert Big banda RTV 

07.00 
10.00 
11.00 
12.00 
13.00 
13.30 
14.30 
15.00 
15.30 
16.00 
17.00 
18.00 
18.30 
19.30 
20.00 

22.00 
22.30 
23.00 
00.00 

02.30 

09.00 

09.45 

10.05 
10 .10 

10.40 
11 .00 

12 .00 

20.00 
20.05 
2 0 . 1 0 

20.15 
20.30 
20.35 

21.00 

22.00 

22.25 
22.30 
22.35 
22.40 
22.45 

Dobro jutro, Slovenija 
Santa Barbara, nad. 
Zaliv ljubezni, nan. 
Partnerja, nan. 
Taksi, nad. 
Bolnišnica upanja, nan. I 
Zlatolaski, nan. 
Varuška, nan. 
V družinskem krogu, nan. 
Zaliv ljubezni, nan. 
Santa Barbara, nad. 
Zlatolaski, nan. 
Nevarni Havaji, nan. 
24 ur 

Zamenjava, amer. 
komedija 
Pleško, nan. 
Taksi, nan. 
Partnerja, nan. 
Sophijina izbira, amer. 
f i lm 
24 ur, ponovitev 

DOBRO JUTRO, intorma-
tivno-razvedrilna oddaja 
604. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 
EPP/ Vabimo k ogledu 
ŠPORTNI TOREK, 
ponovitev 
ŠPORTNI GOST 
TV IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
TV IZLOŽBA 
NAJ SPOT DNEVA 
REGIONALNE NOVICE 
OTROŠKI PROGRAM 
EPP/VABIMO K OGLEDU 
GRAD PUSTOLOVŠČIN; 3. 
del nadaljevanke 
NAJ SPOT, pop in dance 
glasba 

GOST ODDAJE DOBRO 
JUTRO 
NAJ SPOT DNEVA 
REGIONALNE NOVICE 
HOROSKOP 
TV IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI DO 24.00 

"Naš čaš" izdaja Časopisno, založniško in RTV 
podjetje NAŠ ČAS, d.o.o., Velenje, Foitova 10. 

Izhaja ob četrtkih. 
Cena posameznega izvoda je 160 SIT, trimesečna 

naročnina 1.760 SIT, polletna naročnina 3 .420, 
letna naročnina 6 .400 SIT. 

Uredništvo: 
Boris Zakošek (direktor in glavni urednik), Stane Vovk 
(odgovorni urednik), Milena Krstič-Planinc, Janez Plesnik, 
Tatjana Podgoršek, Bojana Špegel (novinarji), Mira Zakošek 
(urednica radija), Peter Rihtarič (tehnični urednik), Janja 
Košuta-Špegel (grafična oblikovalka). 

Sedež uredništva in uprave: 
3320 Velenje, Foitova 10, p.p. 89, telefon (063) 853-451, 

854-761, telefax (063) 851-990. 

Žiro račun pri APP Velenje, številka 52800-603-38482. 

Oblikovanje, rač. prelom in graf. priprava: STUDIO MREŽA 

Tisk in odprema: MA-TISKd.d., Maribor. 
Nenaročenih fotografij in rokopisov ne vračamo! 

Po mnenju Ministrstva za informiranje št. 23/26-92 je "Naš čas" uvrščen med 
proizvode informativnega značaja iz 13. točke, tarifna št. 3, za katere se plačuje 5% 
prometni davek. 



Voznik umrl v bolnišnici 
Za posledicami prometne nesreče, ki se je v 

petek, 11. julija, pripetila v Lokovici, je v bol-
nišnici umrl 31-letni Mitja G. iz Velenja. Vozil 
je osebni avtomobil iz smeri Smartnega ob Paki 
proti Velenju, v desnem ovinku je njegovo vozi-
lo začelo zanašati in trčil je v tovorni avtomobil, 
ki je pripeljal iz nasprotne smeri. Mitja G. je že 
četrta žrtev prometa v letošnjem letu na območju 
Policijske postaje Velenje. 

S kolesom z motorjem v 
drevo 

V torek, 15. julija, se je ob 19.20 na lokalni 
cesti Florjan - Bele Vode v prometni nesreči huje 
poškodoval 17-letni voznik kolesa z motorjem 
Tomaž Z. iz Velenja. V desnem nepreglednem 
ovinku je izgubil oblast nad vozilom in zapeljal 
preko vozišča po strmini, kjer je trčil v drevo. 

Tovornajak zadenjski v 
vlak 

Nesreča, ki bi se lahko končala tudi precej 
huje kot se je, se je pripetila v četrtek, 17. julija 
ob 6.30 na nezavarovanem železniškem prehodu 
v Lokovici. Tovornjak, naložen z gradbenim ma-
terialom, je vozil po dovozni makadamski cesti in 
se bližal ostremu ovinku. Voznik ga ni mogel 
takoj in gladko zvoziti, zato je vožnjo popravljal. 
Zapeljal je nazaj in na tire. V tistem trenutku je 
iz velenjske smeri pripeljal potrniški vlak in trčil 
v tovornjak. Gmotna škoda je precejšnja. 

S tovornjakom v avtomobil 
V petek, 18. julija, seje ob 14.45 na regionalni 

cesti zunaj naselja Lokovica pripetila huda 
nesreča. Iz Velenja proti Šmartnemu ob Paki je 
vozil tovorni avto 48-letni Anton T. iz Prebačeve-
ga pri Kranju. Med vožnjo je na ravnem delu 
vozišča dohitel in trčil v stoječi osebni avtomobil 
47-letne Marije K. iz Lokovice, ki je z vozilom za-
vijala levo na stransko cesto. V nesreči sta se 
sopotnika v osebnem avtomobilu, oba iz 
Lokovice, telesno poškodovala, 12-letni Matej 
huje, 44-letni Mijo L. pa lažje. 

Tujec kradel v Sparu 
Varnostniki iz Spara so v sredo, 16. julija, kli-

cali na pomoč policiste. Prijeli so moškega, ki je 
hotel iz trgovine odnesti tri steklenice viskija, 
vredne okoli 19.000 tolarjev. Ker je bil nesojeni 
tatič tujec in brez vseh dokumentov, na policiji 
niso mogli ugotoviti njegove identitete, zato so ga 
premestili v prehodni dom za tujce. Pred tem 
jim je »zaupal«, da se že kakšen mesec preživlja 
tako, da krade alokohole pijače in jih potem 
prodaja »neznanemu« odjemalcu. 

Kradejo ko srake 
Nekateri bi se očitno radi ukvarjali s pošten-

im delom, pa nimajo pravega orodja za to. 
Mednje najbrž lahko uvrstimo neznanca, ki je 17. 
julija dopoldne iz gradbene barake delovišča v 
Družmirju ukradel prenosno kosilnico Alpina 
in z dejanjem Aleo Group iz Celja oškodoval za 
okoli 50.000 tolarjev. 

V noči na soboto, 19. julija, je ljubitelj sladole-
dov iz hladilnika v ograjenem prostoru tenis 
igrišč TRC Jezero v Velenju, ukradel za okoli 
40.000 tolarjev različnih vrst sladoledov. V isti 
noči je nekdo vlomil v prostore podjetja Sveting 
v zapuščenem kamnolomu v Gorenju. Ukradel 
je prenosni telefon znamke Panasonic, vreden 
50.000 tolarjev. V ponedeljek, 21. julija, pa je v 
Gaberkah dobilo noge kolo z motorjem znamke 
APN 6 srebrne barve. 

Požar na kombiniranem 
vozilu 

V torek, 15. julija, je voznik kombiniranega 
vozila znamke Unis 253 27-letni Peter P. iz 
Braslovč med vožnjo po regionalni cesti v kraju 
soteska v mozirski občini opazil dim v zadnjem 
delu vozila. Skupaj s sopotnikoma so pogasili 
požar na motorju avtomobila, kljub temu pa je 
nastalo za okoli 200.000 tolarjev gmotne škode. 

fPOLICIJS! 
ŽA1 

Voznica izgubila oblast 
nad vozilom 

V torek, 15. julija, je ob 19. uri 20-letna Anica G. 
iz Ormoža vozila osebni avtomobil iz smeri Arje vasi 
proti Celju. Ko je pripeljala približno kilometer od 
cestninske postaje, je vozilo pričelo zanašati, vozni-
ca pa je izgubila oblast nad vozilom. To je pričelo 
drseti v desno, zapeljalo izven vozišča v jarek in se 
pričelo prevračati. V nesreči so se voznica in njeni 
sopotnici 23-letna Brigita H. in 57-letna Marija G., 
obe iz Ormoža, lažje telesno poškodovale, sopotnik 
54-letni Ivan G. iz Ormoža pa huje. 

Trčil v stoječi avto 
V nedeljo, 20. julija, se je ob 8.10 pripetila 

nesreča na magistralni cesti izven naselja 
Vransko. Iz smeri Trojan proti Žalcu je vozil os-
ebni avtomobil 50-letni Franjo K. iz Ljubljane. 
Ko je pripeljal do odcepa ceste za Vransko, je trčil 
v stoječi osebni avto 27-letnega Roberta V. iz 
Lok pri Tuhinju, ki je zavijal levo na Vransko. V 
nesreči seje huje poškodovala sopotnica v vozilu 
Franja K., 15-Ietna Nevenka iz Zagorja ob Savi. 

As v Asu 
Med 16. in 17. julijem je neznani as vlomil v 

brunarico tenis centra As na avtopoligonu Ločica 
ob Savinji. Ukradel je registrsko blagajno, nekaj 
piva, žepni kalkulator in zavojček cigaret. Marija 
S. je oškodovana za okoli 70.000 tolarjev. Med 16. 
in 19. julijem pa je v odsotnosti lastnika nekdo 
vlomil v vikend na Ločici pri Polzeli. Odnesel je 
električni oblič znamke Black & Decker in kot-
no brusilko Iskra. Tihomir S. iz Žalca je 
oškodovan za okoli 70.000 tolarjev. 

Huda prometna nesreča v Gomilskem 

16-letnemu Gregorju ni 
bilo pomoči 

V soboto, 19. julija, seje ob 
3.55 na magistralni cesti zunaj 
naselja Gomilsko pripetila 
huda prometna nesreča, v ka-
teri je izgubil življenje še ne 
16-letni Gregor J. iz Letuša. 

36-letni češki državljan Milan 
K. je vozil osebni avtomobil s 
priklopnikom iz Vranskega pro-
ti Žalcu. Pred naseljem Gomilsko 
je dohitel motorno kolo, ki ga je 
vozil 16-letni Sašo F. iz Smart-
nega ob Paki, na motornem ko-
lesu pa je imel tudi sopotnika 16-
letnega Gregorja J. iz Letuša. 
Voznik motornega kolesa je na 
vozišču zavzel položaj za zavija-
nje v levo na lokalno cesto proti 
Braslovčam, kar je nakazal s 
smernim kazalcem, vendar se je 
voznik osebnega avtomobila za 
njim kljub temu odločil za prehi-
tevanje. Ko sta bili vozili drugo 
ob drugem, je voznik motornega 
kolesa pričel zavijati v levo, tako 

da je med voziloma prišlo do tr-
čenja, nakar je voznik osebnega 
avtomobila zapeljal nazaj na de-
sni vozni pas in pričel ustavljati, 
voznik in sopotnik na motornem 
kolesu pa sta padla po vozišču. 

Voznika motornega kolesa je 
odbilo z vozišča, sopotnik in mo-
torno kolo pa sta ostala na de-
snem voznem pasu na vozišču. 
V tem trenutku je iz smeri Vran-
skega pripeljal voznik osebnega 
avtomobila 19-letni Mitja K. iz 

Grajske vasi, ki je brez zaviranja 
trčil oziroma povozil na tleh leže-
čega Gregorja J., nato pa trčil še 
v ustavljeno vozilo češkega dr-
žavljana. Takoj po nesreči je sku-
paj s tremi sopotniki zapustil kraj 
prometne nesreče, v kateri je so-
potnik na motornem kolesu Go-
regor J. dobil tako hude telesne 
poškodobe, da je na kraju nesre-
če umrl. 

• mkp 

NAGRAJENCI NAGRADNE KRIŽANKE ZKZ MOZIRJE -
BLAGOVNICA LJUBNO objavljene v tedniku NašČas 3. juli ja I 
Pravilna rešitev: VABIMO VAS NA UGODEN NAKUP 
1. nagrado: nakup v vrednosti 5 .000 Sit prejme Nik Magdič, 
Mestni trg 11, Slovenjske Konjice 
2. nagrado: nakup v vrednosti 3 .000 Sit prejme Hudarin Sara, 
Kersnikova 1, Velenje 
3. nagrado: nakup v vrednost i 2 .000 Sit prejme Gregor 
Rupnik, Šercerjeva 10, Šoštanj 
Nagrade prejmete osebno v blagovnici Ljubno! Česti tamo! 

R 3320 Velenje 

Koroška 37/b 
tel.: 063/856-251 
fax: 063/855-796 
žiro račun: 52800-601-46145 

OBVESTILO UPORABNIKOM 
KOMUNALNIH STORITEV 0 
SPREMENJENEM NAČINU 
OBRAČUNA OSKRBE S TOPLOTNO 
ENERGIJO 

Vljudno obveščamo uporabnike komunalnih storitev s področja oskrbe s toplotno energijo, da se je na 
podlagi "Odloka o oskrbi s toplotno energijo iz sistema daljinskega ogrevanja" spremenil način obračuna 
oskrbe s toplotno energijo s 1. 7.1997. I. OBRAČUN OSKRBE S TOPLOTNO ENERGIJO 
Odlok o oskrbi s toplotno energijo iz sistema daljinskega ogrevanja je bil sprejet na svetih občin in 
objavljen v Uradnem vestniku MO Velenje št. 4/97 in Občinskem listu občine Šoštanj št. 4/97. 
Z Odlokom se uvaja obračun s tarifnimi postavkami, in sicer za: 
- priključno moč 
- porabljeno toplotno energijo. 
Priključna moč na odjemnem mestu je enaka vsoti nazivnih instaliranih moči vseh toplotnih naprav in se 
izraža v KW. Instalirane moči toplotnih naprav so popisane za vsak ogrevan objekt s Prijavnico in 
usklajene z uporabniki. Tarifna postavka za priključno moč je cena za enoto priključne moči, izražena v 
SIT/KW/leto in zajema fiksne stroške. Odobrena cena za priključno moč znaša 995,10 SIT/KW/leto. 
Količina porabljene toplotne energije za posameznega uporabnika se bo ugotavljala in zaračunavala na 
podlagi odčitkov po števcu energije. Cena za MWh porabljene energije znaša 1.729,64 SIT in ostaja 
nespremenjena. 
Z obračunom po Odloku se bo strošek oskrbe s toplotno energijo za uporabnike na široki potrošnji povišal 
povprečno za 18 % z manjšimi odstopanji pri posameznih uporabnikih. 
Tako pridobljena sredstva bodo namenjena obnovi toplovodnega omrežja in s tem izboljšani ravni oskrbe. 
Za primerjavo navajamo prikaz vpliva osnovnih cen komunalnih storitev na življenjski standard za 
enodružinsko hišo po starem in novem načinu obračuna za toplotno ogrevanje z nazivnimi instaliranimi 
močmi toplotnih naprav 28 KW. 

Zap. 
št. 

storitev količina obstoječa obremenitev nova obremenitev 
rast% 

Zap. 
št. 

storitev količina 
cena SIT vrednost SIT cena SIT vrednost SIT rast% 

1. vodooskrba 23 m3 27,99 643,77 27,99 643,77 
2. odvajanje odplak 23 m3 15,46 355,58 15,46 355,58 
3. čiščenje odplak 23 m3 11,17 256,91 11,17 256,91 

skupaj 1-3 1.256,26 1,256,26 
4. ogrevanje 

prostorov 
2,8 MWh 1.729,64 4.843,00 1.72964 4.843,00 

5. zagotovljena moč 4,7 MWh 254,17 1.194,60 - -

5.a* priključna moč 28 kW:12 - - 995,10 2.321,90 
6. ogrevanje vode 8 m 3 156,99 1.255,92 186,86 1.494,88 

skupaj 4-6 7.293,52 8.659,78 18 
skupaj mesečni 
strošek 

8.549,78 9.916,04 16 

* opomba: izračunan strošek priključne moči: instalirana moč hiše x cena priključne moči/leto 
12 

Obračuna, ki se uvaja s 1. 7 .1997 na podlagi sprejetega Odloka, se uporablja že v Ljubljani, Mariboru, 
Celju in nekaterih drugih mestih v Sloveniji in pomeni uskladitev načina obračuna na nivoju države. 
Za uporabnike na področju industrijske potrošnje se z Odlokom prav tako spremeni način obračuna, 
vendar sprememba ne bo povečala stroška oskrbe na letni ravni. Cena za priključno moč znaša 3.944,00 
SIT/KW/leto, cena za porabljeno energijo pa ostaja enaka, in sicer 3.008,80 SIT/MVVH. 

II. PRISPEVKI ZA RAZŠIRJENO REPRODUKCIJO 

Uporabnike obveščamo, da so se spremenili prispevki za razširjeno reprodukcijo skladno z Odlokom o 
prispevku za investicijska vlaganja vodooskrbe in priključitve kanalizacijskega omrežja na centralno 
čistilno napravo in sklepom o revalorizaciji prispevkov Uradni vestnik M0 Velenje št. 8/97 in znašajo: 

stara cena nova cena 
- za vodooskrbo 14,00 SIT/m3 14,69 SIT/m3 
- za odvajanje odplak 7,00 SIT/m3 7,35 SIT/m3 

Spremenjeni prispevki se bodo obračunavali od 1 .7 .1997 dalje. 

III. CENE OSKRBE Z VODO, ODVAJANJE IN ČIŠČENJE ODPLAK 

Vlada Republike Slovenije je z Uredbo o načinu oblikovanja cen komunalnih storitev (Ur. list RS št. 
33/6.6.1997) dovolila povišanje osnovnih cen vodooskrbe, odvajanja in čiščenja odplak za 3,6 %. S tem 
povišanjem se cene komunalnih storitev usklajujejo z rastjo inflacije. Nove cene se bodo uporabljale od 1. 
8.1997 in znašajo: 

Vodooskrba: 
široka potrošnja 
industrijska potrošnja 

Odvajanje odplak: 
široka potrošnja 
industrijska potrošnja 

stara cena 

27,99 SIT/m3 
80,85 SIT/m3 

15,46 SIT/m3 
24,06 SIT/m3 

nova cena 

29,00 SIT/m3 
83,76 SIT/m3 

16,02 SIT/m3 
24,93 SIT/m3 

Čiščenje odplak: 
vsi uporabniki 11,17 SIT/m3 11,57 SIT/m3 

KOMUNALNO PODJETJE VELENJE 



V soboto in nedeljo pokalne tekme: 

Velenjčani ne želijo v Gažon! 
Še deset dni in nogometaši v prvi ligi bodo začeli novo pr-

venstveno sezono, v kateri ima seveda vsak od desetih klubov svo-
je cilje. Velenjski je zelo visok. Še nikoli niso toliko pričakovali 
od nove sezone kot tokrat. V jubilejnem letu, 50 - letnici kluba, 

Trener Miloš Šoškič (ob njem direktor kluba Martin Steiner) 
je zadovoljen, ker so priprave minile brez poškodb. Le 

Vidojevič je rahlo poškodovan, pa je bil kljub temu v nedeljo 
dvakratni strelec. Manj sreče je imel sam trener, ki je moral 
zaradi poškodbe Ahilove tetive celo na operacijo in bo tako 

kar nekaj časa imel nogo v mavcu 

želijo čim več. Moštvo so dobro prerešetali in osvežili. Namesto 
tistih, v katere niso verjeli, so pripeljali osem novih in tudi nove-
ga trenerja. Torej pred letošnjo sezono niso skoparili z denarjem, 
važen jim je samo jubilejni uspeh. Vsekakor najbolj zagrizeni lju-
bitelji nogometa verjamejo, da se bodo (morali) rudarji boriti za 
sam vrh in se uvrstiti v Evropo. Vsaka druga uvrstitev do zadnjih 
dveh mest bi bila nedvomno za klub neuspeh, igralci s strokovn-
im vodstvom, klubski možje, gledalci in seveda Rudarjevi 
pokrovitelji, bi bili najbolj veseli, če bi si za »abrahama« podarili 
državni naslov. 

Do Evrope lahko pridejo tudi preko pokalnega tekmovanja, 
v katerem bodo na prvi preizkušnji že konec tega tedna. V šest-
najstini slovenskega pokala bo njihov nasprotnik novi tretjeligaš 
Telmont iz Šmarja pri Kopru. Tri pokalne tekme bodo na spore-
du že v soboto, sedem pa v nedeljo, »evropcjci« pa bodo srečanja 
odigrali kasneje. Vsa srečanja razen Rudarjevega bodo pričeli ob 
18.uri, Velenjčani pa bi morali tekmo začeti že ob 17.00 in to na 
igrišču NK Gažon v istoimenskem kraju. Vsekakor so bili v klubu 
upravičeno presenečeni nad takšno odločitvijo vodstva tek-
movanja pri N Z Slovenije. Za to so v torek pisno sporočili v 
Ljubljano, da ne pristajajo na časovno razliko ter hkrati zahtevali, 
da se tekma odigra v Kopru ali na igrišču Izole. Nihče ne pozna 
igrišča v Gažonu, kot tudi ne poznajo novega tretjeligaša. 
"Vsekakor to igrišče ne more biti na ravni prvoligaških. Na 
takšnem pa je veliko več možnosti poškodb igralcev," pravijo v 
Rudarju, zato so pripravljeni kriti polovico stroškov za najem 
igrišča v Kopru ali Izoli. 

Glede na postavljene cilje morajo zeleno-črni v nedeljo zma-
gati, saj v šestnajstini finala povratnih srečanj ni. Optimističen zan-
je je bil nedeljski izid 5:1 (dvakrat je zadel Vidojevič, po enkrat 
pa Rad, Brezič in Kosič z enajstmetrovke) na prijateljski tekmi 
proti novemu drugoligašu Aluminiju iz Kidričevega na igrišču ob 
jezeru. V postavi Rudarja je bil tudi Kokol, ki ni našel kluba v 
Angliji, s čimer so bili seveda vsi zelo zadovoljni. 

• (vos ; 

Nogometni klub Šmartno 

Pripravljalne tekme in treningi 
Šmarčani so prejšnji teden 

nadaljevali pripravljalne 
tekme in treninge za novo se-
zono. Prvo tekmo so odigrali v 
sredo z mladinsko reprezen-
tanco Slovenije, ki je bila na 
pripravah v Velenju, domači pa 
so srečanje odigrali z dvema 
ekipama. Prvi polčas so bili 
mladinci boljše in povedli z 2:0, 
čeprav so imeli Šmarčani nekaj 
priložnosti, ki pa jih žal niso 
izkoristili. Sicer je bila igra sla-
ba, Šmarčani pa so igrali slabo 
v obrambi, kar so mladi 
reprezentanti izkoristili in 
povedli. 

V drugem polččasu so gos-
titelji zaigrali dosti bolje, že na 
začetku prevzeli pobudo in 
dosegli tri zadetke; dvakrat je 
bil strelec Smajlovič in enkrat 
Zlodej. Zlasti napadalci so si 

pripravili veliko priložnosti, pa 
tudi obramba je zaigrala veliko 
bolje in mladinci niso imeli 
nobene priložnosti več. 

V četrtek je v Šmartnem 
gostovalo moštvo Primorja iz 
Ajdovščine in prikazalo zelo 
dober nogomet, domači pa so 

bili enakovredni le v drugem 
polčasu, prvega so namreč do-
bili Ajdovci s 4:0 in takšen je bil 
tudi končni izid. Vcelika razli-
ka je bila zlasti v gibanju, 
hitrosti in igri v obrambi. Prav 
tu bodo morali Šmarčani 
naredit i še veliko, če želijo 

odpraviti napake iz prvega 
polčasa proti Primorju. 

Ta teden imajo v načrtu še 
dve prijateljski tekmi, obe na 
svojem igrišču. 

M Janko Goričnik 

Rokomet 

Mladinke na svetovno 
prvenstvo 

Slovenska ženska mladins-
ka reprezentanca se v teh dneh 
pripravlja za svetovno prven-
stvo, ki bo od 29. julija do 10. 
avgusta na Slonokoščeni obali. 
Za slovensko reprezentanco 
bodo nastopile štiri velenjske 
igralke: Maja Grudnik, Lidija 
Krajnc in Tanja Raukovič ter 
Dejana Stevanovič (zdaj Robit 
Olimpija). 

Slovenska reprezentanca 
ima zelo težko skupino, saj bo 
igrala z zelo močnimi reprezen-
tancami Danske (svetovne 
prvakinje), Francije in Madžar-
ske ter Anglije. 

V slovenskem zastopstvu 
bosta tudi mednarodna sodnika 
Darko Repenšek z Rečice ob 
Savinji in Janko Požežnik iz 
Celja. Zapisati velja, da bosta 
šele drugi slovenski sodniški par 
za proslavljenima Štefanom 
Jugom in Hubertom Jegličem, 
ki bo sodil na svetovnem pr-
venstvu. Odgovornost pred 
domačo in mednarodno 
rokometno javnostjo je torej ve-
lika, tudi zatadi dejstva, da 
bodo na tem prvenstvu prvič 
uradno sodili po novih pravilih. 
Darko Repenšek in Janko 
Požežnik sta se zaradi teh razl-

ogov na svetovno prvenstvo 
dolgo in temeljito pripravljala, 
saj se zavedata, da je to njuna 
velika prilika za uveljavitev in 
prodor med najboljše sodniške 
pare ter s tem za sojenje na na-
jvečjih članskih tekmovanjih. 

Mjp 

NK Usnjar 

Začeli 
priprave 

V začetku prejšnjega 
tedna se je na novo sezono 
pričel pripravljati tudi 
šoštanjski Usnjar, ki se je 
letos uvrstil v tretjo ligo. 
Še povsem nepripravljeni 
so naredili uslugo Rudarju 
in z nijm odigrali prvo pri-
jateljsko tekmo (0:6). V 
drugem srečanju pa so us-
njarj i v petek na 
pomožnem igrišču v 
Velenju premagali mladin-
sko reprezentanco 
Slovenije s 3:2. Dva zade-
tka je dosegel Kovačič, 
enega pa Daničič. 
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Mladinsko EP v atletiki: 

Dajmo mladi 
Velenjčani! 

Od leve proti desni -prva vrsta:Primož Gutman, Jana Pugelj; 
druga vrsta: Matjaž Krajnc, trener Boris Šalamon, Peter 

Po/es 
Od leve proti 

desni: 
Boštjan Buč, 
Trener Tomo 

Popetrov 

Sinoči, v sredo, so na Prešernovem trgu v Ljubljani svečano 
odprli letošnje evropsko mladinsko prvenstvo v atletiki, tek-
movanja pa bodo pričeli danes, tudi z nastopi mladih upov ve-
lenjskega atletskega kluba. Kar pet jih bo namreč nastopilo v 
slovenski reprezentanci. To bodo Peter Poles, Matjaž Krajnc, 
Primož Gutman in Jana Pugelj, vsi varovanci trenerja Borisa 
Šalamona, na podlagi lepih dosežkov in velikega napredka v 
zadnjem času, pa seje v reprezentanco uvrstil tudi Boštjan Buč, 
sicer varovanec Toma Popetrova. Napovedi pred tako velikim tek-
movanjem so seveda nehvaležne, zelo trezno pa jih je ocenil 
Boris Salamon, ki je tudi med vodji slovenske reprezentance. 

»Evropsko mladinsko prvenstvo je na zelo visoki kakovostni 
ravni, zato moramo biti realni. V Atletskem klubu Velenje smo 
izjemno veseli, da imamo na takšnem tekmovanju kar pet 
udeležencev, kar je za nas velik dosežek, kakšne so možnosti? 
Vsaka uvrstitev v finale kateregakoli slovenskega atleta ali atlet-
inje bo velik, velik uspeh. Od Velenjčanov je vsekakor glavni 
adut Peter Poles, ki je izpolnil zahtevno A normo na 400 metrov 
z ovirami, nastopil pa bo tudi v štafeti 4 x 400 metrov. Po mojem 
ima lepe možnosti za finale osmih najboljših. Po tihem stavim tudi 
na Matjaža Krajnca, ki je v dobri formi, v zadnjem času še napre-
duje in če bo uspel teči pod 48 sekundami na 400 metrov, lahko 
pride daleč. Matjaž bo nastopil še v obeh štafetah, 4 x 400 in 4 x 
100 metrov. PrimožGutman bo tekmoval v štafeti 4 x 400 metrov, 
Jana Pugelj pa na 100 metrov in v štafeti 4 x 100 metrov. Ob tem 
bo obetavni Boštjan Buč tekel na 3000 metrov z zaprekami. Jana, 
Primož in Boštjan za večje uspehe nimajo prevelikih možnosti, 
so še zelo mladi in bodo mladinci še naslednje leto, torej se bodo 
predvsem kalili na velikem tekmovanju, kar je za njihov nadaljn-
ji napredek izrednega pomena. Upam, da bodo vsi uspeli po 
svojih močeh, da se bodo veseli vrnili domov in uspešno nadal-
jevali svoje kariere,« pravi Boris Šalamon. 

Matjaž Krajnc bo na startu prvi, že danes (četrtek) ob 10.00 
v predteku na 400 metrov, če bo uspešen, ga ob 19.00 čaka pol-
finale. Jana Pugelj bo v predteku nastopila ob 17.00, morebitno 
polfinale bo zanjo na sporedu ob 19.20. Peter Poles bo v predteku 
nastopil jutri (petek) ob 11.30, ob 20.00 bo na vrsti polfinale, žel-
jeni finalni tek pa bo v soboto ob 17.10. 

Dodajmo še, da prvenstvu nastopa 815 atletov in atletinj iz 44 
evropskih držav. 

mjp, vos 

Atletsko SP v Atenah 

Za Slovenijo ob 
Jolandi tudi 
Marko 

Prvi dan v avgustu bodo v glavnem mestu Grčije pričeli 
letošnje svetovno prvenstvo v atletiki, ki gotovo sodi med na-
jvečje letošnje športne dogodke na svetu. V slovensko 
reprezentanco za to izjemno prireditev se je že prej uvrstila 
Jolanda Čeplak, ki je izpolnila zahtevno normo za tek na 800 
metrov, strokovno vodstvo pa je v odpravo za Atene uvrsti-
lo tudi Marka Štora, ki bo za Slovenijo tekel v štafeti 4 x 100 
metrov, oba sta seveda člana AK Velenje. 



Poletje KO NO RO v Velenju 

Kava bar Čuk 
najboljši 

Na prostoru pri Rdeči dvorani je bila minulo soboto tretja od 
osmih letošnjih pr iredi tev Polet je KO N O R O ( KOšarka , 
Nogomet, ROlanje). Množica gledalcev je uživala ob nastopih 35 
ekip v ulični košarki in 12 nogometnih ekip v malem nogometu 
na ogrado ter zanimivem nastopu Roches teama. 

V malem nogometu se je ekipa Kava bar Čuk z odlično igro 
tudi letos uvrstila na zaključni turnir v Kopru. Lani je v spletu teh 
prireditev osvojila končno tret je mesto, letos pa cilja višje in 
igralci upajo, da jim bo uspelo. Zmagovalci so po vrsti premagali 
Gorico s 3:1, Tango s 6:1 in Visko s 6:3, za Kava bar Čuk pa so 
igrali Igor Jelen, David Korošec, Mat jaž Vrhovnik, Gorazd 
Pogorelčnik, Bošt jan Breznikar, Simon Ravnikar in Mat jaž 
Turnšek. 

V ulični košarki je v konkurenci od 12 do 15 let zmagala ve-
lenjska ekipa Dream boys, ki so jo sestavljali Jure Stropnik, 
Sandi Šipura, Žan Glamatovič in Sašo Božič. 

Četrta prireditev bo to soboto v Celju, deveta in sklepna pa 
6. septembra v Kopru. 

Atletika 

Prva mesta v 
Moosburgu 

Na 9.mednarodnem teku cesarja Arnolda v Moosburgu so 
slovenski tekači, v večini člani slovenske maratonske skupine 
pod sponzorstvom Gorenja , dosegli več prvih mest. Njihova 
udeležba je bila tudi letos dokaj odmevna na prireditvi v tem 
zgodovinskem kraju na Koroškem. Župan Herber t Gaggl se 
je vsakemu Slovencu, ki je stopil na zmagovalni oder, pose-
bej zahvalil za udeležbo na teku in ga povabil na deseti tek 
naslednje leto. 

Najboljše slovenske uvrstitve: otroški teki, 1100 m, dečki 
do 7 let: 3. Mihael Štefl 4,52; dečki do 10 let: 1. Jure Štefl (oba 
MTS Gorenje Muta) 4,45; glavni tek na 6600 m, veteranke 
Ž/40: 3. Edita Jerčič (MTS Gorenje Velenje) 41,05; veterani 
M/40: Niko Poberžnik 26,11, 8. Janko Radošek (oba 
Dravograd); veteranke Ž/50: 1. Amalija Leber (MTS Gorenje 
Oslo) 32,01; veterani M750: 1. Jože Uranjek (SLO) 25,50, 6. 
Arne Halvorsen (MTS Gorenje Oslo) 29,08, 8. Hinko Jrečič 

.30,51 (MTS Gorenje Velenje). 
• Hinko Jerčič 

Jubilejna sezona NK Rudar Velenje 

VSTOPNICE 
SO V PRODAJI ^ 

NK RUDAR VELENJE 

Dobite jih v tajništvu kluba, Cesta na jezero 7, ali na RLV, v 
tajništvu sindikata. 

Dodatne informacije: Tel.: 063 / 856 - 656, 861 - 111, 
853 - 312 int. 1917 ali 1612. 

Cena: 10.000 SIT ob plačilu na tri čeke, 9.000 SIT pri plačilu 
z gotovino. 

Lastniki stalnih vstopnic brezplačno prejmejo kartico 
popustov BALA, s katero lahko v številnih velenjskih 
lokalih koristijo od 2 - 30 % popuste. 
Kartica BALA bo v prosti prodaji s 1.8. za 3.000 SIT. 

Karate 

Očko ponovno 
uspešno 

Član Karate kluba Velenje Marko Očko se je udeležil 6. Kobe 
Osaka International World Cup-a v Zagrebu, kjer je nastopilo kar 
40 držav. Slovenski reprezentant Očko je nastopil v katah ter se 
uvrstil za reprezentantoma Egipta in Hrvaške. 

K KOMUNALNO 3320 Velenje 
I V F L E N J E L Koroška 37/b 

tel.: 063/856-251 
fax: 063/855-796 
žiro račun: 52800-601-46145 

Uporabnike komunalnih storitev obveščamo, da 
morebitne reklamacije glede dobave komunalnih 

dobrin sporočajo dežurnim službam Komunalnega 
podjetja na telefon: 

856-251 856-380 862-582 
Potrudili se bomo za takojšnjo odpravo 
reklamacij! Komunalno podjetje Velenje 

Karavanke in Savinjske Alpe 

Ekološka sanacija planinskih 
postojank 

Sredi prejšnjega tedna so v 
domu planincev v Logarski 
dolini predstavili projekt eko-
loške sanacije gorskih posto-
jank na območju Karavank in 
Kamniško Savinjskih Alp. V 
projekt je vključenih 31 posto-
jank, ki stojijo v območju 
bodočega Karavanško - kam-
niško - savinjskega regijskega 
parka. Pomembno je, da pro-
jekt financira avstrijska vlada 
in sodi v okvir dvostranskega 
sodelovanja med Avstrijo in 
Slovenijo, na natečaju pa so s 
podporo Ministrstva za okolje 
in prostor Republike Slovenije 
za izvajalca izbrali avstrijski 
konzorcij Steinbacher, v 
katerega so poleg avstrijskih 
strokovnjakov vključeni tudi 
Planinska zveza Slovenije in 
slovenski strokovnjaki, sode-
lovali pa bodo tudi slovenski 
izvajalci. Avstrijska vlada je za 
projekt doslej namenila 
3.550.000 avstrijskih šilingov 
nepovratnih sredstev. 

Na predstavitvi projekta je 
najprej spregovoril svetovalec 
slovenske vlade v ministrstvu 
za okolje in prostor dr. Viktor 
Simončič, k i j e nadomeščal up-
ravičeno odsotnega ministra dr. 
Pavleta Gan t a r j a . Izrazil je 
zadovoljstvo ob takšni obliki 
pomoči iz sosednje Avstrije, 
tako dena rne kot s t rokovne. 
Avstrijski izvajalec ima namreč 
bogate izkušnje na področju 
ekološke sanacije planinskih 
pos to jank , saj jih je doslej v 
Avstriji saniral že preko 20 in 
dela izvaja še na številnih 
drugih. 

V imenu konzorcija je spre-
govoril dr. Got t f r i ed 
Ste inbacher . Zahvali l se je 
slovenskemu ministrstvu za iz-

bor in zaupanje, prav 
tako avstrijski vladi, 
ki je sprostila sredst-
va, obenem pa 
poudaril, da je to za 
f i rmo velik izziv in 
hkrati priznanje, da 
lahko sodelu je na 
tem področju med-
državnega sodelo-
vanja . Skupaj z 
vrhunskimi sodelavci 
je predstavil tudi bo-
gate izkušnje tega 
konzorcija pri teh za-
htevnih poslih. 

Cilj projekta je 
izboljšati s tandard 
gorskih pos to jank z vidika 
zmanjšanja porabe energije in 
vode ter ustreznejšega odvod-
njavanja in ravnanja z odpadki. 
Avstrijski izvajalci bodo na 
podlagi svojih in mednarodnih 
izkušenj pripravili tudi navodi-
la za okol jevars tveno spre-
jemljivo obratovanje planinskih 
postojank, v ta namen pa bodo 
nadaljevanje projekta spreml-
jali vsaj še v naslednj ih t reh 
letih. 

V tem času opravljajo an-
keto in obiskujejo postojanke. 
Na tej podlagi bodo pripravili 
kar najbolj popolne podatke o 
stanju in razmerah v vseh 31 
postojankah in določili pred-
nostno listo, ki bo osnova za 
izbiro treh gorskih postojank. 
Za te tri bodo še letos izdelali 
p ro jek tno dokumentac i jo in 
nas lednjo pomlad pričeli in 
sklenili sanacijo, za ostalih 28 
pa bodo izdelali pod robne 
ukrepe , ki bodo osnova za 
nadaljnje uresničevanje sanaci-
je. To je tudi vložek avstrijske 
vlade, pravzaprav so to zagon-
ska sredstva in strokovni napot-

Srečanje v domu planincev v Logarski dolini je bilo za planince zares 
dobrodošlo 

ki za ekološko sanaci jo vseh 
postojank na tem velikem ob-
mejnem področju . Podrobno 
opredeljeni predlogi za sanaci-
jo preostalih postojank bodo 
seveda olajšali pr idobivanje 
sredstev in izvedbo sanacije, 
seveda pa bodo morali zanje 
planinci sami zagotoviti sred-
stva, bodisi s sponzorji, bodisi 
državna sredstva, bodisi na 
druge načine. Na ta način naj bi 
v dveh do treh letih ekološko 
sanirali vse postojanke na tem 
področju. 

Predsednik Planinske zveze 
Slovenije A n d r e j Brvar je 
izrazil veliko zadovoljstvo ob 
avstrijski pomoči , vesel je 
končne podpore države oziro-
ma ministrstva za okolje in 
prostor, vesela pa je tudi, da se 
sanacija planinskih postojank 
iz Julijskih Alp prenesla tudi 
na Karavanke ter Kamniško 
Savinjske Alpe. Ob tem je do-
dal, da je planinska zveza v zad-
njih letih navezala številne stike 
z evropskimi državami, saj brez 
znanj in izkušenj ne gre, vsi ti in 
zlasti avstrijski predlogi pa 

bodo močno olajšali nadaljnje 
delo. Povedal je, da bo zveza 
letos za koče namenila milijon 
nemških mark, od česar je le 
pet ina državnih sredstev, za 
sanacijo vseh slovenskih koč pa 
bo po njegovem mnenju treba 
zagotoviti od 5 do 6 milijonov 
mark. 

Za planince z našega po-
dročja je morda zanimiv sez-
nam najbližjih planinskih pos-
tojank: Kranjska koča na 
Ledinah , Češka koča na 
Spodnjih Ravneh, Cojzova 
koča na Kokršekm sedlu, 
Kamniška koča na Kamniškem 
sedlu, Kocbekov dom na 
Korošici, Frischaufov dom na 
Okrešl ju , Dom planincev v 
Logarski dolini, Koča na 
Klemenči jami pod Ojstrico, 
Koča na Grohotu pod Raduho, 
Koča na Travniku, Mozirska 
koča na Gol teh , Dom na 
Smrekovcu, Dom na Peci, Dom 
na Uršlji gori in Dom na 
Menini. 

Mjp 

Na sklepnem turnirju v Kopru bodo igrali za najvišjo uvrstitev 
in lepe nagrade 

Mali nogomet 

Tango butik Nitka 
prvak 

Športno društvo Dnevi želja Velenje je s sklepnim delom za-
ključilo letošnjo občinsko ligo v malem nogometu. Rezultati razi-
gravanja - l .krog: Visko-Behar 1:2, Tango butik Nitka-Dnevi 
želja Kemo 3:0; 2.krog: Tango butil Ni tka-Behar 4:0, Visko-
Dnevi želja 3:0; 3.krog: Dnevi želja-Behar 0:3, Visko-Tango bu-
tik Nitka 0:3; končni vrstni red: 1.Tango butik Nitka, 2.Behar, 
3.Visko, 4.Dnevi želja. 

Najboljši igralec in strelec turnirja je bil Primož Mir, na-
jboljši vratar Almir Alič iz zmagovite ekipe Tango butik Nitka, ki 
je bila tudi najbolj športna med vsemi. 

Zmagovalci lige: Branko Pavič, Almir Alič, Sebastjan Bernjak, 
Sefer in Enver Zornič, Faruk Pijukovič, Luka Kostreš, 

Slobodan Škrobar, Primož Mir, Zoran Lazarevič, Dejan 
Mrkonjič in Marko Novak. 

V Parižljah Vombek 
Na drugem turnirju v pospešenem šahu v Parižljah je nastopi-

lo 44 igralcev iz vse Slovenije. Zmagal je Vombek (Griže) s 7,5 
točkami, po 7 sta jih zbrala Lesjak (Petrovče) in Brinovec (Žalec), 
peto mesto pa so si s 6 točkami razdelili Velenjčani Matko, 
Rajkovič in Dražnik. 

• J. G. 



MALI OGLASI DEŽURSTVA 
PREKLICUJEM DEJAVNOST 
PREVOZNIŠTVA S. P Erik Trbovšek 
s 1.8.1997. 
TOVORNO VOZILO TAM 190, T 15, 
letnik 88, skupne mase 15,5 ton, 
pogon 4 x 4 , prodamo. Informacije 
dopoldan 063-856-251 interna 399 
ali popoldan 851-286. 
VOZIČEK PEG PEREGO in sedež, 
dobro ohranjen, prodam. Telefon 
853-884. 
TOMOS AVTOMATIC, letnik 85, 
lepo ohranjen, s črno čelado Nolan 
prodam. Telefon 857-892. 
LEGLO ČISTOKRVNIH 
BERNARDINČKOV, same samčke, 
prodamo. Telefon 063-893-021. 
TERENSKI AVTO, LADO NJIVO 
DIZEL, motor Mercedes 220, letnik 
86, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 882-057. 
VIKEND V MISLINJI - Komisija 60 
m2 stanovanjske površine, 1100 
m2 zemljišča, nadmorska višina 
1300 m prodam. Telefon 0602-41-
758. 
CIRKULAR ZA ŽAGANJE DRV 2,2 
kW prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 856-715. 
OSEBNI AVTO CITROEN ZX, 1,6 i 
Aura, letnik 92, prodam. Telefon 
852-084. 
BTV in ZASTAV0101 GT55 na 
novo registrirano, ohranjeno, 
prodam. Telefon 865-086. 
AVTOMATIC RDEČ, dodatna 
oprema, ohranjen, letnik 87, 
prodam. Telefon 882-428. 

MARIJA SPEGEL Z MUTE 
SPOROČA, da bo v nedeljo 27.7. 
prodajala mlade kokoši nesnice, 
rjave, stare 6 mesecev, od 8. do 
8.30 ure v Šaleku pri Cerkvi. 
Telefon 0602-61-202. 

DVOSOBNO STANOVANJE, s 
posebnim vhodom, v zasebni hiši 
oddam. Telefon 
0609-612-674 od 19. do 20. ure. 
NAJAMEM BRUNARICO, manjši 
vikend, ali zavetišče. Lahko brez 
elektrike. Predplačilo za eno leto. 
Ponudbe pod šifro SOLIDNA 
STRANKA. 

ODKUPUJEMO DELNICE 
SKLADOV IN PETROL B, po 
najvišjih cenah. Pridemo na dom 
in prinesemo denar. Telefon 
062-631-164 od 9. 20. ure. 

MOTORNO KOLO ATX 50 letnik 93, 
zelo ugodno prodam. Telefon 851-
904. 
HIŠO Z VRTOM PRODAM. Telefon 
857-405. 
KRAVO ALI TELICO po izbiri, breji, 
dobri molznici, prodam. Telefon 
885-396. 
BIKCA SIVCA 120 kg, za zakol ali 
nadaljno rejo, prodam. Telefon 893-
255. 
PRODAM LOKAL 20 m2 na 
Stantetovi v Velenju. Telefon 856-

065 zvečer. -
GOLF JXD letnik 81/12, model 
89, modre barve, prevoženih 
103.000 km z dodatno opremo 
prodam. Telefon 063-892-259. 
V MOZIRJU PRODAM PARCELO 
Telefon 832-756. 
TELIČKO SIMENTALKO PRO-
DAM. Telefon 778-523. 
DVA TRAKTORJA DEUTZ 40-06, 
3400 delovnih ur in IMT 539 450 
delovnih ur prodam. Telefon 895-
141. 
STAREJŠA UPOKOJENCA 
SPREJMETA kakšno lažje delo na 
domu. Telefon 850-295. 
VIDEO KAMERO MINOLTA, 
vrhunsko, komplet kovček, 
poceni prodam. Telefon 852-996. 
VEČJO KOLIČINO BELEGA 
HALOŠKEGA VINA, zelo ugodno 
prodam. Telefon 062-761-249 po 
20. uri. 

VEČJO HISO, v Velenju oddam 
v najem. Samo pisne ponudbe 
pošljite na upravo lista pod 
šifro "HIŠA" na naslov Naš čas 
p.p. 89, Velenje. 

ENOSOBNO STANOVANJE s 
souporabo sanitarij oddam paru 
brez otrok ali družini z večjim 
otrokom. Samo pisne ponudbe 
pošljite na upravo lista pod šifro 
"STANOVANJE". Naš čas, 
Foitova 10, p.p. 89, Velenje. 

ROLETE,ZALUZIJE IN 
LAMELNE zavese izdelujemo 
in montiramo. Telefon 063-
471-943 Andrej. 

OTROŠKI VOZIČEK,dobro 
ohranjen prodam po ugodni ceni. 
Telefon 861-968. 
SOBO 25 m2, s posebnim 
vhodom, kopalnico in centralnim 
ogrevanjem oddam. Telefon 852-
541. 
KUPIM KOMBINIRANO PEČ za 
centralno kurjavo, novejšo, malo 
rabljeno, od 35.000 do 40.000 
ccal. Telefon 062-773-934. 
OTROŠKO POSTELJICO z 
jogijem in otroški voziček, 
ugodno prodam. Telefon 850-
946. 
MAZDO 323 F, 1,6/+6 V, letnik 
11/90, prodam za 11.500 dem. 
Telefon 857-548. 
V CENTRU VELENJA kupim 
manjše 3 sobno stanovanje. 
Telefon 861-027. 
SPOROČAM, da preneham z 
dejavnostjo montaže, montiranja 
vezi na smuči in servisiranje smuči 
z dnem 31.10.1997. 
BIKCA, frezijske pasme 100 kg, 
ugodno prodam. Telefon 851-591. 
JAGENČKA za zakol prodam. 
Telefon 885-846. 
PORUŠEN OBJEKT, z 2500 m2 
zemlje, primerno za vikend, 
prodam. Telefon 708-862. 

ZDRAVSTVENI DOM VELENJE 

OBVESTILO 
Spoštovane zavarovanke, spoštovani zavarovanci, obveščamo vas, da 
je telefonska številka 94 rezervirana za službo nujne medicinske 
pomoči. Na to telefonsko številko pokličete SAMO V NUJNIH PRIMER-
IH, ko je zaradi bolezni ali poškodbe ogroženo življenje in je potrebno 
takojšnje ukrepanje ekipe za nujno medicinsko pomoč. Pogovore na tej 
številki snemamo. Za informacije v zvezi z reševtno službo kličite na 
telefonsko številko 851-065, dežurno službo pa na 856-711. Direktne 
številke, kijih pokličete mimo centrale so vam na voljo v šolskem 
dispanzerju: 855-492, v otroškem dispanzerju 851-320 in v 
ginekološkem dispanzerju 851-421. Vljudno prosimo, da koristite te 
številke in s tem razbremenite telefonsko centralo! 
Zdravniki: Čertek 24. julija, popoldne dr. Rus., urgenca od 6.30. do 20. 
ure dr. Slavič in dr. Lazar, nočna dr. Grošelj 
Petek 25. julija, popoldne dr Friškovec, urgenca 6.30 do 20. ure dr. 
Grišelj in dr. Renka, nočna dr. Renko in dr. Kozorog 
Sobota in nedelja 26. in 27. julija od 6.30 dalje do ponedeljka do 7. ure 
zjutraj dr. Friškovec in dr. Kozorog 
Pondeljek 28. julija, popoldne dr. Grošelj urgenca dr. Mijin in dr. Vrabič, 
nočna dr. Slavič in dr. Urbane. 
Torek 29. julija popoldne dr. Mijin. urgenca dr. Friškovec, nočna dr. 
Mijin in dr. Grošelj 
Sreda, 30. julija popoldne dr. Friškovec, urgenca dr. Renko, nočna dr. 
Stupar in dr. Vidovič. 
Zobozdravstvo: V dežurni ambulanti v nedeljo 27. julij od 8. do 12. ure 
dr. Budna Majda. 
Lekarna Velenje: Dežurna služba je organizirana neprekinjeno. 
Poletni delovni čas Lekarne Šoštanj: Julija in avgusta bo lekarna 
odprta od ponedeljka do petka od 8. do 15. ure, ob sobotah pa od 7. do 
13. ure. 
Veterinarska postaja v Šoštanju: Od 25. julija do 1. avgusta, Franc 
Blatnik dr.vet.med., mobitel 0609-618-117. 

TEDENSKO POROČILO O MERITVAH ONES-
NAŽENOSTI ZRAKA NA OBMOČJU MESTNE 
OBČINE VELENJE TER OBČIN ŠOŠTANJ IN 
ŠMARTNO OB PAKI 
V tednu od 14.julija do 20. julija 1997 povprečne dnevne koncentracije 
S02, izmerjene v AMP na območju Mestne občine Velenje, Občine 
Šoštanj in Občine Šmartno ob Paki, niso presegale mejne 24-urne 
koncentracije 125 mikro-g SO^m3 zraka. 

MESTNA OBČINA VELENJE, URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR 

MAKSIMALNE POLURNE KONCENTRACIJE S02 
od 14. julija do 20. julija 1997 

ŠOŠTANJ TOPOLŠICA VELIKI VRH ZAVODNJE VELENJE GRAŠKA G. 
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UGODNO PRODAM KOMBINI-
RANO VOZILO FORD TRANSIT 
FT100 dizel, letnik 81, v 
dobrem stanju, nosilnost 
1.000 kg. Informacije vsak dan 
od 16. ure dalje po telefonu 
063-858-545. 

RABLJENE GOSPODINJSKE 
APARATE in betonske plošče 

prodam. Telefon 852-887. 
HIŠO Z OPREMLJENIM GOSTIN-
SKIM LOKALOM, gospodarsko 
poslopje ter 1,5 ha zemlje, prodam 
ali dam v najem. Telefon 885-440. 
HIŠO V NAZARJAH PRODAM ali 
zamenjam za večje stanovanje v 
Velenju ali okolici. Telefon 892-120 
interna 26-09. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi ljube žene, m a m e in babice 

ANGELE SEVŠEK 
rojene Obreza 

30. 3.1927 - 11. 7.1997 

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, nekdanj im sodelavcem, prijateljem in 
znancem, ki ste jo pospremili na zadnji poti in ji darovali cvetje in sveče. 

Hvala tudi zdravstvenemu in bolniškemu osebju bolnišnice Topolšica za prijazno in 
skrbno zdravljenje v zadnjih petih letih. 

Žalujoči: mož Alojz, sin Milan, hči Zdenka in vnuk Boris. 

K A III O VELE KJE 
ČETRTEK, 24. JULIJA: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na današnji dan; 
7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze Slovenije; 
7.30 Poročila; 8.30 Poročila; Vedeževanje po telefonu; 9.30 Poročila; 
Programi Olimpijskega komiteja - Športa za vse; 10.00 Na svidenje; 14.00 
Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 
16.30 Poročila; 17.00 Zdravniški nasvet; 18.00 DJ news; 18.30 Poročila; 19.00 
Na svidenje. 
PETEK, 25. JULIJA: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na današnji dan; 
7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - Poročilo Avto moto zveze Slovenije; 
7.30 Poročila; 8.45 Predstavlja se Zreško Pohorje; 9.30 Poročila; 10.00 Na 
svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 
Za konec tedna; 16.30 Poročila; 17.00 Glasbeni gost; 18.30 Poročila; 19.00 
Na svidenje. 
SOBOTA, 26. JULIJA: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na današnji dan; 
7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze Slovenije; 
7.30 Poročila; 8.30 Poročila; 8.45 Izbor pesmi tedna; 9.30 Poročila; 10.00 
Na svidenje; 14.00 Pozdrav; Čestitke; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 
Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 18.00 V imenu sove; 19.00 Na 
svidenje. 
NEDELJA, 27. JULIJA: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na današnji dan; 
7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze Slovenije; 
8.00 Duhovna iskanja; 8.30 Poročila; 9.00 Kdaj, kje, kaj; 9.30 Nedeljska re-
portaža; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; I. blok čestitk; 14.45 EPP; 15.00 
II. blok čestitk; 15.45 EPP; 16.00 III. blok čestitk; 17.00 Namine čestitke; 17.30 
Minute z domačimi ansambli; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 
PONEDELJEK, 28. JULIJA: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na današnji 
dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 7.30 in 8.30 Poročila; 8.45 Kličemo UNZ Celje; 9.30 Poročila; 10.00 
Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 
16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Ponedeljkov šport; 17.30 DJ tirne; 
18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 
TOREK, 29. JULIJA: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na današnji dan; 
7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze Slovenije; 
7.30 Poročila; 8.00 Glasbene želje; 8.30 Poročila; 9.00 Nasveti vrtičkarjem; 
9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15J 
Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Naši kra-
ji in ljudje; 17.30 Pa zapojmo eno po slovensko - izbor najbolj všečne 
slovenske melodije v sodelovanju z revijo Kaj (pokrovitelj Esotech); 18.30 
Poročila; 19.00 Na svidenje. 
SREDA, 30. JULIJA: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na današnji dan; 
7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze Slovenije; 
7.30 Poročila; 8.45 Kličemo UNZ; 9.00 Gostova turistična ponudba; 9.30 
Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 
15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Vi in mi; 18.00 Živ 
žav; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 
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miiim. KINO lilUlii 
DOM KULTURE VELENJE 
Petek, 25.7., ob 23. uri (pred-
premiera!) 
SUŽNJA LJUBEZNI - romantična 
komedija 
Režija: Griffin Dunne 
Vloge: Meg Ryan, Matthevv Broden 

Sobota, 26.7., ob 21. uri 
Nedelja, 27.7., ob 18. uri 
ANACONDA - avanturistični triler 
Režija: Luis Llosa 
Vloge: Jennifer Lopez, Ice Cube, Jon 
Voight... 
Dolžina: 90 minut 
Filmska ekipa, ki snema dokumentarec 
o nikoli videnem indijanskem plemenu 
Shirishama. Toda med potjo naletijo na 
Paula Sarona, ki ga vzamejo na krov, 
ker je s svojo barko obtičal sredi reke. 
Pod pretvezo, da pozna to pleme, jih 
odpelje v osrčje reke, vendar so 
njegovi nameni drugačni. Poiskati in 

premagati namreč hoče 12-metrsko 
kačo anakondo, katere zloba je postala 
legendarna. Tako se odprava spremeni 
v pravo moro, saj pljujejo naravnost v 
čeljusti največjega zla... 

KINO ŠOŠTANJ 
Petek, 25.7., ob 20. uri 
ANACONDA-triler 

KINO ŠMARTNO OB PAKI 
Nedelja, 27. 7., ob 20. uri 
ANACONDA-triler 

Filmi v avgustu: Sužnja ljubezni, 
Breakdown, Plačanec, Batman in 
Robin, Umor v Beli hiši, Izgubljeni svet, 
Zelo osebno. 

Rezervacije vstopnic: vsak delovnik 
na št. 856-384 (Kino) od 8. do 14. ure 
ter na št. 862-002 samo eno uro pred 
predstavo! 

POGREBNE STORITVE USAR 
VINSKA GORA 8, 33ZO VELEN|E 

TELEFON: 063 / 8 5 8 - 226, MOBITEL 0 6 0 9 / 636 - 939 

POGREBNE STORITVE V CELOTI 
PREVOZI 
UREDITEV DOKUMENTACIIE 
NABAVA CVETJA 

MOŽNOST PLAČILA NA 

POSLUJEMO 24 

ZAHVALA 

Tiho in skromno kot je živel, se je poslovil od nas naš dragi ati 

JOŽE KOREN 
14.12.1913 -11. 7.1997 

Iskrena hvala vsem, ki ste se poklonili njegovemu spominu, mu darovali prelepo cvetje 
in sveče ter ga pospremili do njegovega zali njega doma. 

VSI NJEGOVI 



24. julija 1997 

Pomlad bo na Tvoj vrt 
prišla, 
in čakala, da prideš Ti, 
sedla bo na rožna tla 
in jokala, ker Tebe ni. 

S. Gregorčič) 

ZAHVALA 

O b boleči izgubi drage žene 

MARJANE BOŽIČ 
rojene Dermol 

iz Lokovice 13, Šoštanj 
25. 11.1951 - 9. 7.1997 

Se iskreno zahval jujem vsem sorodnikom, pr i ja tel jem in 
znancem za darovane svete maše, sveče, cvetje ter izrečeno 

sožalje. Posebna zahvala velja gospodu duhovniku za opravl-
jen obred , sodelavcem APS, pogrebcem, lokoviškim pevcem 

in govorniku za poslovilne besede . 
Posebno se zahvaljujem za p o m o č družini Klep in gospe Niki 

Vidmar . 

Žalujoči: mož Ivo in ostalo sorodstvo 

Ni smrt tisto, kar 
nas loči 
in življenje ni, 
kar druži nas. 
So vezi močnejše, 
brez pomena zanje 
so razdalje, 
kraj in čas. 

(M. Kačič) 

ZAHVALA 

O b izgubi našega dragega moža , očeta, dedi ja in bra ta 

BOŽOTA URANJEKA 
20. 3.1935 - 11. 7.1997 

se zahval ju jemo vsem, ki ste nam v teh težkih dneh stali ob strani, 
z nami delili bolečino in ga pospremil i na njegovi zadnji poti. 

Žalujoči: žena Hilda, hčerka Dragica z možem in sin Ervin z ženo, 
vnuki Maja, Dejan, Kaja ter sestra Pepca z družino. 

ZAHVALA 

O b boleči izgubi našega dragega moža, očeta in s tarega očeta 

VIKTORJA DREVA 
iz Topolšice 

1.12.1928 - 14. 7.1997 

se iskreno zahval ju jemo vsem sorodnikom, sosedom in znancem za darovano cvetje, 
sveče in izrečeno sožalje. 

Posebna zahvala velja G D Topolšica, družinam in posameznikom, ki so n a m ob težkih 
t renutkih najbol j stali ob strani, vsem govornikom in pevcem ter duhovniku za 

opravljen obred . 

Žalujoči: žena Fanika, sin Viki, hčerki Sonja in Majda z družinami. 

ZAHVALA 

O b izgubi naše drage sestrične 

FANIKE PUSTATIČNIK 
iz Skal 

27. 9.1930 - 18. 7. 1997 

se iskreno zahval ju jemo vsem sorodnikom, sosedom in pri jatel jem za p o m o č ob težkih 
trenutkih, za darovano cvetje in sveče ter vsem, ki ste j o pospremili na njeni zadnji 

poti ter nam izrazili sožalje. 

Hvala gospodu župniku za opravljen pogrebni obred in gospodu Lipniku za poslovilni 
govor. 

Posebno pa se zahval ju jemo gospe H e d i Silovšek in Francu Mravljaku, ki sta pokojnici 
stala ob strani vse do n jene smrti. 

VSI NJENI 

Dokler bomo živeli mi, 
boš v naših srcih tudi Ti. 

ZAHVALA 

O b boleči izgubi naše na jdraž je mame , sestre, s tare m a m e in 
prababice 

MARIJE LEKŠE 
rojene KOŽELJNIK 
21. 3.1913 - 16. 7.1997 

Se iskreno zahval ju jemo vsem pri jatel jem, sosedom in sorod-
nikom, ki so nam ob težkih t renutkih pomagali . 

Zahva l ju jemo se gospodu dekanu Pribožiču in gospodu župniku Koželjniku za 
opravljen cerkveni obred, govorniku g. Vrabiču za izrečene besede in pevcem za lepo 

zape te žalostinke. 
Hvala gospodu dr. Fijavžu in pa t ronažn im sestram za p o m o č v času bolezni. 

ŽALUJOČI VSI NJENI 

Le delo, skrb, 
skromnost in 
poštenje 
Tvoje je bilo 
življenje. 

ZAHVALA 

O b boleči izgubi l jubljene m a m e , babice in prababice 

ELIZABETE KLANČNIK 
rojene DREV 

iz Smartnega ob Paki 82 
20.11.1915 - 11. 7.1997 

se iskreno zahval ju jemo vsem sorodnikom, pri jatel jem, znancem, 
sosedom za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in svete maše, 

posebej pa druž inam Jordan , M e h in Drev za pomoč . 
Hvala osebju anbulan te Šmar tno ob Paki, predvsem dr. S tupar ju . 

Zahvala tudi g. župniku Napre tu za lepo opravljen obred, pogrebcem, pevcem, gospe 
Mariji Bole za ganljive besede slovesa in pogrebni službi Ropo ta r . 

Hvala tudi vsem, ki ste j o spremljali na zadnji poti. 
Draga mami, imela si nas rada in mi Tebe, v naših srcih boš ostala večno. 

VSI NJENI 

Potem naj mine ni 
mi vsa radost, 
z radostjo mine 
zemska naj 
bridkost. 
Konča naj moj se 
časni tir, 
objame naj me 
večni mir. 

(S.Gregorčič) 

ZAHVALA 

Tiho, kot je živel, je odšel naš dragi oče, stari oče, dedek, stric in 
tast 

FRANC REDNAK 
14. 3.1905 -17.7.1997 

Iskrena hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, mu 
poklonili cvetje, sveče, lepe pesmi ter svete maše. 

Hvala gospodu doktor ju Slaviču, pa t ronažni sestri Slavici, negoval-
ki D o m a ostarelih, kolektivu Premogovnika, godbi in pevcem, 

kolektivu G o r e n j e IPC, sosedi Zdenki , govornikoma in gospodu 
župniku za pogrebni obred . 

ŽALUJOČI 

ZAHVALA 

V 66. letu starosti nas je zapustil 

JOŽE KOVAČIČ 
18. 3.1932 - 16. 7.1997 

O b boleči izgubi moža, očeta, bra ta in dedka ni besed s katerimi 
bi se lahko zahvalili sorodnikom, sosedom, pri jatel jem in 

znancem, ki ste nam ob težkih t renutkih stali ob strani, darovali 
cvetje, sveče in za svete maše, izrekli pisna in ustna sožalja. 

Hvala tudi KS Šentilj, KS Kavče - Podkraj , Premogovniku 
Velenje, Lekarni Velenje, gasilskim društvom, Trim društvu 
Kavče, govornikom, pevcem, godbi za odigrane žalostinke, 

gospodu župniku za opravljen obred. 
Posebna zahvala velja gospodu dr. Rusu za dolgoletno zdravljenje, sestram Slavici, 

Sandi in Bernardi za p o m o č in tolažilne besede . 

Žalujoči: VSINJEGOVI 

Dolgo bil si v beli 
kletki ujet, 
a bil si še med nami. 
Zdaj v temi si, 
med nami več Te ni, 
v hiši je praznina, 
v prsih bolečina. 



lovati, kot zmagati, 
naj kljub temu 
zapišemo rezultate: 
Pri vezenju snopov 
sta bila najboljša 
člana domače ekipe 
Franc Ostrovršnik 
in Franc Vovk; tudi 
pri žanjicah sta svo-
jo »parcelo« na-
jhitreje poželi 
domačinki - Elica 
Završnik in Anica 
Bolha. Vsi najboljši 
so seveda dobili 
primerne nagrade, 
steklenico rujnega 
pa sta si zaslužili 

Brez sklepanega oziroma ostrega rezila srpa žanjica ni mogla svojega ^udi najstarejša 
dela opraviti hitro in pustiti za sabo dokaj lepo čistino. Za to so na žanjica Katarina 

prireditvi poskrbeli trije mladeniči v najlepših letih Juv»n iz Zavodenj 

Šmartnega ob Paki, med 
odmorom pa so prireditev 
popestrili še s tradicionalno gasil-
sko "mokro vajo", na kateri je bolj 
ali manj uspešno nastopilo 10 
moških in 2 ženski desetini iz 
okoliških gasilskih društev. 
Ne le tekmovalci in tekmovalke, 
tudi gaberške vrle gospodinje so 
bile deležne posebne pozornosti 
obiskovalcev. Kako je tudi ne bi 

bile, ko pa so pripravile za to pri-
ložnost bogato, predvsem sladko 
kulinarično razstavo domačih do-
brot. Že oči same so vabile jih 
poskusiti in kupiti. Koliko dobrot 
je pripravilo 50 gaberških gospod-
inj, same niso vedele. Veliko, saj so 
se mize, na katere so jih nadevale 
v prostorih gasilskega doma, kar 
šibile od teže. 
Čeprav je bilo pomembneje sode-

jica Milica Pušnik iz Cirkovc. 
Katera ekipa je slavila, je najbrž 
več kot jasno. Poleg Gabrčanov 
so se občinstvu predstavili še tek-
movalci in tekmovalke: Plešivca, 
Zibike, Ravn, Cirkovc, Škal, 
Razborja in Zavodenj. Čeprav je 
bila nedelja, so jo nekateri po-
daljšali v zgodnje ponedeljkovo 
jutro z ansamblom Rosa. 

3. praznik žetve in kruha v Gaberkah 

Zabava za tekmovalce 
in gledalce 

»Letos pšenica ni bila kaj prida, pa še kratka je bila,« so 
tožile nekatere. 

Med številnimi prireditvami, ki so 
se zvrstili v naši bližnji okolici min-
uli vikend, natančneje v nedeljo, 
velja še posebej omeniti 3. praznik 
žetve in kruha. Že lani so organi-

zatorji prireditve - vrli člani pros-
tovoljnega društva Gaberke -
obljubili številnim obiskovalcem, 
da jih bodo letos spet povabili na 
prostor pred tamkajšnji gasilski 

dom. Svojo objubo so izpolnili, z 
njo pa pridjali še kamenček več k 
obujanju starih običajev ob žetvi. 
Čeprav je bila le nekaj kilometrov 
stran v Lajšah drugačne vrste 
prireditev, je tudi žetev rumenih 
pšeničnih bilk s srpi, ki so jih 
spretno vihtele tekmovalke osmih 
ekip, vezenje poreslov in snopov, 
postavljanje kopic ter zlaganje 
slednjih v kozolec (kar so počeli 
tekmovalci), pritegnilo veliko 
obiskovalcev. Na njivi ob 
gasilskem domu ni manjkalo 
pravega tekmovalnega duha, tako 
kot ne prave vneme pri prikazu 
klepanja in brušenja srpov, pri 
mlačvi s cepci in vetju žita, kar so 
počeli štirje mlatiči v zrelih letih: 
Tone in Franc Spital, Polde 
Brodnik in Ferdo Planinšek -
kmetje iz Gaberk. V goste so or-
ganizatorji letos povabili tudi 
člane folklorne skupine Oljka iz 

Prodajni center Velenje 
Kidričeva 2 b 

tel.: 063-863-413 

Podstavek 
za senčnik 

Senčnik "Sanremo" 

1.690 
PVC stol 
zelene 
barve 

AKCIJA KLIMA NAPRAV "FUJITSU", NAMIZNIH V E N T I L A T O R J E V IN BTV "VOYAGER" 

H N l i s i #s§ mm w m 
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M K l i R i ' ® ' 

G R A D N J E 
R a v n e 1 0 3 / c , 3 3 2 5 Š o š t a n j 
T e I . : 0 6 3 - 8 9 3 - 0 7 4 
F a x : 0 6 3 - 8 9 3 - 0 1 3 
M o b i t e l : 0 6 0 9 - 6 1 4 - 2 1 7 

• GRADBENIŠTVO 
CIGLER 

RAVNE 103 C, 
TEL.: 063/893-013, M0B.: 0609/614-217 

• KREVZEL 
INSTALACIJE 

TRG SVOBODE 5, ŠOŠTANJ, 
TEL.: 063/881-038, M0B.: 0609/614-216 

• ETŠ JEZERNIK 
ČRN0VA 57, VELENJE, 
TEL.: 063/853-468, M0B.: 0609/624-912 

C KAKOVOST 
L, ROKI 
L CENE IN 
C CELOVITA IZVEDBA 

Poletnih 13 Radia Velenje in tednika Kaj 

Korado Buzeti - sonce nad sončki 

PAŠA ZA NEKAJ TISOČ PAROV OČI - Velik letalski miting je 
v nedeljo popoldne v Lajše privabil na tisoče obiskovalcev 
od vsepovsod. Uživali so v mojstrovinah pilotov v akro-
batskem letenju, v vragolijah helikopterja, preletih jadral-
nih in ostalih letal, navduševal je tudi daljinsko vodeni mod-
el helikopterja, resnična množica je občudovala tiste, ki 
obvladujejo nebo nad nami, uživala in preživela prijetno 
popoldne. 

• (foto: jp) 

Velenje in mestne občine Velenje. 
Pa ansambla Gimme 5 z Dejo 
Mušič ter Soul Fingersi, s kateri-
mi smo združili del programa 
ponesrečeno odpadlega Skoka v 
poletje. Velja pa omeniti še dva 
ansambla: Black&White, ki so 
poskrbeli za začetno ogrevanje ter 
Vagabunde, ki so zaigrali v nadal-
jevanju prijetnega razpoloženja. 
Da vseh tistih, ki so prireditev vzeli 
za svojo in jo zvesto spremljajo, 
sploh ne omenjamo. 
In kaj so povedali prvi trije? 
Brendi: "Letos sem največji 
zmagovalec jaz. Moji - Anita, 
Srečko in prijatelj Korado - so 
namreč vsi na vrhu. Boljše torej ne 
bi moglo biti." 
Korado Buzeti:"Rad bi dobro 
službo. Rad bi bil učitelj surfanja 
na velenjskem jezeru." 
Anita pa se je prešerno nas-
mehnila in s tem povedala vse. 
Čeprav je zaradi prave zmede na 
začetku finalne prireditve 
Poletnih 13 Mira Zakošek zatr-
jevala, da velenjski radijci ne 
bomo več organizirali nobene 
prireditve, sem prepričana, da ni 
mislila resno. Na svidenje, torej na 
Poletnih 13 prihodnje leto! 

• tp, foto.sz 

karavane Vinko 
Simek označil kot 

Sončki letošnjih Poletnih 13 - Priznanja (delili sta jih odgovorna uredni-
ca Radia Velenje Mira Zakošek in odgovorna urednica tednika Kaj Asja 

Matjaž) za prvo in drugouvrščenega - Korada Buzetija in Brendija. 

»To je pa od sile,« smo dan pred tednika Kaj in obiskovalce, ki se 
letošnjo že tradicionalno prired-
itvijo Poletnih 13, katere organi-
zatorji smo velenjski radijci, ted-
nik Kaj in Gost Velenje, komen-
tirali ob pogledu v nebo in ob 
upoštevanju napovedi vre-
menoslovcev v naši redakciji. 
"Kaj naj naredim?" je vse nedo-
pustnike okoli sebe spraševala 
odgovorna urednica Radia 
Velenje Mira Zakošek. Nič dru-
gače ni bilo zjutraj na sam dan 
prireditve, v petek, 18. julija. 
Cincali smo in cincali, a naposled 
sklenili: "Ne, tokrat se ne damo. 
Bomo pa namesto Titovega trga 
povabili naše poslušalce, bralce 

naših prireditev radi udeležijo, v 
Belo dvorano." Rečeno strojeno. 
Najbolj všečnim melodijam 
letošnjega poletja so pred 5. fi-
nalno prireditvijo v Velenju že 
lahko prisluhnili obiskovalci 
prireditev v Ločah pri Poljčanah in 
na Ivarčkem jezeru. Katera od 16 
sklad jim je bila najbolj všeč, pa 
smo torej vsi skupaj izvedeli v 
Velenju. Veliki finale je otvoril 
trikratni zmagovalec Poletnih 13 
Brendi. Za njim so se v bitko za 
zlato sonce (zanj so šteli glasovi z 
vseh glasovanj) "pognali" še 
Koratu Buzeti, Duo Primavera, 
Srečko Mlinšek, ki ga je vodja 

največje presnečenje 
letošnje prireditve, 
Tina Trnjar, Moni 
Tkalec, Karmen 
Plazar, Danijel Šmid 
- Danny, Ivo Radin, 
simpatična Moni, 
ansambla Palma in 
Nova legija ter 
Darko Kegl in Miran 
Tetičkovič. 
In kdo je zapel na-
jbolj všečno melodijo 
letošnjega poletja? 
Zlati sonček je pri-
padel Koradu 
Buzetiju, ki je s 

pesmijo Pijem za 11 točk odščip-
nil zmago Brendiju in njegovi 
Zvezde naj sijejo. Korado je bil ne 
samo skupni zmagovalec, ampak 
je dobil največ točk tudi na prired-
itvi v Velenju. Zdaj drugi rožice 
sadi pa je pesem, s katero si je 
prislužila tretje mesto Anita 
Vodišek. 

Prireditev je ne glede na slabo 
vreme v celoti uspela. Uspela ni le 
po zaslugi vseh sončkov, ki so na 
njej zastopili, ampak tudi 
pokroviteljev - Premogovnika 


